
CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, partisinin TBMM Grup

Toplantısı'nda konuştu ve MHP li-
deri Devlet Bahçeli'nin Öcalan çağ-
rısına cevap verdi. Özel, “Ülkede bir
daha kan akmayacaksa bu sözlere
kıymet veriyorum. El yükseltiyorum
Devlet Bey. Ben de Kürtlere bir dev-

let teklif ediyo-
rum. Türkiye
Cumhuriyeti 
Devleti'nin 
sahibi olmayı 
teklif ediyorum.
Varsanız hep 
beraber yapalım”
açıklamasını
yaptı. I SAYFA 7

ç

Zeki Demirkubuz’un yönetmenli-
ğini üstlendiği Hayat filmi, Tür-

kiye’nin 2024 Oscar adayı olarak seçildi.
2 Punto 2020’de “TRT Ortak Yapım
Ödülü”nü kazanan film, yönetmenliğini
ve yapımcılığını Zeki Demirkubuz’un
üstlendiği önemli bir proje olarak öne
çıkıyor. Filmde Miray Daner ve Burak
Dadak başrollerde yer alıyor. 

ç

Özgür Özel
el yükseltti!

www.damga.com

Zeytin-
burnu Be-

lediye Başkanı
Ömer Arısoy,
ilçe meclisinden
oy birliği ile geç-
mesine rağmen
İBB Meclisi'nde
CHP oylarıyla
kabul edilmeyen
bir madde ile il-

gili, “Bir CHP klasiği. Kara-
kolda doğru söyler, mahkemede
şaşar. Zeytinburnu Belediye
Meclisinden oy birliğiyle geçen
planı, İBB Meclisi'nde reddetti-
ler. Zeytinburnu’na karakol,
pazar yeri, otopark yapmamızı
engelliyorlar. Hiç şaşırtmıyor-
lar” diye konuştu. I SAYFA 4

Tülin Sezer

Sayfa 5

Bebekler ölmesin

Tülay Hergünlü

Sayfa 4

Hasanoğlan’dan
İmamoğlan’a (1)

DEVLET TEKLİF EDİYORUM

MHP lideri Bahçeli, PKK
terör örgütünün elebaşını kast

ederek, “Teröristbaşı işin içinde 
olmazsa bir şey çıkmaz diyenlere
sesleniyorum; şayet teröristbaşının
tecridi kaldırılırsa, gelsin TBMM
DEM Parti grup toplantısında ko-
nuşsun. Terörün tamamen bittiğini

ve örgütün lağve-
dildiğini haykır-
sın. Bu dirayet ve
kararlılığı göste-
rirse, 'Umut Hak-
kı'nın kullanımıyla
ilgili yasal düzen-
lemenin yapılma-
sının önü de
ardına kadar açıl-
sın” dedi. I SAYFA 7
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Teröristbaşı 
gelsin konuşsun!

TERÖRÜN BİTTİĞİNİ HAYKIRSIN!
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SGK'dan para almak için
bebeklerin ölümüne neden

olan Yenidoğan çetesinin yaptıkları
gündeme bomba gibi düştü. İstan-
bul'da, bebek acil hastalarını önce-
den anlaştıkları özel hastanelerin
yenidoğan ünitelerine sevk edip
ölümlerine neden oldukları ve hak-
sız kazanç elde ettikleri öne sürülen
çete üyeleri hakkında hazırlanan

iddianamede skandal bilgiler yer
aldı. Türkiye çökertilen çeteyi ko-
nuşurken gözler kamu hastanele-
rine çevrildi. Gazetemizi arayan
çok sayıda kişi kamu hastanele-
rinde de birçok skandal ile karşılaş-
tıklarını, sağlık sisteminin sil baştan
yenilenmesi gerektiğini belirterek
atamaların liyakat eksenli 
yapılmasının önemine dikkat çekti. 

TÜRKİYE’DE SAĞLIK SİSTEMİNİN 
SİL BAŞTAN YENİLENMESİ LAZIM

ç

İstanbul'da çok sayıda kamu
hastanesinde dudak uçukla-

tan olaylar yaşandığını belirten vatan-
daşlar, Kanuni, Samatya, Mehmet
Akif, Beylikdüzü, Bağcılar ve Silivri'de
özellikle kadın doğum servislerinde
yer olmasına rağmen hastala-
rın özel sağlık kuruluşla-
rına yönlendirildiğini
söyledi. Kamu hastanele-
rindeki en büyük sorun-

lardan birinin liyakat sorunu olduğu
belirtilerek, özellikle atamalarda
ahbab-çavuş ilişkisinin etkili olduğu,
önemli görevlendirmelere Merter'de
bulunan Kütük Ev'de karar verildiği
ifade edildi. Hastanelere araç gereç

satın alınmasında da usulsüzlük-
ler yaşandığı belirtilerek, yük-
sek meblağda fatura kesildiği
ve farkının elden ödendiği
ileri sürüldü.  

BİRÇOK KRİTİK ATAMA AHBAP-ÇAVUŞ
İLİŞKİSİ İÇERİSİNDE GERÇEKLEŞİYOR
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Müge CeSur
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30 Nisan 2016...
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Özel sağlık kurumları (1)

Müge Sezer

CumHuRbAşkANI Recep Tayyip Er-
doğan, Ak Parti  İl başkanları Top-

lantısı'nda konuştu. mHP lideri Devlet
bahçeli'nin "Abdullah Öcalan" çağrısı
sonrası ne diyeceği merak edilen Erdo-
ğan, “Cumhur İttifakı tarafından açılan
tarihi fırsat penceresinin kişisel hesap-
lara kurban edilmemesini ümit ediyoruz.

Hep beraber terörün olmadığı Türkiye'yi
inşa edelim istiyoruz” dedi. FETÖ elebaşı
Fethullah Gülen’in ölümüne ilişkin de
konuşan Erdoğan, “milletin çocuklarını
hizmet diyerek, himmet diyerek mankurt-
laştıranların sonu tarihteki diğer insan
kılıklı iblisler gibi onursuz bir ölüm 
olmuştur” ifadelerini kullandı. 
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TARIHI FIRSAT 

Sağlık sistemi
tamamen çöktü!

türk tabipleri Birliği (ttB)
Merkez konseyi ve İstanbul

tabip Odası (İtO) yönetim kurulu,
“yenidoğan Çetesi” olayına ilişkin
basın açıklaması düzenledi. ttB
Merkez konseyi Başkanı Prof. Dr.
alpay azap, “sağlık sistemi ne
yazık ki tamamen
çökmüş durumda.
Bunu çok acı bir
şekilde yenidoğan
yoğun bakımda
takip edilen bebek
ölümleriyle anla-
mış olmak bizi ya-
ralıyor” ifadelerini
kullandı. I SAYFA 9
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CHP Silivri İlçe Baş-
kanı İbrahim Kömür,

Yenidoğan Çetesi ile ilgili
yazılı bir basın açıklaması
yaparak, “Her ne kadar
konu açığa çıkmışsa da,
devlet birimlerinin bu konu-
lardan bihaber olması, Sağ-
lık Bakanlığı hastanelerinin
dahi kullanılmış olması hem
insani, hem siyasi, hem de
vicdani olarak utanç verici-
dir. İnsan sağlığıyla oynayan
hainleri temizlemesini ve
özel hastanelerin kamulaştı-
rılmasını talep ediyoruz”
dedi. I SAYFA 9
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Hastaneleri 
kamulaştırın!

TÜRKİYE’NİN 
OSCAR ADAYI 

Galatasaray, UEFa av-
rupa ligi 3’üncü hafta ma-

çında bugün sahasında İsveç
temsilcisi Elfsborg’u konuk ede-
cek. Galatasaray teknik Dirfek-
törü Okan Buruk, maçtan zaferle
çıkacaklarını belirterek, “avru-
pa’daki hedefimiz için çok önemli.
İlk maçı sahamızda kazandık.
İkinci maç istemediğimiz bir
sonuç aldık. Bugün kazanarak
oradaki istemediği-
miz sonucu te-
lafi etmemiz
gerekiyor.
Hedefimiz
belli avru-
pa’da ilk
8’e gir-
mek” dedi. 
I SAYFA 14
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HEDEF İLK 
8’E GİRMEK

KAMU HASTANELERI
COK DAHA BETER!

HABER
MERKEZİ

Sağlık
kuruluşla-
rında yaşa-
nan skandalların
çoğunun örtbas
edildiğini, mahekemelik
olanların birçoğunun ise art
niyetli hukukçular tarafından
üzerinin örtüldüğünü belirten 
vatandaşlar, Yenidoğan çetesini 
çökerten baş aktörlerden olan savcı 
gibisine rastamanın zor olduğunu ifade etti. 

İstanbul'da yaşayan Neslihan
Ünlü P. ve Serdar P. çifti, 2020

yılında doğum için Özel Reyap Has-
tanesi'ne başvurdu. Doğumun ar-
dından bebek, solunumu hızlı
olduğu gerekçesiyle yoğun bakıma
alındı.Çeşitli bahanelerle bebekleri-
nin yoğun bakımda bırakıldığını
ifade eden çift, “O çocukların ağ-
lama sesleri hiç durmuyor. Kapı açıl-
dığında sayısını bilemediğimiz kadar
çok bebek var orada. Kapılar açıldığı
zaman çığlık çığlığa. Çok şiddetli ağ-
lama sesleri. Ama muhtemelen o
sesleri bastırmak için daha yüksek
sesle müzik çalınıyor” dedi. I SAYFA 3

çİstanbul Cumhuriyet Baş-
savcılığı, FETÖ elebaşı Fet-

hullah Gülen hakkında yürüttüğü
soruşturmalar sonucu çok sayıda
iddianame hazırladı, tutuklamaya
yönelik yakalama kararları çıkardı.
FETÖ mensubu dönemin özel gö-
revli savcıları tarafından 7 Şubat
2012'de o dönem MİT Müsteşarı
Hakan Fidan'ın da aralarında bu-
lunduğu bazı kamu görevlilerinin
ifadeye çağırılması, örgütün Türki-
ye'ye karşı açıktan giriştiği ilk ope-
rasyon olarak tanımlandı. I SAYFA 5
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Yenidoğan Çetesi mağdurlarından 37 yaşındaki Neslihan Ünlü P. yaşadığı
kabus dolu günleri anlattı. “Yoğun bakımın kapıları açıldığında bebeklerin
çığlıklarını duyuyorduk ve o çığlıkları hiç unutmuyorum” diye konuştu

BİR CHP KLASİĞİ;
ŞAŞIRTMIYORLAR!
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KADINLAR
İÇİN
YENİ BİR
EVRE!
Sayfa 2

CIGLIKLARI HIC
UNUTAMIYORUM!

AĞLAMA SESLERİ HİÇ DURMUYOR
KABARIK 
SUÇ LİSTESİ!
KABARIK 
SUÇ LİSTESİ!
KABARIK 
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KABARIK 
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KABARIK 
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KABARIK 
SUÇ LİSTESİ!
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BAHÇELİ’YE
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VERDİ
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BAHÇELİ’YE
DESTEK
VERDİ PENCERESI!

Yenidoğan çetesinin çökertilmesi ve ortaya saçılan pisliklerin ardından gözler kamu hastanelerine çevrildi.
Özel hastanelerde yaşananların birçoğunun kamu hastanelerinde de yaşandığı belirtilerek, özellikle kadın
doğum servislerinde yer olmasına rağmen hastaların özel sağlık kuruluşlarına yönlendirildiği ifade edildi
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Dil ve konuşma tera-
pisti Çağıl Özyılmaz,
yaptığı açıklamada,

kekemeliğin erken çocukluk
döneminde, genellikle 2-4 yaş
aralığında başlayan ve konuş-
mayı yüksek sıklıkta veya
uzun sürede kesintiye uğratan
bir akıcılık bozukluğu oldu-
ğunu söyledi. Kekemelikte
oluşan kesintilerin ses, hece
veya tek heceli sözcüklerin
tekrarı, seslerin uzatılması
veya duraklar şeklinde oldu-
ğunu ifade eden Özyılmaz,
bunların yanı sıra kişide söz-
cük değiştirme, "ıı, şey" gibi
ifadeler ekleme, göz kırpma,
ayak vurma, baş hareketi gibi
ikincil davranışlar gözlenebil-
diğini dile getirdi. Özyılmaz,
görülen kekemelik şiddetinin
ve bundan etkilenme düzeyi-
nin kişiden kişiye değişebildi-
ğine işaret ederek, "Nedeni
tam olarak bilinmemekle be-
raber kekemelik genetik fak-
törlerden etkilenmekte ve
bilişsel, dilsel, motor, nörolo-
jik ve çevresel faktörlerle etki-
leşim halinde çok boyutlu bir
etiyolojiye (nedeni inceleyen
bilim dalı) sahip olduğu kabul
edilmektedir. Kaygı, korku,
yaşanan travmalar gibi psiko-
lojik süreçler kekemelik nedeni
değildir." diye konuştu.

İletişim bozukluğu oluyor 

Kekemeliğin erken çocukluk
döneminde görülme sıklığı
yüzde 5 iken, yetişkinlik döne-
mindeki yaygınlığının yüzde 1
olduğunu kaydeden Özyıl-
maz, "Yapılan araştırmalara
göre kekemelik, erkeklerde
kızlara oranla 4 kat daha
fazla görülmektedir. Erken
çocukluk döneminde ortaya
çıkan gelişimsel kekemelik
yüzde 80 kendiliğinden düze-
lebilmekte ancak geri kalan
kısım kronik hale gelebilmek-
tedir." dedi.Özyılmaz, keke-
meliğin kronik hale
gelmesinde bazı risk faktörle-
rinin olduğuna dikkati çeke-
rek, sözlerini şöyle
sürdürdü:"Bu risk faktörleri
arasında kekemeliğin 3,5 ya-
şından sonra başlaması, ai-
lede kekemelik öyküsünün

bulunması, cinsiyetin erkek
olması, kekemeliğe eşlik eden
başka dil ve konuşma bozuk-
luklarının olması, kekemelik
başlangıcından itibaren bir
yıldan daha uzun süredir
devam etmesi ve devam eden
süreçte sıklık ve şiddette
düşüş olmaması, kişinin
mizaç özellikleri sayılabilmek-
tedir. Kronikleşmeye başladı-
ğını gösteren unsurlar ise
hece tekrarları sonrasında
uzatma ve blok şeklinde takıl-
maların görülmesi, ikincil
davranışların eşlik etmeye
başlaması, kişinin konuşma-
sına yönelik olumsuz duygu
ve düşünceler geliştirmeye
başlaması sayılabilir."Keke-
meliğin sadece bir konuşma
bozukluğu değil aynı za-
manda bir iletişim bozukluğu
olduğunu vurgulayan Özyıl-
maz, sözlerini şöyle tamam-
ladı:"Kekemelik yaşayan kişi
akran ilişkilerinde zorlanabi-
lir, yaşam kalitesi düşebilir,
özgüven sorunları yaşayabil-
mektedir. Aileler de aynı za-
manda kaygı, korku ve
durumu yönetmekte güçlük
yaşayabilmektedir. Kekemelik
terapilerinde amaç kekemeli-
ğin tamamıyla ortadan kalk-
ması değildir. Terapilerde
kişinin kekemelik şiddetini dü-
şürmek, kekemeliğini kontrol
altına alabilmesini sağlamak,
olumsuz duygu ve düşünce-
leri değiştirerek kekemeliğe
karşı duyarsızlaşma sağlan-
ması amaçlanmaktadır." AA

Beslenme ve Diye-
tik uzmanı Diyetis-
yen Gamze

Çakaloğlu, sağlığın korun-
ması için düzenli ve kaliteli
uykunun büyük önem taşıdı-
ğını aktardı. Vücudun ve bey-
nin dinlenebilmesi, hücrelerin
kendini yenileyebilmesi için
özellikle tıpta rem olarak
isimlendirilen derin uyku hali-
nin büyük önem taşıdığını
söyleyen Diyetisyen Gamze
Çakaloğlu, şu bilgileri
verdi:“Magnezyum, vücutta
sakinleştirici etkileri olan bir
mineral olup uyku düzeni
üzerinde önemli bir rol oynar.
Sinir sistemi üzerindeki etki-
siyle GABA adlı sakinleştirici
nörotransmitterin üretimini
destekleyerek stresi azaltır.
Aynı zamanda kas gevşeme-
sine yardımcı olarak fiziksel
rahatlık yaratır ve melatonin
üretimini artırarak uyku-uya-
nıklık döngüsünü düzenler.
Bu özellikleriyle magnezyum,
uykuya dalmayı kolaylaştırır-
ken uyku kalitesini de artırır.”

Uykuyu artıran besinler 

Meyve, sebze, baklagil ve sağ-
lıklı yağların uyku kalitesini
artırdığını aktaran Dyt. Çaka-
loğlu, magnezyum içeriği yük-
sek besinleri şu şekilde

sıraladı: “Ispanak ve pazı gibi
yeşil yapraklı sebzeler başı çe-
kerken, badem, kaju ve kabak
çekirdeği gibi kuruyemişler ile
chia tohumu önemli kaynak-
lardan. Baklagillerden merci-
mek, nohut ve fasulye,
magnezyum içeriği yüksek be-
sinlerden. Esmer pirinç, yulaf
ezmesi ve kinoa da magnez-
yum sağlar. Ayrıca, avokado,
magnezyumla birlikte sağlıklı
yağlar içerirken, bitter çikolata
da hem tatlı bir seçenek hem
de güçlü bir magnezyum kay-
nağıdır. Somon ve uskumru
gibi yağlı balıklar da içerik
açısından zengin olup, süt
ürünleri ise günlük magnez-
yum ihtiyacını karşılamada
yardımcıdır.” DHA 

Erkekler daha 
çok kekeliyor 

İyi beslenin
iyi uyuyun!

Konuşma terapisti Çağıl Özyılmaz,
kekemeliğin sebebi çoğu kez bilin-
meyen bir hastalık olduğunu söyledi
ve “Yapılan araştırmalara göre keke-
melik, erkeklerde kızlara oranla 4
kat daha fazla görülmektedir" dedi

Genel Cerrahi Uzmanı Doç. Dr. Gülçin Türkmen Sarıyıldız, hemoroidin kendi kendine geçmeyen bir hastalık olduğunu belir-
terek, doğru yaşam tarzı değişiklikleri ve kişiye özel tedavi yöntemleri ile hastaların sağlığına kavuşabileceğini vurguladı

Kişiye özel tedavi şart!
Genel Cerrahi Uzmanı
Doç. Dr. Gülçin Türkmen
Sarıyıldız, hemoroidin ken-

diliğinden iyileşmediğini ve hastala-
rın diyet, yaşam tarzı değişikliği ve
gerektiğinde cerrahi müdahale ile
tedavi edilmeleri gerektiğini ifade
etti.Doç. Dr. Türkmen Sarıyıldız,
hemoroidin anüs ve rektum çevre-
sindeki damarların şişmesi ve ilti-
haplanması sonucu oluşan bir
rahatsızlık olduğunu belirtiyor. “Bu
hastalık kendi kendine geçmez. Bes-
lenme ve yaşam tarzı değişikliği,
özellikle spor, yürüyüş ve yüzme
gibi aktiviteler bu süreçte çok önem-
lidir. Ancak bazı durumlarda cer-
rahi tedavi de gerekli olabilir” dedi.

Beslenme tarzına dikkat

Doç. Dr. Türkmen Sarıyıldız, he-
moroid hastalarının özellikle sirkeli,
baharatlı ve acı yiyeceklerden uzak
durmaları gerektiğini vurguladı.
“Hemoroid şikayetleri olan hastala-
rımıza, yeme alışkanlıklarını değiş-
tirmeleri, bol lifli gıdalar tüketmeleri
ve düzenli su içmeleri gerektiğini
anlatıyoruz” diye ekledi. Bu tür

basit yaşam tarzı değişikliklerinin,
hemoroidin ilerlemesini önlemede
ve semptomları hafifletmede etkili
olduğunu belirtti.

Hastalık derecelendiriliyor 

Doç. Dr. Türkmen Sarıyıldız, he-
moroidin 1., 2. ve 3. derece olarak
sınıflandırıldığını, bu sınıflandırma-
nın hemoroidin durumuna göre be-
lirlendiğini açıkladı: “Hemoroid,
içeride kalabiliyor, azıcık dışarı çıka-
biliyor veya tamamen dışarıda ola-
biliyor. Bu sınıflandırma, hastaya
uygulanacak tedavi yöntemini belir-
lememizde büyük rol oynar.” Tedavi
yönteminin seçimi, hastanın yeme
alışkanlıkları, tuvalet alışkanlıkları
ve eşlik eden diğer hastalıklar dik-
kate alınarak yapılıyor.
Doç. Dr. Türkmen Sarıyıldız, teda-
viye öncelikle ilaçlarla başladıklarını
belirtti. “Lokal ajanlar ve ağızdan
kullanılan ilaçlar ile o bölgenin ra-
hatlamasını sağlamaya çalışıyoruz.
Ayrıca, konservatif önlemlerle, ör-
neğin oturma banyoları ve hijyen
kuralları gibi yöntemlerle hastaları-
mızın büyük bir kısmını tedavi ede-

biliyoruz” dedi. Ancak bazı vaka-
larda, bu yöntemlerin yeterli olma-
dığını ve cerrahi müdahalenin
gerekli hale geldiğini söyledi. “Hem
lazerle hemorroid tedavisi, band li-
gasyonu ve skleroterapi gibi basit
günü birlik işlemlerle hastalarımızı
tedavi edebiliyoruz. Aynı zamanda
stapler kullanarak daha radikal
ameliyatlar da yapıyoruz” diye be-
lirtti. Tedavi sürecinin kişiye özel ol-
duğunu ve hastanın yaşam koşulları
ile eşlik eden hastalıkların tedavi se-
çimini etkilediğini vurguladı.

Doğru tuvalet alışkanlığı 

Doç. Dr. Türkmen Sarıyıldız, he-
moroid hastalarının doğru tuvalet
alışkanlıkları edinmeleri gerektiğini
ifade etti. Sarıyıldız, “Tuvalette
uzun süre oturmamak, her gün aynı
saatte tuvalete gitmek ve büyük tu-
valet yapmayı ertelememek çok
önemlidir. Tuvalette telefonla oyna-
mak veya uzun süre gazete okumak
gibi alışkanlıklar hemoroid ve anal
fissür gibi sorunların ortaya çıkma-
sına yol açabilir” dedi. 
ENGİN BELLİ

M enopozun bir kadının ya-
şamında yeni bir dönüşüm
sürecini başlatan en

önemli aşamalardan biri olduğunu
ve sürecinin fiziksel, psikolojik ve
sosyal boyutlarıyla birlikte ele alın-
ması gerektiğini söyleyen Doç. Dr.
Kazibe Koyuncu Demir, “Menopozu
‘üreme yeteneğinin kaybedildiği
dönem’ olarak görmek yerine, sağ-
lıkla geçirilebilecek bir geçiş ev-
resi olarak değerlendirmek gerekir.
Menopoz; fiziksel, zihinsel ve sos-
yal bir süreç olarak görülmeli. Bu
dönemde kadınlar doğru bir şekilde
bilgilendirilmeli ve gerektiğinde
profesyonel yardım almalıdır” dedi.

Yeni evre başlıyor 

Kadınların yaşam döngüsünde bir
geçiş dönemini temsil eden meno-
poz, genellikle 45-55 yaşları ara-
sında gerçekleşir ve her kadın bu
süreci farklı şekilde deneyimleye-
bilir. Doç. Dr. Demir, menopozun
yalnızca cinsel sağlığın sona er-
mesi olarak algılanmaması gerek-
tiğini vurgulayarak “Menopoz
kadınların yaşamında yeni bir ev-
reyi ve dönüşümü işaret eder. Bu
dönemde hormon seviyelerinde
önemli değişiklikler meydana gelir.
Östrojen ve progesteron gibi hor-
monların azalması, birçok fiziksel
ve duygusal belirtiye yol açabilir.
Dünya Sağlık Örgütü’ne göre me-
nopoz, yumurtalıkların işlevini yi-
tirmesiyle birlikte menstrüasyon
döngüsünün kalıcı olarak durması-
dır. Bu süreci ‘üreme yeteneğini
kaybetmek’ yerine, bedenin üreme
işlevini yeniden düzenlemesi ola-
rak görmek daha doğru olur” ifa-
delerini kullandı.

3 aşamada gerçekleşiyor

Menopoz sürecinin üç aşamada
gerçekleştiğini belirten Doç. Dr.
Demir, şu bilgileri verdi:
“Menopoz öncesi dönem olan
premenopoz 45-47 yaşları
arasında başlayıp bazen 50
yaşına kadar uzayabilir. Bu
dönemin en belirgin işareti
adet döngüsündeki düzensiz-

liklerdir. Son adet kanamasının
gerçekleşmesiyle birlikte menopoz
dönemi başlar. Postmenopoz ise
menopozdan bir yıl sonra başlaya-
rak yaşlılık dönemine kadar devam
eder.”Premenopoz belirtilerini adet
düzensizlikleri, ani ateş basmaları
ve gece terlemeleri, ciltte incelme
ve hassasiyet, hormonal dalgalan-
malar sonucu uyku problemleri, si-
nirlilik ve hafıza sorunları olarak
sıralayan Doç. Dr. Kazibe Koyuncu
Demir, bu dönemde kadınların
doğru bir şekilde bilgilendirilmesi
ve gerektiğinde profesyonel yardım
alınmasının önemine işaret etti.

Sıcak basmaları başlar

“Menopoz sırasında, premeno-
pozda görülen belirtiler devam
edebilir. Kadınların yüzde 75’i
sıcak basmaları ve gece terleme-
leri yaşarken, yüzde 53’ü uykusuz-
luk problemiyle karşı karşıya
kalmaktadır. Ayrıca vajinal kuruluk
ve idrar kaçırma gibi ürogenital so-
runlar da sıkça görülmektedir”
diyen Doç. Dr. Demir, menopoz
döneminin sağlıklı geçirile-
bilmesi için şu öneri-
lerde bulundu:
“Hormon Replas-
man Tedavisi ile
kaybedilen hor-
monların yerine
konması, sıcak
basmaları,
gece terleme-
leri ve vajinal
kuruluk gibi
belirtilerin
hafifletil-
mesine
yar-

dımcı olur. Ancak bu tedaviye baş-
lamadan önce bir hekimle detaylı
bir değerlendirme yapılması önem-
lidir. Dengeli Beslenme ile menopoz
döneminde kalsiyum ve D vitamini
alımını artırmak, kemik sağlığını
korumak açısından kritik öneme
sahiptir. Süt, yoğurt, yeşil yapraklı
sebzeler ve yağlı balıklar gibi gıda-
lar bu besin maddeleri açısından
zengindir. Ayrıca sağlıklı yağlar,
tam tahıllar ve bol meyve-sebze tü-
ketimi genel sağlığı destekler. Dü-
zenli Egzersiz ile fiziksel aktivite,
kemik yoğunluğunu artırmaya, kalp
sağlığını korumaya ve ruh halini
iyileştirmeye yardımcı olur. Haf-
tada en az 150 dakika orta şid-
dette aerobik egzersiz ve kas
güçlendirici aktiviteler önerilmek-
tedir. Stres Yönetimi ile yoga, me-
ditasyon ve derin nefes alma gibi
gevşeme teknikleri, menopoz döne-
minde karşılaşılan stres ve kaygıyı
azaltmaya yardımcı olabilir. Düzenli
uygulanan bu teknikler, zihinsel

sağlığı olumlu yönde
etkiler.” 

DHA

KADINLAR ICIN
YENI BIR EVRE!
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Doç. Dr. Kazibe Koyuncu Demir, menopozun yalnızca cinsel sağlığın
sona ermesi olarak algılanmaması gerektiğini vurgulayarak, “Menopoz kadınların yaşamında yeni bir ev-
reyi ve dönüşümü işaret eder. Sağlıkla geçirilebilecek bir geçiş evresi olarak değerlendirmek gerekir” dedi

Uyku ve
psikolojik
destek 
Yeterli uyku ve egzersi-
zin bu dönem için
önemli olduğunu
ifade eden Doç. Dr.
Demir “ İyi bir uyku
düzeni, hormonal
dengeyi korumaya ve
genel sağlığı destekle-
meye yardımcı olur.
Uyumadan önce ra-
hatlatıcı bir rutin oluş-
turmak ve uyku
ortamını düzenlemek,
uyku kalitesini artıra-
bilir.Özellikle kemik
sağlığı, kalp hastalık-
ları ve meme kanseri
için takip yapılmalıdır.
Psikolojik Destek ile
menopoz döneminde
yaşanan duygusal de-
ğişikliklerle başa çık-
mak için gerekirse bir
terapistten destek
almak faydalı olabilir.

Duygusal destek,
bu geçiş süre-

cinde önemli
bir rol oynar”

dedi. 



İ stanbul'da yaşayan Neslihan Ünlü P. ve
Serdar P. çifti, 2020 yılında doğum için
Özel Reyap Hastanesi'ne başvurdu.

Doğumun ardından bebek, solunumu hızlı
olduğu gerekçesiyle yoğun bakıma alındı ve
2 gün sonra taburcu edileceği söylendi. Be-
lirtilen günde aileye bebeklerinin solunumu-
nun düzelmediği söylenirken, biraz daha
yoğun bakımda kalmaya devam edileceği
bildirildi. 1 haftalık sürecin ardından kan
tahlillerinde enfeksiyon düzeyi yüksek çıkan
bebek, 1 hafta daha yoğun bakımda kaldı.
Bu süre geçtikten sonra hastanede yapılan
ultrason çekimlerinde aileye, bebeğin karaci-
ğerinde pıhtı olduğu, bunun için çocuk gas-
troenterolojisine gidilmesi gerektiği söylendi. 

Başka hastaneye gittiler 

Bebeklerini hastaneden alan Neslihan Ünlü
P. ve Serdar P. çifti, iki farklı özel hastanede
gastroenteroloji bölümüne gittiklerinde al-
dıkları cevapla şok oldu. Neslihan Ünlü P. ve
Serdar P.'ye işlemler için geç kalındığı, bebe-
ğin tüm damarlarında tıkanmalar yaşandığı,
bu durumun genetiksel olmadığı söylendi.
Tekrar Reyap Hastanesi'ne başvuran çiftten
hastane yetkilileri özür diledi. Yaşananlar-
dan dolayı hastaneyi şikayet edeceğini belir-
ten aileye, hastane yönetimi tarafından
iddiaya göre, 'Bu tür komplikasyonları kabul
ettiğinize dair imza attınız, şikayetçi olabilir-
siniz' denildi. Aile, bebeklerini de alarak in-
ternet ve çeşitli mecralar üzerinden hastane

hakkında şikayet yazıları yazdı.

Hastanede enfeksiyon kaptı 

Neslihan Ünlü P., oğlunun durumundan
dolayı çalışmadığını belirterek, şöyle ko-
nuştu:
"Kadın doğum doktorum, doğum tamam-
landığında çok sağlıklı bir çocuk olduğunu
söyledi. 4-5 saniye koynuma koydular.
Sonra götürdüler çocuğumu. Bir kadın
hemşire, nefesini dinlemiş. 'Nefesinde prob-
lem var, birkaç gün yoğun bakıma alalım
tedbir amaçlı' demiş. Eşim de kabul etmiş.
Benim taburcu vaktim geldiğinde çocuğumu
sorduk. 2 gün daha durması gerektiği söy-
lendi. Biz elimiz boş eve gittik. Pandemi dö-
nemiydi, göstermiyorlardı. Kan tahlili
yapıldığında bu kez yüksek enfeksiyon çıktı.
'Bu şekilde gönderemeyiz. Hayati tehlikesi
oluşabilir. Birkaç gün daha kalacak. En azın-
dan enfeksiyon inene kadar' dediler. 'Enfek-
siyon neden kaynaklandı' dediğimizde
hastaneden kaynaklandığını söylediler, itiraf
ettiler. Görmek istiyoruz, göstermiyorlar.
Hemşireler maskesiz, eldivensiz, ellerinde
çaylar, kahveler girip çıkıyor."

Fırat Sarı hatasını kabul etti 

Yoğun bakım kapıları açıldığı esnada içeri-
den çocukların çığlık seslerinin geldiğini kay-
deden Neslihan Ünlü P., sözlerine şöyle
devam etti: "O çocukların ağlama sesleri hiç
durmuyor. Kapı açıldığında sayısını bileme-

diğimiz kadar çok bebek var orada. Kapılar
açıldığı zaman çığlık çığlığa. Çok şiddetli ağ-
lama sesleri. Ama muhtemelen o sesleri bas-
tırmak için daha yüksek sesle müzik
çalınıyor. Hemşireler kendi aralarında gülü-
yor, eğleniyor, sohbet ediyorlar. Taburcu gü-
nümüz geldi, muhtemelen 15-16'ncı gündü.
'Son bir kontrol yapalım' dediler. 'Ultrason,
tomografi çekelim, iç organlarına bakalım'
dediler. Bu sefer de karaciğerinde pıhtı.
'Neden kaynaklandı' dedik? 'Genetik olabilir
ya da göbeğe taktığımız kateter kaynaklı ola-
bilir' denildi. '1 hafta sonra gelin kendinden
açılabilir' denildi. 1 hafta sonra gittik, daha
kötüye gitmiş. Bir damar tıkalıysa bütün da-
marlar, tıkanır hale gelmiş karaciğeri besle-
yen. Doktor Fırat Sarı 'Ben bir arkadaşımı
arayacağım' dedi. Aradı, 'Ben ilaç vereyim
mi bebeğe' dedi. 'Hayır' demiş olmalı ki,
'Tamam eve gönderiyorum' dedi. Bizi eve
gönderdi. '1 ay sonra gelin' dedi. Biz artık si-
nirlenmeye başladık. Tam detaylı bir açık-
lama yok. Hemen o binada çocuk
doktoruna çıktım. 'Acilen müdahale edilmesi
lazım' diyerek başka bir hastaneye yönlen-
dirdi. Gittik ve orada bize 'Çok geç kalınmış,
bütün damarlar tıkanmış. Kronik hipertansi-
yon adı verilen bir hastalık oluşmuş' dediler.
O iki hastane emin olmak için genetik test is-
tedi. 'Yani belki dedi anne karnında oluşmuş
olabilir' dedi. Genetik testler yapıldı. Hiçbir
şey çıkmadı. Konsey toplandı ve kateter kay-
naklı olduğu belirlendi. Tekrar, hastaneye

gittik. Fırat Sarı'yı çağırdık. Durumu anlat-
tık, 'Geç kalınmış' dedik, özür diledi. 'Kusura
bakmayın. Ben bebeğinizin göbeğine kateteri
takarken karaciğerine değdirmişim. Pıhtı at-
tırmışım. Bununla yaşamaya alışacaksınız.
Henüz bir tedavisi yok' dedi."

Fırat Sarı'yı Tv'de gördüm 

Yenidoğan çetesine ilişkin haberlerde Fırat
Sarı'yı TV'de gördüğünü belirten Neslihan
Ünlü P., "Biz yavaş yavaş, en azından ben
kabullenmiş, oğlumla güzel vakit geçirmeye
başlamıştım. Bu hastalığı kafama takma-
maya, hayatı kendime zehir etmemeyi öğ-
renmiştim ki bu haberleri gördüm. İlk başta
tanımadım, çünkü kelepçeli, kafası aşağıya
eğilmiş bir şekilde. Hastane isimleri açık-
landı ve üniformalı bir fotoğrafı çıktı kar-
şıma. O esnada Fırat Sarı'yı tanıdım. 
Emin olmak için internete girdim. Saçı ekil-
memiş haldeki fotoğrafını görünce bizim
doktorumuz olduğunu gördüm. Sonra araş-
tırmaya başladım. 2020 yılında, çocuğunu o
hastanede yoğun bakımda ölü teslim alan
aileleri gördüm. Bebekleri sakat taburcu
edilmiş aileleri gördüm. Pandemi dönemi
bunların yapılması için çok müsait bir dö-
nemdi. Nasıl olsa biz göremiyoruz çocukla-
rımızı. İçeride neler yapıyorlar? İlaç mı
veriyorlar, işkence mi ediyorlar, bilmiyoruz
Dava açacağız elbette ama herkes sesimizi
duysun, herkes bize yardım etsin" diye ko-
nuştu.  DHA 
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GEçrTiğimiz perşembe günü akşam saatle-
rinde Tarlabaşı Bulvarı'nda meydana gelen
olayda, arkadaşlarıyla birlikte yürüyen Bel-

çika uyruklu Jane İrankunda Ruhurane (21), yolun kar-
şısına doğru yöneldi. O sırada kadın turistin arkasından
yaklaşan bir kişi, kadının elindeki cep telefonunu çaldı.
Kapkaça uğrayan kadın şüphelinin peşinden koştu
ancak yakalayamadı.

Güven timleri yakaladı 

Kadının çığlığını duyan İstanbul Güven Timleri Şube
Müdürlüğüne bağlı B Bölge Güven Timleri, şüphelinin
kendilerine doğru koşarak geldiğini gördü. Kaçan şüp-
heli ara sokakta çaldığı cep telefonuyla birlikte yaka-
landı. Belçikalı Turistin şikayeti üzerine şüpheli
gözaltına alındı.  Emniyete götürülen şüpheli Fırat
E.'nin (24) 'ateşli silahlar kanununa muhalefet', 'uyuştu-
rucu madde kullanmak' ve 'kasten yaralama' suçların-
dan toplamda 5 suç kaydı olduğu ortaya çıktı.
Şüphelinin ayrıca 'uyuşturucu madde ticareti yapmak'
suçundan da arandığı tespit edildi. İşlemleri tamamla-
nan Fırat E., çıkartıldığı mahkemece tutuklanarak ceza-
evine gönderildi. Ele geçirilen cep telefonla ise kadın
turiste teslim edildi. DHA

Beyoğlu'nda arkadaşıyla birlikte yürüyen
Belçikalı kadın turist, arkasından yaklaşan
kişi tarafından kapkaça uğradı. Farklı
suçlardan araması olduğu ortaya çıkan
şüpheli tutuklanarak cezaevine gönderildi

turist kapkaççısı
YAKALANDI Yenidoğan Çetesi

mağdurlarından 
37 yaşındaki 

Neslihan Ünlü, 
Özel Reyap 

Hastanesi'nde
yaşadığı kabus dolu
günleri anlattı. Ünlü
P., “Yoğun bakımın
kapıları açıldığında

bebeklerin çığlıklarını
duyuyorduk ve o

çığlıkları hiç 
unutmuyorum” dedi

CIGLIKLARINI
UNUTAMIYORUM!

Yenidoğan Çetesi'ni çökerten ve sosyal medyada büyük ilgi gören
Büyükçekmece Cumhuriyet Savcısı Yavuz Engin'den ilk açıklama
geldi. Sosyal medya hesabından herkese teşekkür ederen Engin,
“Vazifemizi yerine getirdik. Aynı yolda devam edeceğiz” dedi 

Evladının kaybıyla
sarsılan bir annenin
CİMER'e şikayetiyle

başlayan süreç, savcı Yavuz En-
gin'in Yenidoğan Çetesi'ni çö-
kertmesi ile son buldu.
Makamında tehdit edilen savcı
Engin'in, çete liderleri tutukla-
nırken başlarında beklediği ka-
reler sosyal medyada da çok
konuşuldu. Türkiye'nin en
büyük sağlık skandalarından bi-
rini, makamında tehdit edilme-
sine rağmen ortaya çıkaran
savcı büyük takdir topladı. Her-
kes savcı Yavuz Engin kimdir
merak ederken, 'meleklerin sav-
cısı' olarak anılan Yavuz En-
gin'den ilk açıklama geldi.

Sosyal medyadan mesaj

Yenidoğan çetesini çökerten ve
sosyal medyada büyük ilgi
gören Cumhuriyet Savcısı
Yavuz Engin'den ilk açıklama

geldi. Sosyal medya hesabından
herkese teşekkür ederen Engin,
yola devam edeceklerini belirtti.
Savcı mesajında şu ifadeleri kul-
landı: “Bu süreçte tebrik ve des-
teklerini sunan herkese teşekkür
ederim.İş yoğunluğundan
henüz cevap veremediğim tüm
tebrik mesajlarına cevaben;
Türk devletinin bize verdiği va-
zifeyi yerine getirdik, yine aynı
yolda devam edeceğiz.” 

Savcı Yavuz Engin kimdir?

Savcı Yavuz Engin, 1989 yılında
Almanya'da doğdu. İlk ve orta-
öğrenimini Bolu 50. Yıl Orta-
okulu'nda, lise öğrenimini ise
Bolu İzzet Baysal Anadolu 
Lisesi'nde 2008 yılında
tamamladı.
İstanbul Üniversitesi Hukuk Fa-
kültesi'nden mezun oldu. Mezu-
niyetinin ardından, İstanbul
Barosu'nda avukatlık stajını ta-

mamlayarak, 2014 yılında savcı
adayı olarak mesleki kariyerine
başladı. Staj sürecinin ardından,
Saruhanlı Cumhuriyet Savcılı-
ğı'na atandı ve göreve başladı.
Savcı Engin, 2024 Nisan ayında
ise HSK tarafından Büyükçek-
mece Cumhuriyet Savcılığı gör-
evine terfi ettirilmiştir.

Vazifemizi

yerine 
getirdik 

TicarET Bakanlığı Gümrük Muhafaza ekip-
leri gerçekleştirdikleri narkotik operasyonlarla
zehir tacirlerine darbe üstüne darbe indir-

meye devam ediyor. Son olarak gerçekleştirilen üç ayrı
operasyonda 530 milyon Türk Lirası değerinde uyuştu-
rucu madde ele geçirildi" açıklamasını yaptı.
Bakanlıktan yapılan açıklamaya göre ilk operasyonda,
Edirne Gümrük Muhafaza Kaçakçılık ve İstihbarat
Müdürlüğü ekiplerince, Türkiye'ye giriş yapmak üzere
Kapıkule Gümrük Kapısı'na gelen TIR incelemeye
alındı. TIR dorsesinin tabank kısmına gizlenmiş 160
şeffaf poşet halinde yaklaşık 180 kilogram esrar cinsi
uyuşturucu madde ele geçirildi. İkinci operasyonda da
başka bir TIR'da 120 kilo kokain bulundu. Gürbulak
Gümrük Kapısı'nda da 95 kilogram metamfetamin ya-
kalandı.

Ticaret Bakanlığı Gümrük Muhafaza 
Ekiplerinin düzenlediği uyuşturucu 
operasyonunda, zehir tacilerine son yılların en
büyük darbesi vuruldu. 530 milyon Türk Lirası
değerinde uyuşturucu madde ele geçirildi

tacirlere 
büyük Darbe

Kaza, Ambarlı Mahallesi, İzci Sokak’ta
meydana geldi. 34 MRB 06 plakalı otomobi-
lin sürücüsü Yasemen D. direksiyon başında

fenalaştı. Kontrolden çıkan otomobil önce park halin-
deki 34 GSL 10 ile 34 YP 8357 plakalı otomobile ardın-
dan da bahçe duvarına çarptı. İhbar üzerine olay yerine
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Sağlık ekipleri tarafın-
dan ilk müdahalesi olay yerinde yapılan Yasemen D.
hastaneye kaldırıldı.  DHA

Avcılar’da sürücüsünün direksiyon başında
fenalaştığı otomobil, park halindeki iki araca
ardından da bahçe duvarına çarptı. Kazada
otomobilin sürücüsü Yasemen D. yaralandı

Direksiyonda
fenalaştı 

Silivri'de Uyuşturucu

OperaSyOnU
Silivri İlçe Emniyet Müdürlüğü tarafından düzenlenen
uyuşturucu operasyonunda iki kişi yakalanarak gözaltına
alındı. Şüphelilerin adreslerinde yapılan aramalarda
yüklü miktarda uyuşturucu madde ele geçirildi

EdinilEn bilgilere
göre, motosiklet sürü-
cüsü B.Z. (18) isimli

şahsın üzerinde uyuşturucu ham
maddesi ele geçirildi. Yapılan in-
celemelerde daralı ağırlığı 52.4
gram olan 5 adet uyuşturucu
maddeye daha ulaşıldı. Uyuştu-
rucuyu temin ettiği belirlenen
Y.E.K. (19) isimli
şahısın kimliği
tespit edilerek
operasyon başla-
tıldı. Y.E.K.’nin
(19) 3 adet suç
kaydının bulun-
duğu ve uyuştu-
rucu ticareti
yaptığı tespit edil-
mesinin ardın-

dan, şüphelilerin Yeni Mahal-
le’deki ikamet adreslerine operas-
yon düzenlendi. Adreslerde
yapılan aramalarda 1 litre aseton,
34.37 gram uyuşturucu ham
maddesi, 432.38 gram satışa
hazır halde uyuşturucu madde,
1480 gram uyuşturucu madde,
400 gram uyuşturucu madde,

hassas terazi, ruhsat-
sız tabanca ve 7 dolu
fişek, 360 adet uyuş-
turucu satışında kul-
lanılan klipsli poşet
ve uyuşturucu
madde imalinde kul-
lanıldığı düşünülen 7
adet eldiven ele geçi-
rildi. HABER
MERKEZİ 

DURAN TIRA ÇARPTI
Maltepe'de şoförünün

direksiyon hakimiyetini
kaybettiği minibüs, 

park halindeki 
TIR'a çarptı. Kazada
minibüste bulunan 

8 kişi yaralandı

Kaza, Başıbüyük Mahallesi, Trafo Cad-
desi'nde meydana geldi. Edinilen bilgiye,
göre Berkay B.'nin kullandığı 34 M 2903

plakalı minibüs, şoförünün direksiyon hakimiyetini
kaybetmesi nedeniyle park halindeki 57 ABN 596
plakalı TIR'a arkadan çarptı. Kazada minibüste bu-
lunan 8 kişi yaralandı. İhbar üzerine olay yerine it-
faiye, sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. Sağlık
ekipleri tarafından ilk müdahaleleri olay yerinde ya-
pılan yaralılar ambulansla hastaneye kaldırıldı. DHA 
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İ BB Meclisi’nin ekim ayı
toplantısında gündeme
gelen ve Zeytinburnu

Meclisi’nden oy birliği ile
geçen Merkezefendi Mahalle-
si'nde Kömür İşletmeleri’ne
ait olan alanın yüzde 40’ını
kat otoparkı, kapalı pazar yeri ve
spor alanı yapılmak kaydı ile ta-
şınmazın kalan yüzde 60’ına ti-
caret+konut alanında kalması
için yapılan plan teklifi oy birliği
ile reddedildi. Zeytinburnu Bele-
diye Meclisi'nden CHP’li üyele-
rin de desteği ile oy birliği ile
geçen teklife göre, Merkezefendi
Mahallesi’nde bulunan Kömür
İşletmelerine ait alanın yüzde
40’ı belediyeye terk edilecek,
kalan yüzde 60’lık kısmı ise tica-
ret+konut alanı olarak imara
açılacaktı. 

halk mağdur ediliyor

İBB Meclisi’nde konuşan Zey-
tinburnu ve İBB Meclis Üyesi
Muhammet Kaynar, bölgenin
ihtiyaçları göze alınarak, beledi-
yeden de kamulaştırma bedeli
ödenmeden bölgenin ihtiyacına
da karşılık vermek için belediye-
nin böyle bir yöntem bulduğunu
ve ilgili kurumlada ilgili görüş-
meler yaptığını söyledi. İlçe
Meclisi’nden oy birliği ile geçen
teklifin, İBB’nin İmar Komis-
yonu tarafından reddedildiğini
belirten Kaynar, “Bölgenin oto-
park, spor alanı, pazar alanı ve
karakol hakkı reddedilerek Zey-
tinburnu halkı ve özelde Mer-
kezefendi halkı mağdur ediliyor.
Komisyondan anlayış bekliyor,
konuyu tekrar değerlendirmele-
rini, dosyayı geri çekmelerini,
çekmeyeceklerse ilçe meclisin-
den oy birliği ile kabul edilen
planın kabulünü teklif ediyo-
rum” diyerek aykırı teklifte 
bulundu. 

Tam tüccar mantığı!

İBB’nin İmar Komisyonu Baş-
kanı CHP’li Sedat Özkan ise

söz konusu durumun kamu
hukuku açısından doğru ol-
madığını savunarak, “Eğer
alan belediyeye ait olsaydı,
bu hizmetleri yapmak için
kendisine akar oluşturmak
istiyor diyerek kabul edilebi-

lirdi ancak zaten kamuya ait
olan Kömür İşletmelerine ait
alanı imara açmak olmaz. Bu
bizim anlayışımıza göre doğru
değil” diyerek yapılan işlemin
tüccar mantığı olduğunu söy-
ledi. Mevcut alanın da kamuya
ait olduğunu yapılmak istenen
hizmetlerin de kamu için oldu-
ğunu belirten Muhammet Kay-
nar da “Hem kamu kurumu
hem de kamu yararlanacak. Her
iki kurumda kamunun. Parselin
üzerinde kalan yerin imar du-
rumu çevresi gibi 5 kat. Bir artış
söz konusu değil. Belediyenin
ücretsiz hizmet yapması taktir
edilmeli” dedi. Yapılan oylama
sonucu Kaynar’ın teklifi 
reddedildi. 

hiç şaşırtmıyorlar

AK Partili Muhammet Kaynar,
teklifinin rededilmesinin ardın-
dan sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımda, “Engelleme
böyle yapılır adlı çalışma. Zey-
tinburnu Belediyemiz Merkez-
efendi Mahallesi'ne katlı
otopark, kapalı pazar yeri, kara-
kol ve spor tesisi yapmak istiyor.
Zeytinburnu Meclisi'nden oy
birliği ile geçen plan teklifi,
İBB'de çoğunluğa sahip CHP'li-
ler tarafından reddediliyor” ifa-
dedlerini kullandı. Belediye
Başkanı Ömer Arısoy ise Kay-
nar'ın paylaşımını alıntılayarak,
“Bir CHP klasiği. Karakolda
doğru söyler, mahkemede şaşar.
Zeytinburnu Belediye Mecli-
si'nden oy birliğiyle geçen planı,
İBB Meclisi'nde reddettiler. Zey-
tinburnu’na karakol, pazar yeri,
otopark yapmamızı engelliyor-
lar. Hiç şaşırtmıyorlar” tepki-
sinmi gösterdi. 

İ smail Hakkı Tonguç: “... İmparatorluğun
nimetlerine kavuşmuş olanlar, kendi ço-
cuklarını yabancı okullarda ya da özel öğ-

retmenlerle okutup devletliler arasına
sokuyordu. Kasaba eşrafı ve köy ağalarının ço-
cukları kendilerine çeşitli çıkar sağlayan med-
reseler yoluyla toplumu sömürecek şekilde
yetişiyordu. Geriye kalan yoksul halkın ve köy-
lülerin okuyup adam olması, istenilen bir şey
değildi. ... Devrimci meşrutiyetçiler, yeni ilköğ-
retimi halka götürme çabasına girişmişti.” 

“Cumhuriyet’in Eğitim Devrimleri” başlıklı
üç bölümlük yazımızdan sonra Cumhuriyet’in
en büyük eğitim kuruluşlarından olan “Köy
Enstitüleri” ne giden süreci ve hafızalardan si-
linmeyen “Hasanoğlan Yüksek Köy Enstitüsü”
nü de yazmak istedik. Ancak öncesinde Osman-
lı’da uygulanan eğitim sistemine kısaca bir göz
atalım.

Osmanlı eğitiminde üç başlı bir eğitim sis-
temi mevcuttu: Fatih Medresesi’nde çürümekte
olan din eğitimi; parası olanların okuduğu özel
ve yabancı okullar ile İstanbul ve çevresinden
ileri gitmeyen devlet güvencesindeki modern
laik eğitim sistemi. Osmanlı’da baskın eğitim
sistemi dine dayanmaktaydı. Din adamı yetişti-
ren medreseler ve okuma-yazma yerine sadece
“din kuralları” öğretilen “mahalle mektepleri”
halkın eğitiminde büyük bir etkiye sahipti. 

Köy Enstitülerinin babası İsmail Hakkı Ton-
guç, o dönem ile ilgili saptamalarını şöyle an-
latmaktadır: “Anadolu medreseleri, Türklerin
İslam dinini kabul etmesiyle Selçuklular döne-
minde kuruluyor. Yanı başındaki tekkelerle bir-
likte, verimli vadilerin içindeki köylere kadar
yayılıyor. Selçukluların dili Farsça olduğu için

medrese dersleri Farsça ve Arapça olarak yapı-
lıyor. Osmanlı Türkleri ayrı bir devlet oldu-
ğunda resmi dil olarak Türkçe seçiliyor.
Yazışmalar Türkçe yapılıyor. Buna karşın med-
rese öğretiminde Arapça ve Farsça sürüyor. Bu
garip seçim ileride Osmanlı eğitim öğretiminin
önünde büyük bir engel olarak kalıyor. Böylece
medreseler, Türk toplumu içinde ulusal olma-
yan kurumlar olarak etki alanına girenlere İs-
lamlık bilgileri ve yabancı kültürleri öğretip
aşılıyor. Medrese etkisinde kalan Türkler, bu
yüzden ulusal değerler yerine, bu kurumların
yaymaya çalıştığı Arap kültürüne bağlanmışlar,
bunun yayılması için yüzyıllar boyunca var güç-
leriyle çalışmışlardır.”

Tonguç’un bu çok önemli tespitlerini günü-
müze taşıyacak olursak; Arapça olmayan
namaz, peygamber ve benzeri kelimelerin bu
dönemde Kur’an’ın içine eklendiğini, Arap hay-
ranlığının Selçuklu medreselerinde verilen öğ-
renim sonucunda oluştuğunu ve o damarın
bugünlere kadar geldiğini düşünmek çok da
yanlış olmasa gerek. Günümüz iktidarının Arap
ve Selçuklu hayranlığını, devlet televizyonu
TRT’de arkaya arkaya yayınlanan dizilerle vur-
gulatarak Türk gençliğine aşılamaya çalışması-
nın ve ne hikmetse bir türlü İstiklal Savaşı ile
Cumhuriyet dönemine gelememesinin başka bir
açıklaması var mıdır, bilemiyoruz...

Tonguç’tan devam edelim. “Öğretim dili
Türkçe olmayan, dünya görüşü yönünden
ümmet kavramına bağlı bulunan medreseler,
Osmanlı toplumunun eline geçen her yerde kül-
tür yayıcı kurumlar olarak yer alıyor. İmpara-
torluğun sürmesi ve İslam dininin yayılması
için eleman yetiştiriyor. Medrese çıkışlılar din

görevlerini sürdürürken bir yandan camilerin
yanındaki dinsel ilkokullarda hocalık (öğret-
menlik) yapıyor. Ama burada öğrettikleri de
okuma yazma değil, din kurallarıdır.” İsmail
Hakkı Tonguç’un anlatımları, Osmanlı eğitim
sistemi ile günümüzde oturtulmaya çalışılan din
ağırlıklı eğitim modelinin nasıl da bire bir ört-
üştüğünü görmemiz açısından oldukça önemli.
Cumhuriyet’in laik eğitim sisteminden, yaklaşık
iki yüz yıl öncesindeki medrese eğitimine dönül-
meye çalışıldığını yok saymak mümkün mü?

DP’nin yasakçı tutumu toplumun ve muhale-
fetin aşırı tepkilerine neden olmaktadır. Kurtu-
luş Savaşı'mızın komutanı, Cumhuriyet
döneminin ikinci Cumhurbaşkanı ve ilk Başba-
kanı, Türk Silahlı Kuvvetlerinin ilk Genelkur-
may Başkanı İsmet İnönü, TBMM’nin 27
Haziran 1956 günlü oturumunda kürsüye
çıkar. Konuşma esnasında DP Sivas Milletve-
kili Nurettin Ertürk oturduğu yerden laf atar ve
“Vatandaşın hak ve özgürlüğü lafı senin ağzına
yakışmıyor İsmet Paşa,” der. İsmet İnönü’nün
tarihe geçen cevabı şöyledir: “Aramızdaki farkı
bilelim, biz mutlakiyetten bugüne geldik. Siz
ise bugünden mutlakiyete gidiyorsunuz.”

İsmet İnönü’nün bu tarihi tespiti, günü-
müzde de aynı derecede önemini korumaktadır.

Devam ediyor Tonguç: “Bu eğitimden geçen-
ler aklının erdiğine değil dinin emrettiğine uyan
kişiler oluyordu. Avrupa’da gelişmeye başlayan
müspet bilimlerle ilişki kuramayıp dine bağlı
kalışları, medreseleri gerçek yaşamdan uzak-

laştırıyor, basit doğa olaylarını bile yorumlaya-
mayacak duruma düşürüyordu. Bu inançlarını
eğitmekte oldukları çocuklara ve halka aşıla-
yınca kendileriyle uyum içinde olan cahil yığın-
lar yetişiyordu. Devletin bu cahiller ordusu,
imparatorluğun gerileme devrinde her yeniliğin
karşısına dikilerek, Türklerin uygarlığı yakala-
masını zorlaştırmış ve geciktirmiştir. Osmanlı
toplumu, değerleri çürümüş Ortaçağ yaşamını
bırakıp, Batı uygarlığının yarattığı yeni âlemin
içine girememiştir.”

Günümüz iktidarının rektör yardımcısı bir
şahıs ne demişti: “Okuma oranı arttıkça beni
afakanlar basıyor. Ben her zaman cahil halkın
ferasetine güveniyorum.” Biz ne diyoruz; Sel-
çuklu medreselerinde verilen öğrenim sonu-
cunda oluşan o Arapçı ve dinci damar
günümüze kadar ulaşmış ve işlevini 
sürdürüyor...

Osmanlı yenilikçileri durumun farkındadır.
Din eğitimiyle bir yere varılamadığı, medrese-
lerde yıllarca eğitim alan 15-16 yaşındaki ço-
cukların okuma-yazma, anlama ve düşünme
yönünden hiçbir gelişme gösteremediği ortada-
dır. Bu durumu gören Padişah II. Mahmut, din
eğitimiyle Batı uygarlığı karşısında durulama-
yacağını anlar ve yeniliklere girişir. (1823-
1828) Eğitimin yapılanmasına ve yayılmasına
yönelik, çağdaş ilköğretimi zorunlu gören “ye-
nilikçi” bir ferman çıkararak bazı yaptırımlar
getirir. Bir örnek vermek gerekirse, “okulu bi-
tirdi” belgesi olmayan çocuklar, işe 
alınmayacaktır.

Ancak II. Mahmut’un “yenilikçi eğitim” sis-
temi, din eğitimi ve paralı eğitimle birlikte yü-
rütülecek, üçüncü kanal olan okullaşma,
modern eğitimin yaygınlaşmasını sağlayacaktır.
Kısacası, medreseler ve yabancı özel okullar
kapılarını açık tutmaya devam edecektir.

I. Mahmut döneminde başlatılan yenilikçi
gelişmeleri kısaca vermek gerekirse: medrese-
lerin destekçisi olan yeniçerilik kaldırılır.
(1826) Subay olarak yetişecek gençler, medre-
seden ya da devlete eleman yetiştiren “Ende-
run” saray okullarından değil, bu okullarda hiç
okumamış ya da okul yüzü görmemiş olarak
askere gelen halk çocuklarından seçilerek,
subay hazırlık sınıfı oluşturulur. Bu çocuklara
okuma-yazma ve askerlik öğretilir. Daha sonra
bu yeni subaylar erlere okuma-yazma öğreterek
çok iyi sonuçlar alınır. Böylelikle, din eğitimini
dışlayan bir eğitim hareketi önce ordudan 
başlatılmış olur.

Diğer taraftan, Hristiyan toplulukların
elinde olan kendi başına buyruk azınlık ve ya-
bancı okulları, Osmanlı eğitiminde gelişerek
varlığını sürdürmeye devam etmektedir. Daha
çok kentlerde oturan ve ticaretle uğraşan Rum,
Ermeni, Musevi ve benzeri etnik ve dinsel kö-
kenli kesimler, kendi dil, din ve kültürlerini sür-
düren ve aynı zamanda da meslek veren
okullarını istedikleri gibi açıp geliştirmektedir.
Bunların dışında Amerika ve Fransa yayılmacı-
lığının bir uzantısı olarak açılan özel yabancı
kolejler ve misyoner okulları da varlıklarını ge-
liştirmektedir. 

Çoğu İstanbul’da olan azınlık okullarına
Türk aileler de ilgi duymakta ve anaokulundan
itibaren Türk öğrenciler bu okullara kabul edil-
mektedir. Bu okullara giden çocukların kendi
dilini, edebiyatını ve kültürünü özümsemeden
alacağı eğitim sonucunda yabancılaşarak
mezun olacağı doğaldır. Bu okullara ilginin art-
tığını gören kimi Türk girişimciler de benzer
okullar açmaya başlarlar. İstanbul’da Darüşşa-
faka Lisesi ve Şişli Terakki Lisesi bu dönemde
açılan okullardandır.  

Devam edecek...

Hasanoğlan’dan İmamoğlan’a (1)

TSK EĞİTİM VAKFI KİRALAMA 
İŞİNE AİT İHALE İLANI

resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     basın: (2107660)

1. TSK Eğitim Vakfı Genel Müdürlüğünün işletmesinde olan İstanbul
İli Sarıyer İlçesi Mahmut Ali Kaya Sokak No:2 adresinde bulunan 
öğrenci yurdu binasında yer alan ticari alanlar Açık İhale Usulü 
kapalı teklif, sonrasında da kapalı teklif veren istekliler ile açık artırma
ve/veya pazarlık yapılmak suretiyle ile 06 Kasım 2024 tarihinde 
kiralama ihalesi yapılacaktır.
2. İhale ilanı ile ilgili detaylara www.tskev.org.tr web adresinden 
ulaşılabilir.

BIR CHP KLASIGI
SASIRTMIYORLAR!

Tülay HERGÜNLÜ
tulayhrg@gmail.com

GÜNDEME BAKIŞ

Sosyal medya hesabından paylaşım
yapan Zeytinburnu Belediye Başkanı
Ömer Arısoy, “Bir CHP klasiği.
Karakolda doğru söyler, mahkemede
şaşar. Zeytinburnu Belediye Meclisinden
oy birliğiyle geçen planı, İBB Meclisinde
reddettiler. Zeytinburnu’na karakol,
pazar yeri, otopark yapmamızı 
engelliyorlar. Hiç şaşırtmıyorlar” dedi

SELVİ 
Sarıtaç

haber

Zeytinburnu 
Belediye Başkanı 

Ömer Arısoy

Festival tadında bir kitap fuarı
Bağcılarlılar, Bağcılar Belediyesi’nin bu yıl 3’üncüsünü düzenlediği kitap fuarında kültür, sanat ve edebiyat dolu günler geçiriyor. Aileler çocuklarıyla, gençler
de arkadaşlarıyla birlikte hem yayınevi stantlarını ziyaret etti hem de labirentten atölyelere kadar birçok alanı barındıran platoda eğlenceli zaman geçirdi

Bağcılar Belediyesi tara-
fından bu sene 3’üncüsü dü-
zenlenen Bağcılar Kitap

Fuarı (BKF) 18 Ekim 2024 tarihinde
Bağcılar Meydanı’nda kapılarını açtı.
Dört günü geride bırakan kitap fuarı,
hafta sonu da ziyaretçi akınına uğradı.
Her yaştan ve kesimden İstanbullu, za-
manın büyük bir bölümünü BKF’de ge-
çirmeyi tercih ediyor. Bilinen kitap
fuarlarının aksine çok farklı kurgulanan
BKF gerek ortamı gerekse aktiviteleriyle
kitapseverlerin yoğun ilgisini kazandı.

Katılım yoğun oldu

Ziyaretçiler, kültür, sanat ve edebiyat
dolu platformda zaman yolculuğuna çı-
kıyor. Alanda kurulan labirente giren ki-
tapseverler, edebiyat dünyasında iz
bırakan yazarların hayatlarını anlatan
küplerle ve fotoğraflarıyla karşılaşıyor.
Ayrıca Filistin köşesinde ise geçmişten
bugüne Filistin’in haritaları ve bilgilendi-
rici panolar yer alıyor. Çocuklar da fizik-
sel ve zihinsel gelişimlerine katkı
sağlayan atölyelerde eğlenceli vakit geçi-
rirken, gençler de renkli dekorlar ara-
sında bol bol fotoğraf çekiyor. Müzik
ziyafetiyle unutulmaz bir gece yaşandı.
İlk dört günde Ak Parti Grup Başkanve-
kili ve yazar Bahadır Yenişehirlioğlu, Nu-
rullah Genç, Şermin Yaşar, Mete Yarar,
Türker Akıncı, Saniye Bencik Kangal,

Turan Kışlakçı, Turgay Güler, Savaş
Barkçin, Onur Erol, Zahide Tuba Kor,
Şükran Kaymak ve Güven İslamoğlu
okurlarla buluşarak keyifli söyleşiler ger-
çekleştirdi. Ayrıca fuarın üçüncü gü-
nünde müzisyen ve aynı zamanda AK
Parti İstanbul Milletvekili olan Yücel
Arzen müzik dinletisi sundu. Ayrıca AK
Parti Kayseri Milletvekili Hulusi Akar,
AK Parti İstanbul Milletvekili Süleyman
Soylu ile Sosyal Politikalardan sorumlu
Genel Başkan Yardımcısı Fatma Betül
Sayan Kaya fuar alanını dolaştı.

Fuarımız çok canlı

Festival tadında bir organizasyona ev sa-
hipliği yaptıklarını dile getiren Bağcılar
Belediye Başkanı Abdullah Özdemir,
“Bağcılar’ımızda kültür, sanat ve edebi-
yat adına çok güzel bir dünya oluştur-
duk. İstanbul’un kalbi şu anda ilçemizde
atıyor. Fuar açılalı henüz 4 gün olmasına
rağmen yaşadığımız yoğunluk bizi çok
mutlu ediyor. Gece gündüz fuarımız çok
canlı. Alanı dolduran her yaştan vatan-
daşımız kendi için bir şey buluyor. Fuar
vesilesiyle hemşehrilerimiz sevdikleri ya-
zarlarla buluşarak hem onları dinleme
hem de kitaplarını imzalatma imkanı bu-
luyor. Her zaman da ifade ettiğimiz gibi
Bağcılar olarak kitapla yaşayan bir ilçe-
yiz. Herkesi etkinliğimize bekliyoruz”
dedi.  

Kadıköy'de grev var!
DİSK Genel-İş Sendikası İstanbul Anadolu Yakası
1 Nolu Şubesi yaptığı basın açıklamasında, “Yerel
seçimler öncesi Kadıköy Belediyesi işçilerini mesut
edeceğini söyleyip sözlerini tutmayanlara cevabımızı 24
Ekim Perşembe saat 13.00’te grev uygulama kararını
belediye binasına asarak veriyoruz” duyurusunu yaptı

DİSK Genel-İş Sendikası İstanbul Anadolu
Yakası 1 Nolu Şubesi tarafından yapılan
açıklamada, Bizler Kadıköy Belediyesi işçileri

ve temsilcisi DİSK / Genel-İş İstanbul Anadolu Yakası 1
No’lu şube olarak, işveren Kadıköy Belediyesi iştirak şir-
keti KASDAŞ ve temsilcisi Sosyal Demokrat Kamu İş
Verenleri Sendikası (SODEMSEN) ile dört ayı aşkın sü-
redir Toplu İş Sözleşmesi masasında mücadele veriyo-
ruz” denildi. 

Yüzde 19.30 zam yapıldı

“Kadıköy Belediyesi’nde çalışan bir büro personeli tüm
yan haklar ve yol ücreti eklenerek ancak 24 bin TL, bir
öğretmen 25 bin TL maaş alıyor. Hafta sonu nüfusu 7
milyonu bulan Kadıköy’ü temiz tutmaya çalışan bir te-
mizlik işçisi, evine çocuklarına vakit ayırmadan, izin yap-
madan, ayın 30 günü çalışarak gelirini ancak 32 bin
TL’ye yükseltebiliyor” denilen açıklamada, “Kadıköy Be-
lediyesi işçileri, kirasını ödeyemiyor, öğle yemeğini bir lo-
kantada yiyemiyor; bir aylık yemek ücreti bir haftalık
market alışverişinde eriyip gidiyor. Yüksek kiralar nede-
niyle Kadıköy Belediyesi işçileri artık Kadıköy’de yaşaya-
mıyor. Tüm bu gerçeklerin farkında olması gerekenlerse,
meydanlarda yanıltıcı rakamlar açıkladığını söyledikleri
TÜİK’in bile yıllık enflasyonu yüzde 60 gösterdiği bir dö-
nemde Kadıköy Belediyesi işçilerine yüzde 19,30 zammı
reva görüyor. Yerel seçimler öncesi Kadıköy Belediyesi iş-
çilerini mesut edeceğini söyleyip sözlerini tutmayanlara
cevabımızı 24 Ekim Perşembe saat 13.00’te grev uygu-
lama kararını belediye binasına asarak veriyoruz. İşve-
reni makul ve saygın tekliflerle masaya davet ediyoruz.
Aksi takdirde 19 Kasım’da GREV’de olacağımızı ilan
ediyoruz” ifadelerine yer verildi. 
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Tülin SEZER
RESSAMIN GÖZÜNDEN

Ç ocuk kayıpları ve hastanelerde meydana
gelen çocuk ölümleri, dünya genelinde
büyük bir sorun olarak karşımıza çıkıyor.

Özellikle kaybolan çocuklar veya şüpheli ölümler
gibi vakalar, hem bireysel hem de toplumsal dü-
zeyde büyük travmalar yaratıyor. Bu tür vakalar,
ailelerin yaşamlarını alt üst etmekle kalmıyor, aynı
zamanda sağlık ve adalet sistemlerinin de
sorgulanmasına yol açıyor.

Son zamanlarda gündeme damgasını vuran 
Türkiye’yi ayağa kaldıran skandallardan birisi de
bebek ölümleri...

İstanbul'da, 112 Acil Servisi ile ortak hareket
ederek, bebek hastaları anlaşmalı oldukları özel
hastanelerin yenidoğan ünitelerine gönderip haksız
kazanç edindikleri ve bazı bebeklerin ölümlerine
neden oldukları ortaya çıkan onlarca tutuklu ve
şüphelinin olduğunu tv haberlerinde duyduğu-
muzda adeta kanımız dondu.

Normalde hastanelerde çocuk ölümleri genel-
likle çeşitli nedenlere bağlı olarak ortaya çıkabili-
yor. Bunlar arasında yetersiz sağlık hizmetleri,
erken doğum, düşük kilolu doğumlar, bulaşıcı has-
talıklar ve özellikle düşük gelirli ülkelerde bes-
lenme yetersizliği gibi faktörler önemli yer tutuyor.
Ayrıca, sağlık sistemlerindeki yetersizlikler, yanlış
teşhisler veya zamanında müdahale edilememe
gibi sorunlar da hastanelerde yaşanan çocuk
ölümlerini artıran sebepler arasında.

Çocuk kayıpları konusu ise daha karmaşık bir
problem. Kaybolan çocuklar insan ticareti, organ
kaçakçılığı, istismar veya diğer yasa dışı faaliyet-
lerin kurbanı olabiliyor. Bu tür olayların önlenmesi
için daha etkin çocuk koruma politikaları, izleme
sistemleri ve aile içi farkındalık programları ge-
reklidir. Özellikle kaybolan çocukların bulunması
ve korunması için hızlı müdahale ve etkin takip
mekanizmalarının kurulması gerekiyor.

Hem çocuk kayıpları hem de hastanelerde yaşa-
nan çocuk ölümleri üzerine farkındalık yaratmak,
önleyici politikaların uygulanmasını sağlamak ve
çocuk haklarının korunması için güçlü bir iş birliği
gerektiriyor. Toplumun her kesimi bu konuda daha
duyarlı hale gelmeli ve çocukların hayatını ko-
ruma konusunda kararlı adımlar atılmalıdır.

Petrol, kaynak savaşları, organ ticareti ve insan
kaçakçılığı gibi meseleler sadece ekonomik kazan-
çla ilgili değil, aynı zamanda insanların değerleri-
nin nasıl yozlaşabileceğinin bir göstergesi. Dünya
genelinde milyonlarca insan bu tür şiddet ve suçla-
rın kurbanı oluyor. Çocukların kaçırılması ve onla-
rın ticaret malı gibi kullanılması, modern çağın en
acı gerçeklerinden biri. Bunun üzerine düşünmek,
konuşmak ve bilinç yaratmak çok önemli. Çocuk-
ların güvenliği ve insan onuru için daha güçlü ön-
lemler alınması, uluslararası işbirliğinin ve daha
etkili hukuki yaptırımların devreye sokulması 
gerekiyor.

Bu tür sorunlarla başa çıkmanın yolları, sadece
hukuki ve politik çerçevede değil, aynı zamanda
insanlığın ruhunu yeniden canlandıracak ahlaki,
etik ve sosyal değerlerin güçlendirilmesiyle de
mümkündür. Dünyada daha fazla adalet, merha-
met ve empati inşa etmek, insanları birbirine 
bağlayan ortak değerleri korumak ve 
geliştirmekle başlar.

Ayrıca hastanelerde bebek ölüm skandallarının
önlenmesi için sağlık sistemlerinde sıkı denetimler,
etik kuralların titizlikle uygulanması ve her 
düzeyde şeffaflık sağlanması gerekir.

Bebekler ölmesin

esenyurtBe-
lediyesinin,
Esenyurt Kay-

makamlığı ile planladığı
“Temiz Yurt, Esenyurt”
seferberliği başlıyor. İl-
çede 6 ay boyunca her
gün düzenlenecek etkin-
liklerde, yapılacak çalış-
malar ile yaşanan çevre
sorunlarının çözüme ka-
vuşturulması ve farkın-
dalık yaratılması
hedefleniyor. Temiz, sağ-
lıklı ve yaşanabilir bir
kent oluşturmak ama-
cıyla lansmanı yapılacak
programa kentte faaliyet
gösteren birçok sivil top-
lum kuruluşu, siyasi par-
tiler, il dernekleri ve
eğitim kurumları destek
verecek. İlçe genelinde
yaşanan çevre sorunları-
nın çözüme kavuşturul-
ması noktasında her gün
bir çalışmanın yer ala-
cağı programın ilk adı-
mında vatandaşların

çöplerini ayrıştırması,
çevrenin temiz tutulması
ve sürdürülebilir bir kent
yaşamının oluşturulması
amaçlanıyor. Uzun va-
dede sıfır atık uygulama
çalışmalarının da yer ala-
cağı programda israfın
önlenmesi, kaynakların
daha verimli kullanıl-
ması, oluşan atık mikta-
rının azaltılması, etkin
toplama sistemlerinin
kurulması ve atıkların
geri dönüştürülmesinin
sağlanması konuları 
yer alıyor. 

15 Temmuz şehitleri anıldı
Bağcılar Belediyesi, terörist elebaşı Fetullah Gülen’in ölümünün ardından reklam panolarına 15 Temmuz kahramanı
şehit Ömer Halisdemir’in fotoğrafı yansıtıp “Kahraman Şehitlerimize Saygıyla” diye yazarak 15 Temmuz şehitlerini andı

Fetullahçı Terör Ör-
gütü (FETÖ) elebaşı
Fethullah Gülen’in

ölümü sonrası vatandaşlar, 15
Temmuz şehitlerini anıyor. Bağ-
cılar Belediyesi de 15 Temmuz
şehitlerini anmak amacıyla ilçe-
deki reklam panolarından Türk
bayrağı ile birlikte Ömer Halis-
demir’in fotoğrafını yayınladı.
Fotoğrafta ayrıca; “Kahraman
Şehitlerimize Saygıyla” yazısı yer
alıyor. Ekrandaki Ömer Halisde-
mir görseli vatandaşları da duy-
gulandırdı. Bağcılar Belediye
Başkanı Abdullah Özdemir de
sosyal medya hesabından yaptığı
paylaşımda şu cümlelere yer
verdi: “15 Temmuz şehidimiz
Ömer Halisdemir ve nice yiğit
kahramanlarımızı saygı ve 
rahmetle anıyoruz.”

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı, FETÖ elebaşı Fethullah
Gülen hakkında yürüttüğü soruşturmalar sonucu çok sa-
yıda iddianame hazırladı, tutuklamaya yönelik yaka-
lama kararları çıkardı.  FETÖ mensubu dönemin özel
görevli savcıları tarafından 7 Şubat 2012'de o dönem
MİT Müsteşarı Hakan Fidan'ın da aralarında bulun-
duğu bazı kamu görevlilerinin ifadeye çağırılması,
örgütün Türkiye'ye karşı açıktan giriştiği ilk 
operasyon olarak tanımlandı. 
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A BD'de ölen Fetullahçı Terör Ör-
gütü (FETÖ) elebaşı Fetullah
Gülen hakkında İstanbul'da açıl-

mış çok sayıda dava ve yakalama kararı
bulunuyor. İstanbul Cumhuriyet Başsav-
cılığınca FETÖ'nün eylemlerine ilişkin
açılan birçok davada 1 numaralı sanık
olan elebaşı Fetullah Gülen'in dosyaları,
firari olması nedeniyle ayrıldı. Mahkeme-
ler diğer sanıklar hakkında hüküm verir-
ken, ABD'de yaşayan Gülen'in
yargılanmasına devam edilebilmesi için
Türkiye'ye getirilmesi bekleniyordu. AA
muhabirinin derlediği bilgilere göre,
FETÖ mensubu dönemin özel görevli
savcıları tarafından 7 Şubat 2012'de o
dönem MİT Müsteşarı Hakan Fidan'ın
da aralarında bulunduğu bazı kamu gö-
revlilerinin ifadeye çağırılması, örgütün
Türkiye Cumhuriyeti Hükümeti'ne karşı
açıktan giriştiği ilk operasyon olarak ta-
nımlandı. FETÖ'nün 7 Şubat MİT kum-
pasına ilişkin iddianamede, örgütün
Türkiye Cumhuriyeti'nin "çözüm
süreci"nde yürüttüğü politikalardan do-
layı MİT'i, terör örgütü PKK ile ilişki için-
deymiş gibi göstermeye çalıştığı
kaydedildi. MİT kumpasına ilişkin örgüt
elebaşı Fetullah Gülen ile örgüt mensubu
polisler, hakim ve savcılar yargılandı. Da-
vanın 1 numaralı sanığı Fetullah Gülen'in
dosyası firari olması nedeniyle ayrılırken,
diğer sanıklar hakkında hüküm verildi.

İlk yakalama kararı

Gülen hakkında tutuklamaya yönelik ilk
yakalama kararı, İstanbul 1. Sulh Ceza
Hakimliğince 14 Aralık 2014'te verildi. Bu
karar, 2009 yılında "Tahşiyeciler"e yapılan
operasyonun FETÖ'nün kurgusu ve
kumpası olduğu iddiası üzerine yürütülen
soruşturma kapsamında çıkarıldı. Başsav-
cılığın talebini değerlendiren hakimlik,
Gülen hakkında "terör örgütü kurma veya
yönetme", "cebir, tehdit veya hile kullana-
rak kişiyi hürriyetinden yoksun kılma" ile
"iftira" suçlarından gıyaben tutuklamaya
yönelik yakalama kararının çıkarılmasına
karar verdi. Bu soruşturma sonucunda İs-
tanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi'nde açı-
lan davada Gülen'in 19 yıldan 34 yıla
hapsi istendi ancak firari olduğu için dos-

yası ayrıldı.

17-25 Aralık darbe girişimi

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı, 17
Aralık ve 25 Aralık 2013'te emniyet ve
yargıdaki FETÖ mensuplarının darbe gi-
rişimine ilişkin de davalar açtı. Emniyet-
teki FETÖ mensuplarına yönelik 22
Temmuz 2014'de başlayan operasyon-
larda çok sayıda emniyet müdürü ve
polis gözaltına alındı.  İstanbul Cumhu-
riyet Başsavcısı olan İrfan Fidan, 17 Ara-
lık kumpasına ilişkin 621 sayfalık
iddianame hazırlayarak, İstanbul 14.
Ağır Ceza Mahkemesine gönderdi. Bir-
çok FETÖ iddianamesinde olduğu gibi
bu davanın da 1 numaralı sanığı FETÖ
elebaşı Fethullah Gülen oldu. Gülen ile
eski emniyet müdürlerinin de aralarında
olduğu sanıklar, "silahlı terör örgütü
kurma veya yönetme", "Türkiye Cumhu-
riyeti Hükümeti'ni ortadan kaldırmaya
veya görevini yapmasını engellemeye te-
şebbüs etme" ve "hukuka aykırı olarak ki-
şisel verileri kaydetmek, gizliliğin ihlali"
suçlarından yargılandı. 25 Aralık kumpas
soruşturmasına ilişkin de Gülen'in yine
bir numaralı sanık olduğu 71 sanık hak-
kında hazırlanan iddianamede, FETÖ
için "Kökü dışarıda, devletin kılcallarına
kadar sızmış, devlete kastetmiş bir ihanet
örgütüdür." ifadesi dikkati çekti. Bu da-
vada Gülen'in ayrılan dosyası ise İstan-
bul 13. Ağır Ceza Mahkemesinde
bulunuyor.

Yasa dışı dinlemeler

İstanbul, Tekirdağ ve Edirne emniyet mü-
dürlükleri bünyesinde bulunan istihbarat
şube müdürlüklerinde FETÖ'nün "casus-
luk ve yasa dışı dinleme" yapmasına iliş-
kin soruşturmada da Fethullah Gülen ile
aralarında eski emniyet müdürlerinin bu-
lunduğu 143 polis "sanık" olarak yer aldı.
FETÖ'nün "Selam Tevhid" soruşturma-
sında kumpas kurduğu iddiasına yönelik
firari sanıklar Fetullah Gülen ile eski em-
niyet müdürlerinin de yer aldığı 90 sanı-
ğın yargılandığı dava 16 Aralık 2020'de
karara bağlandı. Bu davada da Gülen'in
yargılanmasına devam edilebilmesi için
yakalanması beklenirken, diğer sanıklar

hakkında hükümler verildi. "Futbolda
şike" soruşturmasında FETÖ'nün "kum-
pas" kurduğu iddiasıyla açılan davada da
örgütün elebaşı Gülen, 1 numaralı sanık
olarak yer aldı. Bu davada Gülen'in, "kişi-
ler arasındaki aleni olmayan konuşmaları
kayıt etmek, özel hayata ilişkin görüntü
ve sesleri ifşa etmek", "kişiyi hürriyetinden
yoksun kılma", "haberleşmenin gizliliğini
ihlal etmek", "özel hayatın gizliliğini ihlal
etmek", "resmi belgede sahtecilik", "iftira",
"iftira nedeniyle mağdurun gözaltına
alınmasına veya tutuklanmasına neden
olma" ve "silahlı terör örgütü kurma veya
yönetme" suçlarından 35 yıldan 85 yıla
kadar hapsi istendi.

BDDK ve TUSKON davaları

FETÖ'nün kriptolu haberleşme programı
"ByLock" kullandıkları tespit edilen Ban-
kacılık Düzenleme ve Denetleme Kurulu
(BDDK) çalışanı 26 şüpheli hakkında

hazırlanan iddianamede, Gülen 1 numa-
ralı firari sanık olarak yer aldı. İddiana-
mede, Gülen'in talimatıyla örgüt
mensuplarının kripto haberleşme progra-
mını kullanmaya başladıkları kaydedildi.
FETÖ'nün iş dünyası yapılanmasına yö-
nelik elebaşı Fetullah Gülen ile kapatılan
TUSKON'un başkanı Rızanur Meral ve
genel sekreteri Mustafa Muhammet Gü-
nay'ın da aralarında bulunduğu 35 kişi
hakkında dava açıldı. Firari sanık Fetul-
lah Gülen ile diğer sanıklar hakkında
"anayasal düzeni ortadan kaldırmaya te-
şebbüs", "TBMM'yi ortadan kaldırmaya
teşebbüs" ve "Türkiye Cumhuriyeti hükü-
metini ortadan kaldırmaya teşebbüs"
suçlarından üçer kez ağırlaştırılmış mü-
ebbet, "terör örgütü kurmak ve yönet-
mek" suçlarından ayrı ayrı 15 yıldan 22,5
yıla kadar, "örgüt suçu kapsamında özel
belgede sahtecilik" suçundan da ayrı ayrı
1 yıldan 3 yıla kadar hapis cezası istendi.

Gazeteci Hrant Dink'in, 19 Ocak
2007'de genel yayın yönetmeni
olduğu Şişli'deki Agos gazetesi-
nin önünde öldürülmesinde
FETÖ bağlantısını ortaya çıka-
ran en kapsamlı soruşturması
24 Nisan 2017'de tamamlandı.
Savcılığın iddianamesinde,
FETÖ elebaşı Gülen ve örgüt
üyeleri ile dönemin jandarma
görevlileri ve gazetecilerin de
aralarında bulunduğu 8'i firari 51 şüp-
heli yer aldı. Aralarında iş adamları, mil-
letvekilleri ve gazetecilerin bulunduğu
59 kişiyi FETÖ'nün yasa dışı dinlemesine
ilişkin yürütülen soruşturma sonucu 45
sanık hakkında dava açıldı. Davanın 1
numaralı sanığı Fetullah Gülen'in çok
sayıda suçtan hapisle cezalandırılması
istendi. İstanbul Cumhuriyet Başsavcı-
lığı, Fetullah Gülen aleyhinde kitap yaza-
cağının duyulmasının ardından 31 Mayıs
2011'de Kırklareli'nde kaçırılan, 18 Ha-
ziran 2011'de de Düzce Akçakoca açık-

larında cesedi bulunan gazeteci
Haydar Meriç'in ölümüne ilişkin
de soruşturma yürüttü. Gülen,
bu soruşturmanın firari şüpheli-
siydi. Kapatılan dönemin özel
görevli İstanbul 13. Ağır Ceza
Mahkemesince Silivri Ceza-
evi'nde görülen Ergenekon da-
vasında, eski Genelkurmay
Başkanı emekli Orgeneral İlker
Başbuğ'un da aralarında olduğu

birçok kişiye kumpas kurulduğu iddia-
sına ilişkin de soruşturma açıldı. FETÖ
elebaşı Gülen hakkında, Ergenekon
kumpasına ilişkin İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığınca yürütülen soruşturma
devam ediyor. FETÖ'nün 15 Temmuz
2016'daki askeri darbe girişimine ilişkin
İstanbul'da açılan ana darbe davası 17
Nisan 2018'de karara bağlandı. İstanbul
14. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen
bu davada da Gülen'in dosyası, firari ol-
ması nedeniyle ayrıldı, diğer sanıklar
hakkında hükümler verildi.

ERGENEKON KUMPASI

Temizlik 
seferberliği
Esenyurt’ta “Bütünleşik Kent Temiz-
liği” hareketi start alıyor. Esenyurt Be-
lediyesi ve Esenyurt Kaymakamlığının
ortaklaşa başlattığı program ile mey-
danlar, caddeler, sokaklar temizlenip
yıkanarak hijyenik hale getirilecek

Finalistler belirlendi
ÜmraniyeProf. Dr. Nabi
Avcı Spor Tesisi'nde düzen-
lenen Cezeri Robot Ligi fi-

nalistleri belirlendi. Finale kalan
öğrenciler, yarışmanın çeşitli kategori-
lerinde robotlarını sergilerken; oto-
nom ve sürücülü robotların karşı
karşıya geldiği yarışmada heyecanlı
anlar yaşandı. Yarışmaların odak
noktasında; yapay zeka, robotik tek-

nolojiler ve otomasyon alanındaki be-
cerilerin geliştirilmesi ve gençlerin bu
alanlara olan ilgisinin artırılması yer
aldı. Ayrıca, yarışmada teknik bilgile-
rin yanı sıra, takım çalışması, yaratıcı-
lık ve problem çözme becerilerinin
öne çıkarılması amaçlandı. Yarışma
sonunda dereceye giren öğrenciler,
ödüllerini Ümraniye Belediye Başkanı
İsmet Yıldırım’ın elinden aldı.
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Türkiye İstatistik Kurumu, yılın ikinci
çeyreğine ilişkin hane halkı yurt içi tu-
rizm verilerini açıkladı.Buna göre, bu

yılın ikinci çeyreğinde yurt içinde ikamet eden 16
milyon 148 bin kişi seyahate çıktı. Seyahate çıkanla-
rın bir ve daha fazla geceleme kaydıyla ülke içinde
yaptıkları toplam seyahat sayısı, geçen yılın aynı
çeyreğine göre yüzde 23,3 artarak 19 milyon 830
bine yükseldi. Söz konusu çeyrekte seyahate çıkan-
lar 118 milyon 258 bin geceleme yaptı. Ortalama
geceleme sayısı 6 oldu.

Harcamalar arttı

Yerli turistlerin yurt içinde yaptıkları seyahat harca-
malarının tutarı söz konusu dönemde yüzde 115,8
artarak 103 milyar 114 milyon 141 bin lira olarak
gerçekleşti. Bu harcamaların 92 milyar 772 milyon
553 bin lirayla yüzde 90'nı kişisel harcamalar, 10
milyar 341 milyon 588 bin lirayla yüzde 10'unu ise
paket tur harcamaları oluşturdu. Seyahat başına ya-
pılan ortalama harcama ise 5 bin 200 lira olarak ka-
yıtlara geçti.İkinci çeyrekte toplam seyahat
harcamalarında en fazla payın yüzde 33,1 ile yeme-
içme, yüzde 27,3 ile ulaştırma ve yüzde 14,1 ile ko-
naklamada olduğu görüldü.Harcama türlerinin
geçen yılın aynı dönemine göre değişim oranları in-
celendiğinde ise yeme-içmede yüzde 117,1, ulaştır-
mada yüzde 123 ve konaklamada yüzde 112,2 artış
oldu.

Yakınlar ilk sırada

Nisan-haziran döneminde yakınları ziyaret ama-
cıyla yapılan seyahatler yüzde 62,4 ile ilk sırada yer
aldı. Bunu yüzde 31,6 ile "gezi, eğlence, tatil" ve
yüzde 2,7 ile "sağlık" izledi.Bu dönemde seyahate çı-
kanlar 86 milyon 604 bin geceleme sayısıyla en çok
"arkadaş veya akraba evinde" kaldı. Konaklama tür-
lerine göre geceleme sayısında ikinci sırada 13 mil-
yon 925 bin gecelemeyle "kendi evi" yer alırken,
"otel" 10 milyon 308 bin geceleme sayısıyla üçüncü
sırada kayıtlara geçti.  AA

Yerli turistler yılın ikinci çeyreğinde 
103,1 milyar lira seyahat harcaması
yaptı. Yerli turistlerin bu yılın yurt 
içinde yaptığı seyahat harcamaları,
geçen yılın aynı dönemine göre 
yüzde 115,8 artarak 103 milyar 
114 milyon 141 bin lira oldu

B alık tezgahlarında palamut bol-
luğu yaşanıyor. Son 3-4 yılın en
bol ve en iri palamut sezonu ol-

duğu belirtiliyor. Palamudun tanesi 1 ki-
loyu geçiyor. Balıkçılar, tanesi 150 liradan
satılan palamutların 20 gün daha bol ola-
cağını belirtiyor. 20 gün sonra palamudun
azalmasıyla, çinekop, hamsi, mezgit ve

lüfer balığının bollaşacağı belirtiliyor.
Balık tezgahlarında mezgit balığının ki-
losu 250 lira, deniz levreği 500 lira, deniz
çuprası 500 lira, çinekop 700 lira, lüfer
balığının tanesi ise 400 liradan satılıyor. 

Favori palamut 

Bu sene palamudun bol olduğunu belir-

ten balıkçı Şafak Gün,
“Bu sene tezgahın ve
vatandaşın sofrasının
favori balığı palamut.

3-4 senede bir palamut bolluğu oluyor.
Bu sene de o senelerden birisi. Palamut
şu anda bolca var. Vatandaşa tek diyece-
ğim şey palamut bolluğu varken çokça
alıp dolaplarına koysunlar. Bu bolluk 10-
15 gün sonra azalacak. Şu anda palamu-
dun 1 tanesi 150 liradan satılıyor. Ayrıca
bu sene tutulan palamutlar 1 kilonun
üzerinde. Öyle küçük palamut yok. Pala-
mut bu sene ayrı bir lezzetli” dedi.

Palamut için son 20 gün

Gün, “Palamut 10-20 güne azaldığı
zaman diğer balıkların dönemi başlaya-
cak. Deniz bu sene baya verimli. Tezgah-
larda palamuttan sonra çinekop, hamsi,
mezgit ve lüfer balığı bolca görülecek.
Mezgit balığının şu anda kilosu 250 lira.
Deniz levreğinin tanesi 500 lira, deniz
çuprası 500 lira, çinekopun kilosu 700
lira, lüfer balığının tanesi 400 lira, barbun
balığı ise 700 lira. Diğer balıklarda şu
anda fiyat biraz yüksek fakat 10 ile 20

gün sonra bu balıkların da fiyatları yarı
yarıya düşecek. Şu an deniz biraz sıcak.
İlerleyen günlerde hava soğuduğunda ba-
lıklar yüzeye çıkacaktır ve tutulacaktır. O
zaman fiyatlar yarıya düşecek. Bu sene
denizde her tür balık bol” ifadelerini kul-
landı.

Çok iri ve etli

Palamutların bu sene oldukça iri oldu-
ğunu belirten balıkçı Erkan Sarıyaprak,
“Şu anda çok yoğun bir palamut bolluğu
var. Şu an tam Palamut mevsimi. 15 gün
sonrada çinekop, sarı kanat ve lüfer baş-
layacak. Son 4 - 5 yılın en yoğun palamut
bolluğunu yaşıyoruz. Palamudun tanesi
150 liradan satılıyor, 1 tanesi 1 kilonun
üstünde geliyor. 1 Palamut 3 kişiyi rahat
doyurur. Bu bolluk yaşanmadan önce
500 gramı 150 liraydı, şu anda balık bü-
yüdü 1 kiloyu geçti fakat bollaştı fiyat da
ucuzladı. Hamsi biraz kendini gösteriyor
ama şu anda tam bolluk var diyemeyiz.
15 gün sonra palamut azalınca diğer ba-
lıkları görmeye başlayacağız. Hamsiyi de
bu sene yoğun bekliyoruz” şeklinde 
konuştu.
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Yerli turist
103 milyar
harcadı

tezgahlarda 
palamut 
bolluğu

İstanbul’daki balık
tezgahlarında son 
3-4 senenin en bol 
palamut sezonu 

yaşanıyor. Yaklaşık 
1 kilogram olan 
palamutlar 150 
liradan satılıyor

İstikrarımıza

zarar
vermesin!
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, 2025 yılı asgari ücreti
hakkında konuştu.Işıkhan, belirlenecek yeni asgari ücret hakkında,
“Yaşam standartlarını iyileştirecek, ekonomimizin de genel istikrarına,
yapısına zarar vermeyecek düzeyde belirleneceğini umut ediyorum” dedi

Çalışma ve Sosyal Güven-
lik Bakanı Vedat Işıkhan, as-
gari ücretlerin

belirlenmesinde tek başına hükümetin
belirleyici olmadığını söyledi. Yeni as-
gari ücret hakkında açıklamalarda bu-
lunan Işıkhan, aralık ayı başında
süreci başlatacaklarını söyleyerek “As-
gari ücretin belirlenmesi tek başımıza
hükümet olarak elimizde olan bir konu
değil. 2025 yılından itibaren geçerli
olacak asgari ücreti belirlemek
için Asgari Ücret Tespit Ko-
misyonu var, aralık ayı ba-
şında bu süreci
başlatacağız. Komisyon
toplanacak, çalışmalarını
belli bir dönem sürdüre-
cek ve sonrasında niha-
yete erdirdikleri, işçiyi,
işvereni memnun edecek
rakamın gündeme gelmesi
ve karar verilmesi süresi söz
konusu olacaktır. Asgari
Ücret Tespit Komis-
yonu bu
kararı
alırken
enflas-

yonun oranını, ekonomik büyümemizi,
iş gücü piyasamızın ihtiyaçlarını ve
son olarak vatandaşlarımızın yaşam
standartlarını göz önüne alarak bu üc-
reti belirlemekte. Çalışanların satın
alma gücünü korumak önemli. Ekono-
mimizin genel istikrarına zarar verme-
yecek bir düzeyde belirleneceğini umut
ediyorum. Biz asgari ücreti minimum
ücret olarak belirliyoruz. İşverenleri-

miz bunun üzerinde de artış sağla-
yabilirler. Minimum ücret

bizim için çok önemli ça-
lışma alanı.” dedi. 
Tamamlayıcı emeklilik sis-
temi iddialarına yanıt
veren Işıkhan, "Tamamla-
yıcı emeklilik sistemiyle
ilgili çalışma söz konusu
değil. 'Kıdem tazminatı-
nın yerine geçecek' endi-

şeleri var. Bu konuda işçi
ve işveren kesimi rahat

olsun" ifadelerini kul-
landı.  AA

EMEKLi
GEÇiM 
derdinde!

EMEKLi
GEÇiM 
derdinde!

EMEKLi
GEÇiM 
derdinde!

EMEKLi
GEÇiM 
derdinde!

EMEKLi
GEÇiM 
derdinde!

EMEKLi
GEÇiM 
derdinde!

EMEKLi
GEÇiM 
derdinde!

EMEKLi
GEÇiM 
derdinde!

EMEKLi
GEÇiM
derdinde!

CHP eski Genel Sekreteri Gürsel Tekin, Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı’nın emeklilere yönelik açıklamalarını sert bir dille
eleştirerek, hükümetin halkın gerçeklerinden tamamen kopuk
olduğunu söyledi. Tekin, “Bakan emeklilere ‘çalışmaya devam
edin’ diyor ama emekliler zaten tatilde değil geçim derdinde” dedi

Gürsel Tekin, Çalışma ve
Sosyal Güvenlik Bakanı
Vedat Işıkhan'ın, emeklilerin

çalışma-ya devam etmesi ile ilgili açık-
lamalarını eleştirdi. Tekin, yaptığı yazılı
açıklamasında şu ifadelere yer verdi:
“Sayın Bakan, büyük bir lütufmuş gibi
emekliye ‘çalışmaya devam edin’
demiş. Emekliler zaten tatilde değil ki!
Sizin iktidarınız tarafından ayarlanan
lüks imkânlardan faydalanmıyorlar,
öğrenci yurtlarında bile tatil yapmıyor-
lar, hayatta kalmak için her gün müca-
dele veriyorlar. Türkiye’nin bu kadar
yüksek işsizlik oranlarıyla boğuştuğu
bir dönemde, emekliler bulabilirse ça-
lışmak zorunda. Ama burada asıl
sorun şudur: İnsan, hayatının en zorlu
yıllarında dahi geçimini sağlayamı-
yorsa, bu devleti yönetenlerin sorumlu-
luğunda değil midir?”

İskandinav bakanı gibi  

Bakan Işıkhan'ın ‘50-70 bin TL maaş
alan emekliler var’ sözlerini büyük bir
şaşkınlıkla dinlediğini ifade eden Takin,
açıklamasını şu sözlerle sürdürdü:
“Sanki başka bir ülkenin, belki de refah
düzeyi çok yüksek olan bir İskandinav

ülkesinin çalışma bakanıymış gibi ko-
nuşuyor! Türkiye’de bu düzeyde maaş
alan emekliler belki yüzde 2-3 gibi bir
oranı bile geçmez. Bu kadar küçük bir
azınlığı örnek gösterip, milyonlarca
emekliyi açlık sınırında bırakan sistemi
görmezden gelmek, vicdana sığar mı?
Asıl üzerinde durulması gereken gerçek
şu: Ülkemizdeki milyonlarca emekli,
12-13 bin TL gibi sefalet sınırında ma-
aşlarla hayatta kalmaya çalışıyor!
Emeklinin refahı için gerekli düzenle-
meleri yapmak yerine, siz ‘50-60 bin
TL maaş alan var’ diyorsunuz. 50 bin
TL maaş mı kaldı? Bugün bu para bile
neredeyse pul olmuş durumda. Hangi
gerçeklikten bahsediyorsunuz Çalışma
barışının olmadığı, işsizliğin kol gezdiği
bir ülkede, bakanlığınızın katkısı ne
oldu? Hangi reformu hayata geçirdi-
niz? Bu ekonomik krizde milyonlarca
insan iş bulamıyorken, emekli ‘çalışsın’
demek, halktan ne kadar uzak olduğu-
nuzu gözler önüne seriyor. Her şeyden
önce sorumluluk almaktan kaçınıyor,
milyonlarca insanın emeğini yok sayı-
yorsunuz. Çalışma barışının olmadığı
bir ülkede zaten bir katkınız yok, bari
gölge etmeyin Sayın Bakan.” 
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C HP Genel Başkanı Özgür Özel, parti-
sinin grup toplantısında gündeme
ilişkin değerlendirmelerde bulundu.

MHP L ideri Devlet Bahçeli'nin “Öcalan
TBMM'ye gelsin” sözlerini değerlendiren
Özel, “Kapalı  kapılar altında birtakım mü-
zakereler yürütülüyor. Sözler alınıp sözler
veriliyor. Bahçeli'nin kendi iradesiyle "tecrit
kaldırılsın. Abdullah Öcalan kürsüye gel-
sin.Örgüte silah bırakma çağrısı yapsın"
diyen bir dille karşı karşıyayız” yorumu
yaptı. Özel şöyle devam etti: “Türkiye'de bir
daha kan akmayacaksa anaların gözünden
yaş akmayacaksa, ülkede barış olacaksa bu
bağlamdaki sözlere kıymet veriyoruz. Terö-
rün bitmesine biz tam destek
vereceğiz.Sayın Bahçeli ve siyaseti 'U' dönü-
şüyle bilinen bir siyaset çeşidi. İmralı canisi
derken bir anda neden böyle bir dönüş yap-
tılar? Devlet Bey'in  açıklaması Meclis'i dış-
lamaktadır. Ne yapılacaksa TBMM'de
yapılmalıdır. Tam bir toplumsal mütabakat
olmadan sonuç olmayacak.”

Plan kötü kokuyor 

“Bu iş çözülecekse meclisteki tüm partilerin
olduğu masada konuşulur” diyen Özel,
“STK'ları, şehit ailelerini dinlemeden gazi
vatandaşları ikna etmeden konuşmak yan-
lış. İşine geldiği gibi çağrı yapmak sadece
Türkiye'nin sorununu değil Recep Tayyip Er-
doğan'ın işini çözmek gibi kokuyor. Kötü ko-
kuyor. Devlet Bey el yükseltti sen de yükselt
diyorlar. El yükseltiyorum Devlet Bey. Ben de
Kürtlere bir devlet teklif ediyorum. Türkiye
Cumhuriyeti Devleti'nin sahibi olmayı teklif
ediyorum. Varsanız hep beraber yapalım.
Gelin her Kürt'ün kendisini Manisalı Özgür
Özel kadar Rizeli Erdoğan kadar Bahçeli
kadar, Edirneli kadar, Laz kadar eşit hisset-
tiği öteki hissetmediği, demokratik siyaset

kanallarının hepsinin açık tutulduğu, kimse-
nin içerilerde tutulmadığı, öğrencilerin aka-
demisyenlerin haklarının yenmediği, tüm
demokratik haklarının dünya standartla-
rında kullanıldığı ülke yapalım. Demokrasi,
kardeşlik teklif ediyorum. Biz buradayız
Devlet Bey. CHP burada, aklı da ruhu da
TBMM'de” ifadelerini kullandı. 

Travma yarattı 

Yenidoğan Çetesi ile ilgili konuşmasını sür-
düren Özel “Bu çetenin görünen mağdurları
ortada olduğu gibi çok da berbat bir şey
yaptı bu çete. Sağlık çalışanlarına pande-
mide duyulan güveni, saygıyı bir düşünün ve
bunları lütfen muhafaza edin. Ama bu çürük
elmalar, bu çürümüş sistemin ürettikleri,
hekimleri, yenidoğan hemşirelerini, yoğun
bakım çalışanlarını, sağlık emekçilerini zan
altında bırakan, geçmişte evladını kaybet-
miş ama şimdi 'acaba' sorusuyla o acıları
yeniden depreştiren bir travma yarattı. Tabii
bunun için çok üzgünüz. Kolay da atlatama-
yacağız” dedi.

Çok kötülük etti

CHP Lideri Özel'in, Amerika'da hayatını kay-
beden terör örgütü elebaşı Fethullah Gülen
için yorumu şöyle oldu: “Dün Fethullahçı
Terör Örgütü'nün elebaşı öldü. Bu ülkeye
çok büyük kötülük etti. Soruları çaldırdı, ba-
şarısız ettiği gençler, mülakatta elettiği me-
murlar, kurumlarda mobbing yaparak
işinden ettikleri, bu dünyada adalet önünde
hesap veremeden, sözde müttefik ABD'nin
onun hamiliğine soyunması ve onu oradan
alamamak da ne kadar beceriksizlik oldu-
ğunu hele hele ver papazı al papazı deyip
Rahip Brunson'u gönderip papazı alamayan-
lar şimdi konuşuyorlar. Fethullah Gülen öldü
gitti ama günah kapısı açıktır arkadaşlar.

Yazılmaya devam edecektir. Ama ona ne
kadar yazılıyorsa, ona ne istediyse verenle-
rin de günah defterine de bunlar işleniyor.”

Asgari ücret yorumu 

Özel,  Ocak ayında düzenlenmesi planlanan
asgari ücretle ilgili:“2002 Aralık Ak Parti
döneminde dönenen ilk asgari ücret 184
lira 30 kuruş. Bir asgari ücretlinin aldığı
çeyrek altın sayısı yedi. Bugün son alınan
asgari ücretle alınabilen altın sayısını çevir-
diğimizde arada dağlar kadar fark var. Ve
bugün yedi çeyrek altın alabilmek için 35
bin TL asgari ücret almak gerekiyor. Bu-
günkü asgari ücret üç çeyrek altın alıyor.
Yedi çeyrek altın için 35 bin TL gerekiyor.
Şimdi Türk-İş’e, Hak-İş’e ve DİSK’e; bundan
sonraki süreçte, asgari ücretin hiç olmazsa
Adalet ve Kalkınma Partisi’nin geldiği gün
kadar değerli olabilmesi için vereceğiniz her
mücadelede yanınızdayız. CHP tarafından
da 30 bin TL’nin altındaki bir asgari ücreti
kabul edene asla ve asla bir gönül bağı kur-
mayacağız. 30 bin TL’nin altında bir asgari
ücret asla kabul edilemez” yorumu yaptı.

Mülteci çıkışı 

Özel son olarak, Cumhurbaşkanı Recep
Tayip Erdoğan'ın “Mültecilere kapımız açık”
çıkışını yanıtladı ve “Alman gazeteci sordu;
Siz Almanya'daki mültecilerin gelmesi ya da
Suriye'den yeni mültecilerin Avrupa'ya gel-
memesi için nasıl bir işbirliği yaptınız? Er-
doğan cevap verdi; mültecilere kapımız hep
açık olmuştur, Lübnan'dan gelen olursa on-
lara da kapımız açıktır. Esad'la görüşüp an-
laşıp eldeki Suriyelileri memleketlerine
yollamaya, bunun için AB'nin ekonomik kat-
kısını almaya uğraşacağına, Suriye'den ge-
lene kapımız açık demektedir” diye
konuştu. 

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, partisinin TBMM Grup Toplantısı'nda
konuştu ve MHP lideri Devlet Bahçeli'nin Öcalan Çağrısına “Ülkede
bir daha kan akmayacaksa bu sözlere kıymet veriyorum.  El yükselti-
yorum Devlet Bey. Ben de Kürtlere bir devlet teklif ediyorum” dedi

MHPGenel Başkanı Devlet Bahçeli,
dün partisinin grup toplantısında dik-
kat çeken açıklamalarda bulundu.

DEM Parti milletvekillerine uzattığı elin günlerce
konuşulduğunu ve tartışıldığını hatırlatan Bah-
çeli, “Dedikodu borsası rekorlar kırıyor. Önüne
gelen kendi mizaç ve meşrebine göre değerlen-
dirme yapıyor. Son iki haftadır görüş ve düşün-
celerimi berrak ölçüde açıklayıp samimi niyetimi
paylaşmış olsam da birileri yine rahat durmuyor,
ısrarla samanlıkta iğne arayışına, karanlıktan ay-
dınlığa taş fırlatmaya kalkışıyor. Yeni bir çözüm
sürecinin pişirildiğini iddia eden pek çok iddia ve
ifade malumlarınız olacağı üzere gündeme gel-
miştir. Türkiye'nin yeni bir çözüm sürecine değil,
ortak aklı çalıştırmaya, dürüst ve samimi adım-
lara, dış dayatmalara kapalı durmaya, bin yıllık
kardeşliği daha da kuvvetlendirmeye ihtiyacı var-
dır ve olmalıdır. Türkiye'nin sorunu Kürtler
değil, bölücü terör örgütüdür. Tek tek Kürt kar-
deşlerimin sorununu çözmek elbette mecburidir,
ama kolektif kimlik ve etnik temelde bir çözüme
atıf yapmak vahim bir tehlikedir. Bu ülkede yaşa-
yan hiçbir Kürt kardeşim sorun olarak gösterile-
mez. 'Kürt sorunu var' demek, Kürtleri sorun
gören sahte yüzlerin, yalan sözlerin, yıkım bekle-
yenlerin, küresel emperyalizme piyonluk yapan-
ların ortak propagandasıdır. Türkiye
Cumhuriyeti Devleti asimilasyon politikasına
hiçbir zaman teşne olmamış, tenezzül etmemiş,

prim vermemiştir” açıklamasında bulundu.

Terör başka, siyaset başka!

Bölücü terör sorununun Türkiye'ye pek çok
zaman, kaynak, insan ve enerji kaybettirdiğini
belirten Bahçeli, “Terörle mücadeleye harcanan
devasa kaynaklar, doğu ve güneydoğunun sos-
yal ve ekonomik kalkınmasına ayrılmış olsaydı,
bölgenin nasıl yıldız gibi parlayacağını; işsizlik,
yoksulluk ve gelir dağılımı adaletsizliğinin nasıl
ortadan kalkacağını vatansever her insanımız
tasdik edecektir. Terörün bitmesi halinde Diyar-
bakır'ın, Şırnak'ın, Hakkari'nin, Mardin'in, Bat-
man'ın, Ağrı'nın, Van'ın ve diğer vilayetlerimizin
başına talih kuşunun konması, bölge insanımı-
zın derin bir nefes alması mutlak bir akıbettir.
Terör başka, siyaset başkadır. İkisi arasına kalın
bir çizgi çekilmeden, duvar örülmeden, silah dış-
lanmadan, en başta Kürt kardeşlerimiz olmak
üzere, Türk vatandaşları layık olduğu insani ge-
lişmişlik düzeyine, refah, huzur ve güvenlik mer-
tebesine çok zor ulaşacaktır. Terörizm hesaplı ve
sistemli şiddet demektir. Terör saldırılarında psi-
kolojik sonuçlar fiziksel hedeflerden daha önem-
lidir. Terörist için şiddet bir amaç değil, araçtır;
toplumu ve mücadele ruhunu yıldırmak, korkut-
mak, dehşete düşürmek yegane önceliktir. Bu-
güne kadar terör ve terörizmle mücadelede elde
edilen ortak tecrübeleri şu şekilde sıralamamız
mümkündür: Tek başına silahlı mücadelenin

hemen hiçbir zaman terörü sona erdiremeyeceği
gibi, terörün silahsız çözümü de asla yoktur.
Esasen hiçbir taviz, hiçbir geri adım teröristi do-
yurmayacak, tatmin etmeyecektir. Gerçek dünya
ile teröristin kanlı hayatı arasında çok ciddi fark-
lar vardır. Teröristin yaşadıkları ve kabulleriyle
gerçek olaylar ve olgular arasındaki çelişkiler so-
mutlaştıkça teröristin direnci kırılacak ve silah-
tan uzaklaşacaktır. Terör örgütünün inancını
değiştirme çabası boşunadır. Ancak tek tek terö-
ristler üzerinde tesirli olmak, ihanetin sonunun
olmadığını meşru vasıtalarla anlatmak ve açıkla-
mak örgütteki çözülmeyi hızlandıracaktır” diye
konuştu. 

Adalete teslim olsunlar

“Terörle hiçbir yere varılmaz, varılamaz, varıla-
mayacaktır” diyen Bahçeli, “Bütün teröristlerin
silahlarıyla dağdan inip Türkiye Cumhuriyeti
devletine teslim olması Türk adaletinin vereceği
hükme razı olarak cezalarını çekmeleri terör ör-
gütü için tek çıkıştır. Ne ABD, ne AB, ne Irak, ne
Suriye, ne de bir başka ülkeyle birlikte içimizdeki
bazı mihrakların Kürt kardeşlerimizin sözcüsü
ve vasisi olması asla, kata imkansızdır. Birinci

hüküm cümlem şudur: TBMM'de her mesele-
nin ele alınıp milli ve müşterek akılla çözümü
mümkün ve hatta mecburidir. Eğer terörsüz bir
siyaset, terörsüz bir ülke, terörsüz bir gelecek hu-
susunda herkes ittifak halindeyse o halde değil
elimizi taşın altına koymaya, gövdemizi koy-
maya varız ve buradayız” ifadelerini kullandı. 

Sineye çekmeye hazırız!

Geçen haftaki grup konuşmasında, 'Türkiye'ye
getirilirken, 'her türlü hizmete hazırım' diyen te-
röristbaşı, buyursun terörün bittiğini, örgütünün
tasfiye edileceğini tek taraflı ilan etsin' dediğini
hatırlatan Bahçeli, “Bu çağrımın içyüzünü
henüz anlamayan, anlasa bile işine gelmediğin-
den saptırmaya çalışanlar çok sayıdadır. Türk ve
Türkiye Yüzyılında terörü sıfırlamak, milli birlik
ve beraberliği çelikleştirmek amacına matuf
ikinci hüküm cümlem şöyledir: Teröristbaşı işin
içinde olmazsa bir şey çıkmaz diyenlere de sesle-
niyorum; şayet teröristbaşının tecridi kaldırılırsa,
gelsin TBMM DEM Parti grup toplantısında
konuşsun. Terörün tamamen bittiğini ve örgü-
tün lağvedildiğini haykırsın. Bu dirayet ve karar-
lılığı gösterirse, 'Umut Hakkı'nın kullanımıyla

ilgili yasal düzenlemenin yapılması ve bundan
yararlanmasının önü de ardına kadar açılsın. Ne
Kandil, ne de Edirne; adres İmralı'dan DEM'e
uzansın, bu ağır ve tarihi terör sorunu ülke gün-
deminden tamamen çıkarılsın. Hodri meydan,
buna varız; vatan, millet, devlet, bayrak, ortak
gelecek ve tam bağımsızlık için bunu dahi sineye
çekmeye sonuna kadar hazırız. Türkiye ve Türk
milleti için her fedakarlığı yapmaya, her çileye
katlanmaya, lazım gelen her adımı atmaya ka-
rarlıyız, inançlıyız, tarih huzurunda diyorum ki,
yeminliyiz. Yeni yüzyıl, yeni hayat, yeni Türkiye
temelinde bagajları boşaltalım ve milli ülküleri
hep birlikte yakalayalım. Üçüncü hüküm cüm-
lem de şu şekildedir; Diyarbakır annelerinin ses-
siz çığlığı duyulmalı, evlatlarıyla buluşmaları
sağlanmalı, hepsinin yüzü güldürülmeli, soru-
nun kaynağı olanlar harekete geçmelidir. Bilin-
melidir ki uzattığım elin bir mesajı da budur.
Terör yöntemleriyle herhangi bir yakın veya uzak
hedefe ulaşıldığı bugüne kadar görülmüş, duyul-
muş şey değildir. Barışçıl yollar varken teröre
müracaat melanettir, ihanettir, cinayettir, cana-
varlıktır. Türk milleti bölücü terörle yaşamaya
mecbur değildir. Türkiye Cumhuriyeti devleti,
bölücü terör örgütünü emelleriyle birlikte imha
etmeye muktedirdir. Kürt kardeşlerim, gelin bir
olalım, beraber olalım, aramıza girmek isteyen-
leri, bozgunculuk yapanları tarihin çöplüğüne
gönderelim” ifadelerini kullandı. 

Partisinin grup toplantı-
sında konuşan MHP lideri
Devlet Bahçeli, “Terörist-
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GELSIN

ALLAH BÖYLE BİR 
SİYASETİ KAHRETSİN!
MHP lideri Devlet Bahçeli'nin gurup top-
lantısında yaptığı konuşmaya ilk tepki
gösteren,  Zafer Partisi Genel Başkanı
Ümit Özdağ oldu. Özdağ, sosyal medya-
dan yaptığı paylaşımında, "Bahçeli, terö-
rist başı Öcalan’ın TBMM’de DEM
grubunda konuşmasını istedi. Allah böyle
siyaseti kahretsin. Bir bebek katili terörist,
İstiklal Harbi vermiş gazi
TBMM’de DEM grubunda ko-
nuşacak. İnanır gibi değil”
dedi. Bahçeli'nin sözlerine
Cumhur İttifakı ortaklarından
Büyük Birlik Partisi (BBP)'den
de tepki geldi. BBP Genel Baş-
kanı  Mustafa Destici'nin çözüm
sürecine dair bir video yayınla-

yarak, “Türkiye'nin terörle mücadelesi 40
yıldan fazla bir süredir devam ediyor. He-
pimiz isteriz ki elbette ki terör bitsin, silah-
lar bırakılsın. Birlik beraberlik sağlansın.
Ama karşımızdaki terör örgütü kendi or-
tağı çıkardıkları bir durum değil ki. Em-
peryalistlerin kurdurduğu, desteklediği,
büyüttüğü ve 40 yıldan beri Türkiye'ye sal-

dırttığı bir terör örgütüyle karşı
karşıyayız. Uzlaşma, çözüm sü-
reci, helalleşme bunların kimin
adına yapacağız? Binlerce şehi-
dimiz var. Şehitlerimizin ailele-
rine sorduk mu? eni bir 'Çözüm
Süreci'ne, birincisine nasıl şid-
detle karşı çıktıysak, yine itiraz
ederiz” diye konuştu. 
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S on günlerde Türkiye'nin gündemine otu-
ran “Yenidoğan çetesi” tartışılmaya
devam ederken özel sağlık kurumlarını

masaya yatırdık. Sağlık, bir toplumun en
temel gereksinimlerinden biridir ve bu ihtiya-
cın karşılanmasında kamu sektörü ile birlikte
özel sağlık kuruluşları da önemli bir rol oyna-
maktadır. Özel sağlık sektörünün sunduğu hiz-
metler, devletin yükünü hafifletmekle kalmaz,
aynı zamanda hastalara farklı seçenekler su-
narak bireylerin daha kaliteli ve hızlı sağlık
hizmetlerine erişimini de sağlar. Ancak, bu
kuruluşların varlığı ve işleyişi, belirli etik so-
rumluluklar ve kamusal fayda odaklı bir anla-
yışla şekillenmelidir. Bu yazıda özel sağlık
kuruluşlarının görevlerini, hizmet sundukları
alanları ve topluma katkılarını inceleyeceğiz.

Tanımı ve kapsamı

Özel sağlık kuruluşları, devletin doğru-

dan yönetiminde olmayan, kar amacı
güden ya da gütmeyen, bireysel ya da ku-
rumsal yatırımlar sonucu oluşan sağlık hiz-
meti sunan kuruluşlardır. Bu kapsamda
özel hastaneler, tıp merkezleri, poliklinik-
ler, diş klinikleri, laboratuvarlar ve rehabi-
litasyon merkezleri gibi çok sayıda sağlık
hizmet sağlayıcısı bulunur. Bu kuruluşlar,
modern teknolojiler kullanarak ve uzman
sağlık personeli ile birlikte sağlık hizmet-
leri sunarak kamuya alternatif bir hizmet
seçeneği sunar.

Temel görevleri

Özel sağlık kuruluşlarının birincil gör-
evi, bireylere nitelikli, hızlı ve etkili sağlık
hizmetleri sunmaktır. Kamu hastanelerin-
deki yoğunluk ve bürokrasi nedeniyle bek-
leme süreleri uzun olabilir. Özel sektörde
ise hizmet hızı genellikle daha yüksektir, bu

da hastaların tedaviye daha kısa sürede
erişmesini sağlar. Ayrıca, özel sağlık kuru-
luşları genellikle ileri teknoloji ekipman-
larla donatılmış olup, tedavi seçenekleri
geniştir.

Hasta memnuniyeti, özel sağlık sektö-
ründe önemli bir rol oynar. Özel hastaneler,
rekabetin yoğun olduğu bir sektörde faali-
yet gösterdiklerinden, sundukları hizmetle-
rin kalitesini sürekli olarak artırmak
zorundadır. Bunun için hasta beklentilerine
yanıt veren, bireysel ihtiyaçları dikkate
alan, etik ve profesyonel bir yaklaşım be-
nimsemeleri gereklidir. Hasta haklarına
saygı, iletişim becerileri ve kişiselleştirilmiş
hizmet bu memnuniyetin ana unsurlarını

oluşturur.
Özel sağlık kuruluşları, genellikle tıbbi

teknolojilerin öncüleridir. Kamu sağlık sis-
temlerine oranla daha hızlı yatırım yapabi-
len bu kuruluşlar, yenilikçi tedavi
yöntemlerini daha çabuk benimser ve uygu-
lamaya geçirir. Örneğin, robotik cerrahi,
lazer tedavileri, genetik testler gibi ileri
teknoloji gerektiren hizmetler, çoğunlukla
ilk olarak özel sağlık kuruluşlarında sunul-
maya başlanır.

Türkiye, özellikle son yıllarda sağlık tu-
rizminde önemli bir merkez haline gelmiş-
tir. Özel sağlık kuruluşları, bu alanda da
öncü bir rol üstlenmiş durumdadır. Estetik
cerrahi, diş sağlığı, göz tedavileri ve organ
nakli gibi alanlarda sundukları kaliteli ve
rekabetçi fiyatlı hizmetlerle yurtdışından
birçok hasta çekmektedir. Bu da hem ülke
ekonomisine katkı sağlamakta hem de sağ-
lık hizmetlerinin uluslararası standartlara
uygunluğunu göstermektedir.

Özel sağlık sektöründe kar odaklı ça-

lışma doğaldır; ancak bu yaklaşım etik sı-
nırları aşmamalıdır. Hastaların gereksiz
testlere tabi tutulması, aşırı pahalı tedavi
yöntemlerinin sunulması ya da kişilerin
maddi durumlarını zorlayan ücret politika-
larının benimsenmesi gibi yaklaşımlar top-
lumda güvensizlik oluşturabilir.
Dolayısıyla, özel sağlık kuruluşları, sosyal
sorumluluk ilkelerine bağlı kalmalı, hasta-
ların menfaatlerini gözeten ve topluma
karşı sorumlu bir yaklaşımla hizmet 
sunmalıdır.

Sağlık sektöründe insan kaynağının nite-
liği büyük önem taşır. Özel sağlık kuruluş-
ları, sadece hastalara değil, aynı zamanda
personellerine de yatırım yaparak onların
mesleki gelişimlerini desteklemekle yüküm-
lüdür. Sağlık personelinin sürekli eğitim-
lerle desteklenmesi, yeni teknolojilere
uyum sağlamalarının teşvik edilmesi ve iş
etiği konusunda bilinçlendirilmesi bu kuru-
luşların görevleri arasındadır.

Devam edecek...

Özel sağlık kurumları (1)

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, medya kuruluşlarının Ankara temsilcileriyle gerçekleştirdiği basın toplantısında 
kendisine sorulan soruları cevaplandırdı. Cumhurbaşkanlığı seçimleri hakkında konuşan İmamoğlu, “Bugün
itibariyle bu seçimi kazanacak bir iktidar önümüzde yoktur. Bu seçimi kaybederse bir tek muhalefet olarak biz
kaybederiz. Kendi hatalarımızda, eksiklerimizde uyuşmazlığımızla ya da hazırlıksız olmamızla kaybederiz” dedi.
İmamoğlu, “Aday olacak mısınız?” sorusuna da “Biz zaten yola çıkmış durumdayız” cevabını verdi
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İ BB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Ankara'da
gerçekleştirdiği basın toplantısında kendi-
sine sorulan soruları cevapladı. İşte İma-

moğlu'nun o sorulara verdiği cevaplar...

nBir erken seçim bekliyor musunuz? Türkiye
eğer bir çıkış yolu bulamazsa bu süreçte nasıl bir
yere gelir? Muhalefetin yapması gereken daha
üst düzey bir görev var mı bu süreç içinde? 
Türkiye elbette çıkış yolu bulur. Geçmişte de tari-
himizde de en zor koşullarda tekrar toparlan-
mayı ve ayağa kalkmayı başarmıştır. Ama mesele
şudur. Kalıcı bir biçimde bu memlekette huku-
kun üstünlüğünü tesis etmek, kalıcı bir biçimde
demokrasinin zeminini genişletmek ve demokra-
siyi gerçekten içselleştirilmesini sağlamak, her
yurttaşın, her vatandaşın, her bireyin etnik köke-
nine bakmadan, kendisini bu memleketin asli
birer vatandaşı ve aynı zamanda bu memleketin
eşit ve hissedarı olduğunu hissettiği bir vatan ha-
line getirmek. Bakın çok basit uygulamaların bir
de ne delil fay hatları oluşturduğunu tarif ede-
mem. Az önce söyledim. Mülakat meselesi. Yani
liyakat meselesinin aslında erozyona uğradığı
mülakat meselesinin kaldırılmasının dahi gün-
deme alınıp çözülmemesinin aslında ülkenin ne-
reye vardığının bir sonucu. Memleketimiz
Cumhuriyet'in 100 yüzyılını geçirdi ve cumhuri-
yet kurulduğu dönemde bence dünya ölçeğinde
çok önemli bir reform dönemini ortaya koymuş
nadir kuruluş dönemlerinden birisidir. Dünyada
o dönemde diktatörlüğün kol gezdiği bir or-
tamda ve otoriter rejimlerin filizlendiği ve ortaya
çıktığı bir dönemde demokrasiyi tanımlama gay-
retinde olan bireysel ve yakın çevresini ödüllen-
dirmek yerine milletin ayağa kaldırmayı ortaya
koyan bir liderliği yaşamıştır. Hem de o liderliği
yaşadığı dönemde tam 12 yıl savaşmış, 600 yıllık
bir imparatorluğun çöküş döneminde her tarafı
işgal edilmiş bir ortamda bile ayağa kalkmış, di-
rilmiş bir toplumun elbette böylesi bir ortamda
da rahatlıkla ayağa kalkabileceğini görüyorum.
İnanılmaz bir genç nüfus var. Ümitsizliğini de
görüyorum ama beklentileri de her gün dinleyen
birisiyim. Bu aşamadan itibaren tabii ki erken se-
çimin koşulları vesaire bekliyoruz, beklemiyoruz.
Bu tarafına girmek istemiyorum ama şu tarafı
söylemek istiyorum. Bugün itibariyle bu seçimi
kazanacak bir iktidar önümüzde yoktur. Bu se-
çimi kaybederse bir tek muhalefet olarak biz kay-
bederiz. Kendi hatalarımızda, eksiklerimizde
uyuşmazlığımızla ya da hazırlıksız olmamızla
kaybederiz. Bu manada da buna fırsat vermeye-
cek bir muhalefet yapısını kurmak toplumsal
muhalefeti güçlü bir biçimde bir araya getirmek,
çocuklarını dahi gençlerini dahi Türkiye'nin gele-
ceğine nasıl hazırlayacağını net kalem kalem her
konuda izah edecek hale getirecek ve bir muhale-
fet duruşu ve ortak aklın hakim olduğu bir ortam
net olarak bize bugünden seçimi kazandırmıştır.
Yeter ki bunu yapalım. Bana göre bugünün ikti-
darı Türkiye'nin hem ulusal hem uluslararası
alanda yarattığı yükü taşıyacak kapasiteye sahip
değildir. Durum idare ediyor durumundadır. Ye-
nilikçi diye tarihleyeceği hiçbir adım inandırıcı
olacağını da düşünmüyorum. Bu süreçten sonra
tek sorumlu biziz. 

nBir dava var istinaf mahkemesinde, sonuç-
lanmayı bekliyor. Bunun hem Türk siyasetine
hem sizin geleceğinize hem Türk siyasetine etki-
leri olacak. Bunu bir değerlendirir misiniz? 
Tabii bu sürecin adil ve objektif bir şekilde işleye-

ceğine inanmak istediğimi dile getirerek bu soru-
nuza başlamak isterim. Ne yazık ki ilk mahke-
mede böyle olmadı. Yani ben istinaf
mahkemesinde bu inancımı, adalete olan inan-
cımı, hukuka olan inancımı korumak istiyorum.
Teamüllere uygun olmayan şekilde hakim değiş-
tirildi ve hakim Samsun'a sürüldü. Daha acısı
son İBB Meclisi'nde AK Parti Grup Sözcüsü
‘Hakimi Samsun'a neden sürdüğümüzü biraz-
dan anlatacağım’ dedi. Yani bakın bu trajik bir
durum. Yani aslında eylemin dile vurmuş hali.
Bu dil falan sürçmesi değil. ‘Hakimin Samsun'a
neden sürdüğümüzü birazdan anlatacağım’
dedi. O bakımdan hukukumuz evrensel stan-
dartlarda olsa gerçekten bir siyasinin aklına bu
cümlenin gelmesi mümkün değil. Bu cümle
onun aklına geliyor ve bunu ifade ediyorsa bu
acı, trajik bir durumdur. Neymiş? Hakim kararını
işte birkaç kişiye söylemiş. Bu da doğru değil.
Kaldı ki hakim çırpınıyor yani. Bir yere ben hu-
kuki anlamda hukuki zeminde bir yere yaşadıkla-
rımı anlatsam. Ben öyle hissediyorum.
Çırpınıyor. Çünkü haksızlığa uğramış. Ve biz
HSK'ya başvuru yapıyoruz. Diyoruz ki ifadesini
alın. HSK Defalarca bunu reddediyor. Yani bunu
kim tarifleyebilir Allah aşkına? Bu kadar gün-
demde, bu kadar kamuoyunu meşgul ediyor. Ya
bırakın bizim başvurmamızı, HSK'nın çoktan
çağırıp kendisinin ifadesine başvurması gerekir.
‘Ne yaşadın? Sayın hakim’ demesi lazım. Bunu
demiyor. O zaman ben nasıl şüphe duymayaca-
ğım? Onun için eğer hakim kalkıp bu davada iki
yıldan fazla ceza verilemez demişse der ama
buna başsavcının verdiği tepki ne? HSK'nın du-
yarsızlığı ne? Kaldı ki işin özü şudur. Ben kim-
seye ahmak demedim, bana ahmak diyene
sözünü iade ettim. Bu çok net. Bunu sokaktaki

çocuğa sorun, size bunu şu anda anlatacak du-
rumda. Ama bu konu tartışılıyor ve gerçekten ül-
kemizi meşgul ediyor. Ben de açıkçası bundan
çok büyük üzüntü duyuyorum. Ben ciddi bir yar-
gısal tacize uğradığımı düşünüyorum. 2019 yılın-
dan beri bu konunun gündemde tutulması
yaşandığı ortamdan yaklaşık bir yıl, bir buçuk yıl
sonra bir soruşturmaya daha doğrusu bir yar-
gıya sevk edilmesi komik bir durum. Bunu bazen
yurt dışında soranlar oluyor, vallahi nasıl anlata-
cağımı bilmiyorum. Utanıyorum ve anlatamıyo-
rum. Ya ben nasıl anlatayım böyle bir davayı?
Kötü tarafı ne? Ya bu kadar komik bir durum var
ortada. Hükümetin temsil eden hukuk kanadın-
dan tutun hükümeti temsil eden hiç kimsenin bu
konuda olumlu anlamda yani ‘Biz de yargıdan
bu utanç verici duruma bir son vermesini bekli-
yoruz ya da yargının bu konuda bu utanç verici
gündemi memleketin gündeminden çıkartmasını
bekliyoruz’ diyemiyor. Bir kişi bile diyemiyor.
Üzüntü verici yani. Ama dediğim gibi ben yar-
gıçlara güvenmek istiyorum ve istinafta bu işin
artık sonlanarak gündemden çıkmasını istiyo-
rum.

nSayın Başkan, ülkenin gidişatına ilişkin endi-
şelerinizi dile getirdiniz. Benim de kısmen katıldı-
ğım bazı noktalar var bu eleştirilerinizde. Fakat
tabii şöyle de bir durum var. Mesela dün İstan-
bul Barosu seçimleri gerçekleştiriliyor ve seçimler
sonrasında PKK marşıyla kutlama yapan avu-
katlar görüyoruz, ya da seçimi kazanan kişinin
anayasanın ilk dört maddesini ilk akşamdan tar-
tışmaya açtığına şahitlik ediyoruz. Bunları da hü-
kümetin bir beceriksizliği ve basiretsizliği olarak
mı okumamız gerekiyor? Yoksa başka bir yer-
lerde başka sorunlarımız var da acaba sağdu-
yuyla bunları tartışamıyor muyuz? Mesela bu

yeni doğan çetesiyle ilgili, orada geçmişte terör
örgütünden ceza almış, bugün çeşitli siyasi parti-
lerde görev yapan isimlerin de doktor olarak ya
da siyasetçi olarak bu işlerin içerisinde olduğunu
görüyoruz. Bunları da hükümetin beceriksizliği
olarak mı görmemiz lazım? Yoksa bazı konu-
larda öz eleştiri yapmamız gerekiyor mu? Birinci
sorum bu. İkinci sorum, seçimi “Ancak muhale-
fet olarak biz kaybederiz” dediniz. Siz Cumhur-
başkanı adayı mısınız? 
Ben aslında en büyük öz eleştiriyi az önceki so-
ruda cevapladım. Yani dedim ki, biz ancak bun-
dan sonraki seçimi kendimiz kaybederiz. Yani
nasıl? O dediğiniz öz eleştiriyi yapmazsak. Yani
nasıl, Sayın Kaboğlu ile ilgili verdiğim bu cevabı
vermezsek ve buna benzer diğer öz eleştirileri
yapmaz, kendimizi düzeltmez, tedbirlerimizi
almaz, topluma iyi bir hazırlık yapmaz, söyledik-
lerimizle örtüşen uygulamaları yerine getirmez-
sek zaten kaybederiz seçimi ve sınıfta kalmış
oluruz. Şu anda sınıfta kalmış bir iktidar vardır.
Biz sınıfta kalmış değil ileriye koşan ve sınıf atla-
tan, ülkesine de sınıf atlatan, kendine de sınıf at-
latan bir muhalefet olmak istiyoruz. Sonuçta biz
sınıf atlayabilseydik, 2023 seçimini de kazanırdık.
Ama kazanamadık. Şimdi sınıf atlamak istiyo-
ruz. Bu manada ben sorunuzu değerli bulduğum
gibi aynı zamanda bir soru biçiminden cümlelere
dökersek, bir manifesto gibi üstüme alıyorum.
Özeleştiri yapan, sorun nerede varsa onu gören,
ona tedbir alan. Yani bebek ölümlerinde sorumlu
bir partili varsa hesabını verecek, uzak duracak
bizden. Hani burada şunu söyleyeyim, bir Meclis
üyemiz üzerinden bir gönderme yapıyorsanız,
yanlış anlamayın, sonuçta suçu kesinleşmiş po-
zisyonda değil, direkt ölümlerle ilişkilidir pozis-
yonu da yok ama ona rağmen istifa etmesi

gerektiğini kendisi de öyle düşündü, biz de öyle
düşündük ve istifa etti. Umarım bu istifa meka-
nizmaları, o sürecin içerisinde hangi konumda
kim varsa yerine getirir ve aklanır, geri döner. Ak-
lanmaz, parti ona göre tedbirini alır. Bu şekilde
bir sürecin olgunlaşması gerekir diye düşünüyo-
rum. Son sorunuz. Ne hikmetse o soruyu duy-
muyorum. Günü geldiğinde, tabii bakınız, yani
bu adaylık kavramı, yani “aday mısınız?” boyutu
kirlendi. Bu, her gün yazılan çizilen bir pozisyon
evrildi ve bu gerçekten bizi yoran bir iş. Biz zaten
yola çıkmış durumdayız. Bakın, ben bu kadar
cümleyi, bu kadar net kuruyorum ki bu sisteme
karşıyız. Yeni bir demokratik düzeni kurma ko-
nusunda kararlıyız. Yeni, güçlü, demokratik bir
halkçılık, dayanışmacı bir ülke, kapsayıcı, kutu-
plaştırmayan bir toplum var etme duygusu, sıç-
rayarak kalkınan bir ülke, her şehre, her beldeye
vizyon koyabilen bir ülke var etmek istiyoruz.
Bakın bu yolun yol arkadaşı olmak, yolcusu
olmak, öncüsü olmak, her konumda mücadele
eden birisiyim ben. Yeni değil bu. Hem de 2023
seçimlerini kaybettiğimiz günün bir gün sonra-
sında bir hedef ortaya koyan birisiyim. Bu bağ-
lamda bunun bir adaylıkla tarif edilecek bir
pozisyonu yok. Günü geldiğinde adaylara da
milletimiz karar verecek. Yani, bir kısım elitlerin
ya da birkaç kişinin yön vereceği ya da şekil vere-
ceği bir biçim değildir. Kaldı ki benim sonuçta bir
partim var. Partimin alacağı karar var. Onun
karar mekanizmaları var, bunlar işleyecek. Cum-
hurbaşkanına da millet karar verecek. Bu alanda
biz bu yolun doğru bir doğrultuda çizilmesi gay-
reti içerisinde olan bir anlayışa sahibim. Ve bunu
da sonuna kadar temsil edeceğim. 

nCumhurbaşkanlığı adaylığı konusunda
CHP Lideri Sayın Özgür Özel, Cumhurbaşkan-
lığı adaylığı konusunu anlatırken şöyle bir tanım
yaptı; “Sol açıkta Ekrem İmamoğlu sağ açıkta
Mansur Yavaş var”. Sizin de çok eski bir Anava-
tan Partisi'nden gelen bir sağ yanınız var ama
Mansur Bey sağ kesimi, siz sol kesimi mi temsil
ediyorsunuz. Ve biriniz Cumhurbaşkanı, biriniz
cumhurbaşkanı yardımcısı olsanız böyle bir for-
müle nasıl bakarsınız? 
İnanın, şu anda tam da bu kesitiyle, tam da bu
boyutuyla gündemimizde olmayan bir kavram.
Ama şunu ilave etmek isterim sorunuza. Ben
Mansur Bey'in başarısıyla gurur duyarım, onun
beğenilmesiyle onur duyarım. Ve bizim belediye
başkanlarımızla olan diyaloğumuz, irtibatımız,
dayanışmamız 2019’un ilk aylarından itibaren
başlamıştır. İlk toplantıda İstanbul'a davet ederek
koordinasyonunu yaptım ve ondan sonraki
bütün buluşmaları koordine ederek 5 yıl boyunca
11 büyükşehir belediye başkanı muazzam bir da-

yanışma ağı oluşturduk. Bu bağlamda sanki
bu bir yarışmış veya bir şeymiş gibi algılanma-
sına çok üzülüyorum, böyle bir durumumuz
yok. Bir başka konu, ben bu mevki işine hiç
sıcak değilim, daha doğrusu pozisyon mesele-
sine. Biz takım arkadaşıyız, yol arkadaşıyız.
Bu işin sağ açığı, sol açığı olmaz. Yol arkadaş-
lığı müessesesi benim için önemlidir. Bunu
ben genel başkanımla da paylaştım bu arada,
yani paylaşmadığım bir duygu değil. Ve yol ar-
kadaşlığı, takım arkadaşlığı meselesinin hedefi
tektir. Ve biz o hedefe koşan insanlarız. O takı-
mın içindeki insanlarız. Günü geldiğinde dedi-
ğim gibi hem partimizin kurulları hem de
milletimiz en doğru kararı verecektir.

nSon haftalarda çözüm süreci, yeni bir açılım sü-
reci, sıkça konuşulmaya başlandı. Sizce bunun
önünde, arkasında, altında, üstünde ne var? Nasıl
bakıyorsunuz olaya ve nereye evrilir? Onu sormak
istiyorum. İkincisi de hepsi günü geldiğinde diyorsu-
nuz ama adaylık sürecinizle ilgili. Aday olursanız,
kazanırsanız. parlamenter sisteme geçiş konusunda
kafanızdaki takvim ne olur? Teşekkür ederim. 

Evet şimdi tabii çözüm süreci denilmesi istenmiyor
şeklinde, böyle iktidara yakın kesimlerin bazı söy-
lemlerini işte yeni bir isim vesaire. Bakın Kürt mese-
lesi memleketin önemli bir meselesidir. Ve.
Cumhuriyetin ikinci yüzyılına bu meseleyi taşımış
olmak gerçekten bizim için sıkıntılı. Çoktan bunu çöz-
meliydik. Ve ne yazık ki olmadı. Ne yazık ki çözüle-
medi. Yani bir meclisteki el sıkışma üzerinden yorum
yapılacak bir meselede değil bu. Tabii ki bir el sı-
kışma değerlidir. Bir el sıkışmayı alkışlamak yerine
bugüne kadar niçin el sıkışılmadı diye eleştirmek
daha doğru olur diye düşünüyorum. Yani biz konuşa-
mayacağız. Biz öz eleştiri yapamayacağız ya da baş-
kasının fikrine saygı duymayacağız, derdi nedir diye
anlamak istemeyeceğiz. Aralara mesafeler, duvarlar
koyacağız. Bir seçimde herkesi vatan haini ilan ede-
ceğiz. Yani oy vermeyenlerin tamamı vatan haini.
İşte her gün vatan haini propagandası yapan siyasi-
lerin, yani topluma çıkamaması lazım. Ya bu kadar
kötü söylemler ama ben meseleye şöyle bakıyorum.
Türkler ve Kürtler ve diğer etnik kökenler bu milletin

ayrılmaz birer parçasıdır. Bizim birliğimiz ve beraber-
liğimiz bütünlüğümüz sadece Türkiye'nin güvenliği
değil bakın. Yakın coğrafyamızın güvenliği için de çok
kıymetlidir. Ülkenin içinde bulundurduğu farklı etnik
kökenlerin birliği ve beraberliği için bir düşman ara-
maya da gerek yoktur. Düşman arayarak, bir düşman
bularak, birlik beraberliğe çağrı da olmaz. Birlik be-
raberliği engelleyen, birlik beraberliği öteleyen, birlik
beraberliği zorlaştıran ne var ise bunun masaya yatı-
rılması, birlikte konuşulması, işte meclis orada, mil-
letin meclisi. Orası yetmez. Toplumsal zeminde,
toplumsal düzeyde konuşulması, tartışılması, çözül-
mesi, hakkının hukukunun korunması ve bütün azın-
lık diye tariflenen vatandaşlarımıza özellikle
gayrimüslim vatandaşlarımıza otobüsün üstünden
seçildiğim akşam dahil, dönün mitinglerde konuşma-
larıma bakın. Hiçbir vatandaşımızın kendine azınlık
diye bir tarif etmesini ben kendime yakıştırmıyorum
kardeşim. Benim azınlık diye bir vatandaşım olamaz.
Bırakın Türkler, Kürtler, Çerkezler bunları saymayı.
Beş bin on bin nüfuslu bir vatandaşım asil ya, ne
demek azınlık? Asil vatandaş. Böyle bir tarifi ben red-
dediyorum dedim. Azınlık hakları. Böyle bir şey
olmaz. Öyle bir hukukun üstünlüğü inşa edin, öyle bir
hukuk devleti olmalıyız ki. O vatandaş gönülden, hu-
zurla, güvenle bu memleketin bir parçası olacak. Bu
kadar net. Eşit birey eşit vatandaş. Benim tek dileğim
ve isteğim, bir an önce bu konuyla ilgili çözüm süreç-
lerinin, problemleri, tartışma süreçleri, en uygar, en
medeni biçimde olgunlaşması, yürütülmesi. Buna ih-

tiyaç var. Ama bu bir seçim stratejisiyse, yani bu ma-
saya bir pazarlık unsuru getireceklerse vallahi hiç
getirmesinler. Zarar verirler. Yarın iyi oluşacak bir dö-
nemin başlamasına yani zarar verirler. Bir pazarlık
meselesi değil bu. Samimi konuşulma meselesi. Sa-
mimiyeti inşa etmenin de yöntemleri var. Bir sürü. Şu
anda boşuna hapis yatanlar, işte efendime söyleye-
yim hukuksuzluğa uğrayanlar. Belediyelere kayyum
atamalar gibi birçok düzenleme, tak tak tak yapılır,
görürüz bazı iyi niyetleri. Hızlıca bir hafta içinde, iki
hafta içinde umarım yapılır. Güzel şeyleri alkışlamak
o kadar keyiflidir ki. Yani avuçlarım patlarcasına al-
kışlarım yani. Hiç bakın ekonomi düzelsin. Avuçların
patlarcasına alkışlarım. Niye? Biz kötü ekonomiden
faydalanabilir miyiz ya? Böyle bir şey olur mu?

EŞiT BiREY EŞiT VATANDAŞ



İ stanbul Tabip Odası’nın Cağaloğ-
lu’ndaki binasında yapılan basın açıkla-
masında TTB Merkez Konseyi Başkanı

Prof. Dr. Alpay Azap, İTO Yönetim Kurulu
Başkanı Prof. Dr. Osman Küçükosmanoğlu,
İTO Genel Sekreteri Dr. Ertuğrul Oruç, TTB
Merkez Konseyi üyesi Dr. Ali Karakoç konuş-
macı olarak yer aldı. Burada konuşan Azap,
“TTB’nin 30 yıldır söylemeye çalıştığı, ülke-
mizdeki uygulanan sağlık politikasındaki ha-
talı ve yanlış yönlerinin bir sonucuyla karşı
karşıyayız. Sağlık sistemi ne yazık ki tamamen
çökmüş durumda. Bunu çok acı bir şekilde
yenidoğan yoğun bakımda takip edilen bebek
ölümleriyle anlamış olmak bizi yaralıyor.
Bunun böyle olacağını bizler uzun yıllardır
anlatmaya çalışıyorduk. Bu durum uygulanan
politikaların kaçınılmaz bir sonucudur. Ancak
politikaların bu şekilde olması hiçbir etik ihlali
de haklı çıkarmaz” dedi. TTB olarak sürecin
takipçisi olduklarını söyleyen Azap, “Bu duru-
mun bütün sağlık camiasında mal edilme-
mesi gerekir. Tüm bu polikaların
zorlamasına rağmen mesleklerini büyük bir
fedakarlıkla sadece hastaların yararına
yapmaya çalışan sağlık çalışanları bu ül-
kede büyük bir çoğunluğu oluşturuyor”
diye konuştu.

Gereği yapılacak

Toplantıda söz alan Prof. Dr. Küçü-
kosmanoğlu ise olayda adı geçen
şüpheli hekimler hakkında İTO ta-
rafından, TTB disiplin yönetme-
liği uyarınca meslekten men
cezası gerektiğini ve gereğinin
yapılacağını kaydetti. Kamuya
ait yenidoğan yoğun bakım
yatak sayısının arttırılması ve
özel hastanelerden hizmet
alımına son verilmesi ge-
rektiğini söyleyen Küçü-
kosmanoğlu,
“İddianamede açıkça
görüldüğü gibi özel
hastaneleri denetle-
mekle görevli olan
Sağlık Müdürlüğü
ve Sağlık Bakan-
lığı bu görevini
yerine getire-
memiştir.
Bunun ya-
nında top-
luma
güven
verici
bir

tutum gösterememiştir” eleştirisinde bulundu. 

binlerce kişi işszi kaldı

“Sağlık piyasanın dinamiklerine terk edilme-
meli, SGK özel hastanelerden hizmet satın al-
maktan vazgeçmelidir” diyen
Küçükosmanoğlu, “Prim, katkı-katılım payı,
fark ücreti, ilave ücret yerine genel bütçeden
finanse edilen, kamu eliyle herkese eşit, ücret-
siz, nitelikli bir sağlık sistemi kurmak için bu
ülkenin kaynakları yeterlidir” ifadelerini kul-
landı. Küçükosmanoğlu son olarak, söz ko-
nusu hastanelerde çalışan binlerce sağlık
çalışanının bir gecede işsiz kaldığının altını çi-
zerek, bu hastanelerin kamuya devredilmesi
gerektiğini ve çalışanların özlük haklarının ko-
runması gerektiğini belirtti. 
haber MerKeZİ
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SULH HUKUK MAHKEMELERİ SATIŞ MEMURLUĞU
2023/100 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ İLANI
Aşağıda yazılı taşınmaz mallar satışa çıkarılmış olup taşınmaz ayrıntılı görsellerine, artırmaya iliş-
kin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/100 SATIŞ sayılı
dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti
ve önemli vasıfları:

1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri: İstanbul İli, Yavuz Sultan Selim (Haydar) Mahallesi 2218 ada 18 parsel sayılı taşın-
mazın üzerinde bodrum + zemin + 3 normal kat + çekme katlı bina olduğu, satışa konu taşın-
maz, binanın 1. katında olup daire (mesken) niteliklidir. Dairenin 2 oda + salon + mutfak + antre
+ banyo + wc alanlarından oluştuğu tespit edilmiştir. 
Adresi: Yavuz Sultan Selim (Haydar) Mah. Aydınbey Sok N:22 1. Kat, D:4 Fatih / İSTANBUL
İmar Durumu:  Fatih Belediyesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğünün 09.05.2023 tarihli yazısında;
“Fatih İlçesi Yavuz Sultan Selim Mahallesi 2218 ada 18 parsel sayılı yer, İstanbul IV numaralı,
İstanbul 1 numaralı yenileme alanları, İstanbul II numaralı yenileme alanları Kültür Varlıklarını
Koruma Bölge Kurullarınca uygun bulunarak Büyükşehir Belediye Başkanlığınca
04.10.2012’de onaylanan Fatih İlçesi (Tarihi Yarımada) kentsel, tarihi, kentsel arkeolojik, 1. De-
rece arkeolojik sit alanı 1/1000 ölçekli uygulama imar planında 3. derece koruma bölgesinde
konut alanında kalmakta olup, H:15,50 metre irtifa almaktadır. Parselin kısmen yola terki bulun-
maktadır” denilmektedir.     
Yüzölçümü : 173,60 m² (kullanım alanı 62m²)              Arsa Payı : 20/200 
Kıymeti : 1.900.000,00 TL                                         KDV Oranı : %1
Kaydındaki Şerhler : 1- Kömürlük, Eklenti:3 nolu Kömürlük eklentisi vardır. 

2- Tapu kaydındaki gibidir. 

Artırma Bilgileri 

1.Artırma  Başlangıç Tarih ve Saati : 11/12/2024 - 10:35 Bitiş Tarih ve Saati: 18/12/2024 - 10:35

2.Artırma  Başlangıç Tarih ve Saati : 13/01/2025 - 10:35 Bitiş Tarih ve Saati: 20/01/2025 - 10:35

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

H ayatımın en özel günlerinden birini yaşamaya
hazırlanırken kabus dolu bir sabaha uyan-
dım. Çocuğumu kucağıma alma hayali ku-

rarken kuvöze alındığını öğrendim. Sebep olarak
“doğarken ağlamayı unuttu” denildi. 

Sonrasında Silivri Kolon Hastanesi çocuk doktoru,
“bebeğinizin kanında mikrop var ve antibiyotik teda-
visine başlamak zorundayız” diyerek oğlumu kuvöze
aldı. 

Her şeyden habersiz serüvenimiz başlamıştı. 
***

Siz olsanız inanmaz mısınız? 
Konu sağlık ve karşınızdaki hekim olunca inanma-

maktan başka bir alternatifiniz var mı? İnandık.
Çocuğumun, doğduğu gün zor nefes aldığını gördük.
Aynı gün doğan başka bir bebeğin aniden hayatını

kaybetmesi gözümüzü korkmuştu. 
Endişe içinde “Ne gerekiyorsa yapın” diyerek elle-

rine teslim ettik. Fakat ne hikmetse hastanede yenido-
ğan bebeklerin hepsi “istisnasız” bir şekilde
yenidoğan yoğun bakımına alınıyordu!

***
Gerçekten abartmıyorum. 
Hastanede kaldığım iki gün boyunca, yeni doğan

bebeklerin hepsi direkt “kanında mikrop var, nefes
alamıyor, ağlayamadı, ciğerleri sorunlu” denilerek
kuvöze alındığını gözlerimle gördüm. 

Anneler, babalar, aileler yenidoğan ünitesi önünde
günde bir- iki kez gördükleri bebeklerinin yanından
ağlayarak çıkıyordu. Psikolojiler alt üst!

***
Çocuk Doktoru “mutlaka on gün antibiyotik tedavi-

sine devam etmeliyiz” diyor başka bir şey demiyor.
Ertesi gün ve diğer günler  çocuğumun yanına girip
çıktıkca anormal bir durum olmadığını ve gayet sağ-
lıklı olduğunu gözlemliyorum. Sadece oğlum değil,
diğer bebeklerde gayet sağlıklı ve hareketli.

Fakat çocuklar annelerini yeterince ememediği için
hepsi sarılık! 

***
Yeni doğum yapmış ve çocuklarını sadece günde 1

saat görebilen annelere bu iş de bir tuhaflık olduğunu
anlatmaya çalışıyorum.

Aileme aynı şekilde. Yakınlarıma aynı şekilde. Dok-
torlara isyan aynı şekilde.

Tepki hep, “Lohusa sendromu yaşıyorsun. Doktor-
lardan daha iyi mi bileceksin?” oluyor. 

Perişan durumumu gören bir meslektaşım, Siliv-
ri'de farklı bir özel hastane sahibi tanıdığımızı arıyor
ve konuyla ilgili bilgi veriyor. Ve o hastane sahibi beni
arayıp aynen şunları söylüyor: “Bebeklerin  yoğun ba-
kımda kaldığı süre boyunca Sosyal Sigortalar Ku-
rumu hastaneye ödeme yapıyor. Farklı bir işleyiş var.
Şüphende eminsen çocuğunu hastaneden çıkar!”

***
Soluğu yine Kolon Hastanesi çocuk doktorunun ya-

nında alıyorum ve çocuğumu hastaneden imza vererek
çıkarmak istediğimi söylüyorum. Suratlar asılıyor.
Zaten tedavinin bittiği ve kanının normal seviyeye gel-
diğini söyleniyor. Epikriz raporunu istiyorum. Günler
sonra düzenliyorlar! 

Tam taburcu olacakken bu defa “Çocuğunuzun
kalbi delik olabilir! Sizi Beylikdüzü Kolon Hastane-
mize yönlendirelim. Son bir kalp kontrolünden geçi-
rin” tavsiyesi geliyor. 

Eliniz boş gitmeyin der gibi! 
Çocuğumu serum almaktan  delik deşik olmuş, kol-

ları bacakları iğneden morarmış bir vaziyette hastane-
den alıp çıkıyoruz. Sonrasında başka bir hastaneye
götürüp sağlık kontrolünden geçiriyoruz. Çocuk sapa-
sağlam!

***
Bunu size neden anlattım biliyor musunuz? Yenido-

ğan Çetesi denen bu soysuzlar, özel hastanelerde
zaten çoktan çöreklenmişti! 

Yaşadıklarımın üzerinden neredeyse 9 yıl geçti. Ha-
berleri takip ederken ve mağdur annelerin başına ge-
lenleri okurken o günlere geri döndüm.

Film yıllardır aynı film!
“Bebeğiniz nefes alamıyor” filmi hiç bitmemiş

meğer!
Bu filmin yıllarca oynamasına nasıl izin verdiniz? 
Yürekli bir savcı çıkmasa, sesini duyurmaya çalışan

anneler olmasa ne olacaktı?
Daha kaç bebek ölecekti? Daha kaç bebek annesin-

den ayrı kuvözde günler geçirecekti? 
Kaç ailenin canını güle oynaya, para için 

yakacaktınız? 
Sağlık Bakanlığı'nın hiç mi ruhu duymadı? Hiç mi

denetlemediniz bu hastaneleri? 
Onca şikayete rağmen? 
Şimdi “titiz bir çalışmayla çeteyi çökertttik” safsa-

talarına inanmamızı mı bekliyorsunuz?
Ruhsatını iptal ettiğiniz hastanelerden birine

“Bebek Dostu Hastane” ödülünü verirken, neye göre
verdiniz?  

Hayatını kaybeden bebeklerin sayısının 12 oldu-
ğuna emin misiniz? 

Bundan sonraki süreçte çocukları  yoğunbakıma
alınan ailelerinin içini nasıl rahatlatacak ve onları
nasıl ikna edeceksiniz?

Bizim bu memlekette bebeğinden çocuğuna,  yaşlı-
sından gencine neden güven içinde nefes almaya hak-
kımız yok? 

30 Nisan 2016...

Türk Tabipleri Birliği (TTB) Merkez Konseyi ve İstanbul Tabip Odası (İTO) Yönetim Kurulu,
“Yenidoğan Çetesi” olayına ilişkin basın açıklaması düzenledi. TTB Merkez Konseyi Başkanı Prof. Dr.
Alpay Azap, “Sağlık sistemi ne yazık ki tamamen çökmüş durumda. Bunu çok acı bir şekilde
yenidoğan yoğun bakımda takip edilen bebek ölümleriyle anlamış olmak bizi yaralıyor” dedi
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Hastaneleri kamulaştırın!
CHP Silivri İlçe Başkanı İbrahim Kömür, Yenidoğan Çetesi ile ilgili yazılı bir
basın açıklaması yaparak “Hem insani, hem siyasi, hem de vicdani olarak
utanç vericidir. Özel hastanelerin kamulaştırılmasını talep ediyoruz” dedi
ChP Si-
livri İlçe
Başkanı

İbrahim Kömür,
basın açıklamasında

Yenidoğan Çetesi'nin
Sağlık Bakanlığı'na

bağlı hastanelerde bile ör-
gütlenmiş olmasını eleş-

tirdi. Kömür, “Her ne
kadar konu açığa çık-

mışsa da, devlet bi-
rimlerinin bu

konulardan bihaber ol-
ması, Sağlık Bakanlığı

hastanelerinin dahi kullanıl-
mış olması hem insani, hem

siyasi, hem de vicdani olarak
utanç vericidir. Bir annenin şikâ-

yeti üzerine, bebek katillerinin
ortaya çıkarılması da

devleti yönetenler
açısından ayrı bir

utanç vesilesidir.
Suç şebekelerinin bir

şekilde ortaya çıkarıl-
ması ve adalet önüne

çıkarılmış olması dahi
bir şans olarak kabul

etmemiz, başlı başına
bir garabet konusudur.

Öyle bir hale gelmişiz

ki, devletin görevini yapmasına şans demek ve top-
lumca buna sevinmek, ayrı bir utanç sebebi olsa
gerek. 22 yıldır ülkeyi yöneten iktidarın toplumu ge-
tirdiği nokta, devlet kurumlarının görevini yapıyor
olmasına ve suçluların adalet önüne çıkarılmasına
sevinmemiz olmuştur. Yasaların işlediği, suçluların
adalet önüne çıkarıldığı ve yargılandığı meseleleri ko-

nuşmak, demokratik ülkelerde kimsenin aklına
dahi gelmez. Çünkü demokratik sistem-

lerde bunlar, devletin asli ve olmazsa
olmaz görevleridir” dedi. 

Gölge düşüremezler 

Pandemi döneminde canları paha-
sına çalışan doktor ve sağlık persone-
lini hatırlatan Kömür,

“Pandemide canla
başla çalışan doktor ve

sağlık çalışanla-
rımızı,

aşağılık bebek katili bir çete ile gölgelemek doğru olmaz”
yorumu yaptı. Kömür, “Doktorlarımıza giderse gitsinler”
deme anlayışı, kabul edebileceğimiz bir söylem ve siyaset
değildir. Sağlık personelimizi onurlandırmak, bizim asli
görevlerimiz arasındadır. Kurucu önderimiz ve ebedi li-
derimiz M. Kemal Atatürk’ün de dediği gibi, “Beni Türk
hekimlerine emanet ediniz” cümlesi, doktor ve sağlık
personelimizin ne kadar güvenilir olduğunu ortaya koy-
maktadır. Sağlık ordumuz içinde çeteleşmiş katil bir gru-
bun çıkarları uğruna bebek katilleri olabilecek gözü
dönmüş hainler, sağlıkçılarımıza gölge düşüremezler. İk-
tidar erkini elinde bulunduran hükümetin hemen şimdi,
derhâl sağlık ordumuz içerisindeki çürük, insan sağlı-
ğıyla oynayan hainleri temizlemesini ve özel hastanelerin
kamulaştırılmasını talep ediyoruz” ifadelerini kullandı. 

MÜGe
CeSUR

haber

Cumhuriyet Halk Partisi Başakşehir İlçe Baş-
kanı Beyzade Kayabaşı, İstanbul İl Sağlık Mü-
dürlüğü önünde düzenlenen protestoda, sağlıkta

yaşanan skandallara ve ilgili yetkililerin istifasına yönelik
bir açıklama yaptı. Kayabaşı, “Dünyaya gözünü açmadan
mali politikalarınızla borçlu dünyaya gelen çocuklarımızı
bir de yetmiyormuş gibi para uğruna göz açmasına fırsat
vermeden cani planlarınız ile ölüme terk ettiniz. Kınıyoruz ve lanetli-
yoruz. Sorumlular biran önce istifa etmeli” ifadelerini kullandı.

Kapatmakla olmaz

CHP Genel Başkan Yardımcısı Dr. Zeliha Aksaz Şahbaz, Milletve-
killeri ve parti yöneticileriyle birlikte yapılan açıklamada Kayabaşı,
“Bu ülkede ormanlar yandı, işçiler öldü, kadınlar öldü, çocuklar
öldü, hayvanlar öldü. Bir bakan çıkıp onurluca istifa etmedi” diyerek
bütün bu vahşet karşısında sesini çıkarmayanların görevde kalma-
ması gerektiğini belirtti. Beyzade Kayabaşı, “Müdür görevden al-
makla, hastane kapatmakla olmaz. Biran önce istifa etmeliler”
diyerek, sorumluların hesap vermesi gerektiğini savundu. Meclis,
kadın, gençlik ve yönetim olarak ortak bir sesle “Sorumlu bakan ve il
sağlık müdürü istifa etmelidir” mesajı verdiklerini duyurdu. 

Taylan
daşdöğen

haber

Sorumlular
istifa etmeli

Minibüsten suç çıktı!

Küçükçekmece İlçe Emniyet Müdür-
lüğü Güvenlik Büro Amirliği ekipleri,
Tevfikbey Mahallesi, Emrullah Efendi

Caddesi'nde şüphe üzerine 34 VD 1627 plakalı
kapalı kasa minibüsü durdurdu. Minibüsün şo-
förü Hüseyin A. ile yanında bulunan Muham-
met A.'nın de şüpheli hareketler sergilemesi

üzerine araçta arama yapıldı. Yapılan ara-
mada, Türkiye'ye yasadışı yollarla sokulduğu
belirlenen; 255 elektronik sigara, 80 elektronik
sigara aparatı, 100 paket sigara, 600 puro ve
çok sayıda cinsel gücü artırıcı ürün ele geçi-
rildi. Araçtaki ürünlere el konulurken Hüseyin
A. ile Muhammet A. gözaltına alındı. DHA 

Küçükçekmece'de polis ekiplerinin şüphe üzerine durdurduğu kapalı
kasa minibüsten yasadışı yollarla Türkiye'ye sokulduğu belirlenen çok
sayıda elektronik sigara ile cinsel gücü arttırıcı ürünler ele geçirildi



Beylikdüzü Belediyesi’nin ilçede yaşayan ye-
tişkinler ve anne-çocuk grupları için her sevi-
yeye uygun konuşma pratiği yapabileceği

“İngilizce Konuşma Kulübü” başladı. American Life Dil
Okulları iş birliğiyle Beylikdüzü Fatih Sultan Mehmet
Kültür ve Sanat Merkezi’nde açılan konuşma kulübünde
katılımcılar, kısa basit sohbetlerle İngilizce düzeylerini
görüp ve hoşça vakit geçiriyorlar. Yetişkinler ve çocuklar
için haftada bir kez farklı günlerde, ayrı gruplar halinde
ve yaklaşık bir saat süren çalışmalara ücretsiz katılmak
mümkün. Yaz mevsimine kadar vatandaşlara kapılarını
açacak olacak kulübe belediyenin resmi internet sayfasın-

dan online kayıt yaptırılabiliyor.

Hem eğlendi hem öğrendiler 

Kulübün ilk katılımcılarından Şevval Şenyurt, İngilizce Ko-
nuşma Kulübü’nü Beylikdüzü Belediyesi’nin Instagram hesa-

bındaki duyurudan öğrendiğini söyleyerek “Hemen anneme
söyledim ve geldik. İlk başta biraz garip geldi ama bence karşılıklı
konuşarak öğrenmek daha iyi. Çünkü dile maruz kalmanız gereki-
yor” yorumunu yaparken; bir diğer katılımcı Nilay Güngör ise
duygu ve düşüncelerini şu sözlerle artardı: “İngilizce konuşmak
isteyen herkes gibi korkarak başladım. Heyecanlıydım, gergindim
ama hocalarımız gerçekten çok candan, o akışa nasıl kendimi
kaptırdığımı anlamadım. Birden baktım ki, unuttuğumu sandı-
ğım bilgiler hafızama yüklendi. Çok keyif aldım.” 

Beylikdüzü Belediyesi’nin “İngilizce Konuşma
Kulübü” başladı. Yetişkinler için perşembe,

çocuklar için ise pazar akşamları Beylikdüzü
Fatih Sultan Mehmet Kültür ve Sanat 

Merkezi’nde kapılarını açan konuşma
kulübüne ücretsiz katılım sağlanıyor

O smanlı döneminde el işçiliğiyle sanat
eserine dönüştürülen, Türk kültüründe
önemli bir yere sahip olan tespih, iba-

detin yanı sıra bugünün de vazgeçilmez aksesu-
arları arasında yer alıyor. Padişahlara tespih
yapan ustaların el verdiği çıraklar ise zanaatlarını,
Ahilik müessesesinin temelini oluşturan usta-
çırak geleneğiyle sürdürüyor. Osmanlı Sarayı’na
tespih yapan Akgerdan Mehmet Efendi ile başla-
yıp, Mehmet Efendi'nin çırağı Beylerbeyli Galip
Usta’nın ardından silsile halinde devam eden
asırlık gelenek, Niyazi Sayın, Eymen Gürtan,
Dede Emrah ve son olarak İrfan Ünver ile
Bursa’da yaşatılıyor. Tespihe olan ilgisi çocukluk
yıllarında babası sayesinde başlayan, gençlik yıl-
larında tespih alıp satarak, ticaret hayatına atılan
Ünver, zamanla ilgisinin artmasıyla Dede Em-
rah’ın çırağı olarak tutkusunu ustalığa çevirdi. Bi-
lecikli tespih ustası Dede Emrah’ın çırağı olan
İrfan Ünver, 6 yıldır, asırlık Ahşap Han’daki atöl-

yesinde kehribar, kuka, yılan ağacı, abanoz ağacı,
pelesenk ağacı ve öd ağacı gibi doğal malzeme-
leri, tespih tanelerine dönüştürüyor. 

Tesbih bir sevdadır

Zanaatının özünde sabır ve sevgi olduğunun al-
tını çizen Ünver, “Tespihe olan sevdamız baba-
dan geliyor. Daha sonrasında ustamız olan 
Dede Emrah ile tanıştık. Ona çırak olmak 
istedik, kendisi de kabul etti. Daha öncesinde tes-
pih alım ve satımı yapıyorduk, ustadan çıraklık
alınca imalatını yapıyoruz. Tespih bence bir tutku
ve sevdadır. Tespih işini yapmak ise sabırdır. Sa-
bırsız insan yapamaz. Biz ustamıza ilk çırak ol-
duğumuzda, bir tespihi 10 kere yeniden
yaptırdığını hatırlıyorum. Burada bize sabrı öğ-
retti” dedi.

Biz de el vereceğiz 

Asırlık geleneğin sürmesi için kendisinin de bir

çırak yetiştireceğini dile getiren İrfan Ünver,
atölyesinin baş köşesine astığı fotoğrafı göste-
rerek, “Bu fotoğrafta silsile halinde en başta
Niyazi Sayın ile Eymen Hocamız var ve ya-
nında Dede Emrah var. Alttaki yerde ise ben
ile hocam Dede Emrah var. Biz de bir başka-
sına el vereceğiz ve bu şekilde devam edecek”
ifadelerini kullandı.

50-60 bin lira

Fiyatı 50 ila 60 bin lira arasında değişen tes-
pihlerini, koleksiyonerlere satan Ünver, tespih
yapımında kullanılan malzemelerin önemine
de dikkat çekti. 
Üretim sürecinde kullanılan doğal malzemele-
rin önemine değinen İrfan Ünver, “Biz ağırlıkla
doğal malzemelerle ve daha çok kuka ağacıyla
çalışıyoruz. En pahalı antika tespihler ve fiyat-
ları ortalama 50 bin ile 60 bin lira arasında”
diye konuştu.  DHA
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Osmanlı döneminde
padişahlara tespih

yapan ustaların el
verdiği çıraklar,

zanaatlarını, Ahilik 
müessesesinin temelini

oluşturan usta-çırak
geleneğiyle sürdürüyor. 

Silsile halinde devam eden
asırlık gelenek, usta ellerin

mahareti ve doğal
malzemelerle tespih

tanelerine dönüşüyor

ASIRLIK GELENEK

Haydi kulübe

İletişim: 0532 491 51 74
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İ ran Dışişleri Bakanlığı Söz-
cüsü İsmail Bekayi, Dışişleri
Bakanlığında düzenlenen haf-

talık basın toplantısında, ülkesinin
dış politika gündemini ve bölgesel
gelişmeleri değerlendirdi. İsrail'in
İran'ın nükleer tesislerine saldırı
tehditlerinin sorulması üzerine Be-
kayi, konuya ilişkin Uluslararası
Atom Enerjisi Ajansı'na (UAEA) ve
Ajansın Genel Müdürü Rafael Ma-
riano Grossi'ye protesto notası ilet-
tiklerini aktardı. srail'in bölgedeki
saldırılarının durdurulması konu-
sunda tüm bölge ülkeleriyle istişa-
relerini sürdürdüklerini belirten
Bekayi, "Mesajımız çok açık ve Si-
yonist rejimin herhangi bir saldırı-
sına İran tarafından kesinlikle
karşılık verileceğini söyledik. İran'a
yönelik bir saldırıda komşu ülkele-
rin topraklarını kullandırma izni
vermeyeceğine güveniyoruz" dedi.

İstikrar sağlanmalı 

Bekayi, İsrail'in muhtemel saldırı-
sına hazırlıklar kapsamında bu ül-
kede vurulacak hedeflerin
belirlendiğini belirtti.Türkiye ile
bölgesel işbirliği ve terörle müca-
dele konusuna değinen Bekayi,
“Türkiye ile ilişkilerimizde sınır gü-
venliğinin güçlendirilmesi ve terörle
mücadele iki önemli konu başlığı.
Suriye konusunda Türk mevkidaş-

larımız ile Astana çerçevesinde ileti-
şim halindeyiz. Türkiye’nin ve diğer
ortaklarımızın da yardımı ile Suri-
ye’de barış ve istikrarı sağlamak
için çalışıyoruz. ABD’nin Suriye’yi
işgali ve istikrarın sağlanmaması
terör örgütlerini güçlendiriyor” diye
konuştu. 

Durdurmaya çalışıyoruz 

Bekayi, "Ortak sınırlarda ve bölgede
terörizmle mücadele etmek için Su-
riye'de istikrar ve güvenliğin yeni-
den tesis edilmesine yardımcı
olmamız gerektiği konusunda Tür-
kiye ile aynı fikirdeyiz" değerlendir-
mesinde bulundu. Türkiye ve
İran'ın İsrail'in bölgedeki saldırıları-
nın durdurulması konusunda da
ortak hareket ettiğini vurgulayan
Bekayi, "İslam dünyasının iki büyük
ülkesi ve bölgesel gücü olan İran ile
Türkiye arasındaki ilişkiler çok ayrı-
calıklı. Dışişleri Bakanı'nın (Abbas
Erakçi) son Türkiye ziyareti, Türk
yetkililerle görüşmek için de iyi bir
fırsattı ve Hamas yetkilileriyle yap-
tığımız görüşmeler de Hamas'ın
hayatta olduğunu gösterdi. İki ülke
İran ve Türkiye kararlılıkla Gazze
ve Lübnan'a yönelik saldırıyı dur-
durmaya çalışıyor" şeklinde ko-
nuştu. Bekayi, ABD ile İsviçre'nin
aracılığı üzerinden mesaj alışverişi-
nin sürdüğünü de aktardı. AA

İran Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü İsmail Bekayi, Türkiye ile ilişkilerin çok ayrıcalıklı olduğunu belirterek,
iki ülkenin İsrail'in Gazze ve Lübnan'daki saldırılarının durdurulması için çaba harcadığını belirtti Anketlerde Harris

bahiste Trump!

İddiaları doğruladılar 

ABD seçim yarışında son düzlüğe girildi. Son 
anketler Demokrat aday Kamala Harris'in önde
olduğunu ortaya koyarken, Bahis platformlarında
ise Cumhuriyetçi aday Trump öne çıktı

Güney Kore ve İngiltere, "Kuzey Kore'nin
Rusya-Ukrayna savaşında Moskova safında
savaşması için asker göndermesini" kınadı

aBD'De 5 Kasım'da yapı-
lacak başkanlık seçimleri
için geri sayım başladı.

Seçim öncesi son anketler netleşmeye
başladı. Anketler Demokrat aday Ka-
mala Harris'in 1-2 puan ile Cumhuri-
yetçi aday Donald Trump'ın hafif
önünde olduğunu ortaya koydu.
Harrris'in oy oranı yüzde 48-49 olur-
ken, Trump yüzde 47 civarında kaldı.
Bahis ve tahmin platformları ise
Trump'ın kazanacağına işaret etti.
Election Betting Odds verilerinde
Trump'ın kazanma ihtimali yüzde 57
civarında seyrediyor. Eylül ayında

Trump'ın kazanma ihtimali yaklaşık
yüzde 48 seviyesindeydi. Diğer bahis
platformlarında da benzer bir eğilim
öne çıktı. Kripto tahmin platformu
Polymarket'te ise Trump'ın kazanma
olasılığı yüzde 60 olarak belirlendi.
Anketler ile bahis platformları arasın-
daki farklılık yüksek profilli Amerika-
lıların bahis eğilimlerini etkileyip
etkilemediği konusunda spekülasyon-
lara yol açtı. Bu arada anketlerde
Harris ile Trump arasında fark, geçen
aylarda 4-5 puan civarındaydı. Son
anketler aradaki farkın kapandığını
da ortaya çıkardı. 

Yonhap'ın haberine göre,
Güney Kore Dışişleri Ba-
kanı Cho Tae-yul ve Seul'da

bulunan İngiltere Dışişleri Bakanı
David Lammy, Kuzey Kore'nin Rus-
ya'ya destek amacıyla Ukrayna'ya
asker gönderdiğine ilişkin iddialar
hakkında ortak açıklama yaptı. Açık-
lamada, "Kuzey Kore'nin hukuka ay-
kırı silah transferlerine devam
etmesini ve Moskova'nın Ukray-
na'daki hukuka aykırı savaşını destek-
lemek üzere Rusya'ya asker
göndermesini en güçlü ifadelerle kını-
yoruz." ifadesine yer verildi. Rus-
ya'nın "asker ve silah
göndermesi karşılığında
Kuzey'e ne sağladığının iz-
lendiği" belirtilen açıkla-
mada, Moskova'nın
Pyongyang'a muhtemel
nükleer ya da balistik füze
teknolojisi transferinden
"derin endişe" duyulduğu
aktarıldı. Açıklamada,
Hint-Pasifik ve Avrupa-At-
lantik bölgelerinin güvenli-
ğinin "birbiriyle bağlantılı

olduğu" kaydedilerek, Güney Kore ve
İngiltere'nin, Moskova ve Pyong-
yang'ı "caydırmak için uluslararası
toplumla birlikte tedbir almakta ka-
rarlı olduğu" vurgulandı.

Kremlin reddediyor

Kremlin Sözcüsü Dmitriy Peskov,
dün Kuzey Kore ordusunun Rus-
ya’da olduğu iddiasıyla ilgili bilgilerin
çelişkili olduğuna dikkati çekmiş,
"Çok fazla çelişkili bilgi görüyoruz.
Güney Koreliler bir şey söylüyor, ar-
dından Pentagon bu tür açıklamaları
teyit etmediklerini açıklıyor. Muhte-

melen buna böyle yaklaş-
mamız gerekiyor.” diye
konuştu., Sözcü Peskov,
Kuzey Kore ordusunun
Rusya’da olup olmadığı ve
Ukrayna’daki "özel askeri
operasyona" katılıp katılma-
dığı yönündeki soruya, "Bu,
özel askeri operasyonun yü-
rütülmesiyle ilgili bir soru.
Savunma Bakanlığı ile ileti-
şime geçmeniz gerekiyor."
yanıtını vermişti. AA

ILISKILERIMIZ
AYRICALIKLI!

B undan 100 yıl önce 3 Mart
1924’te Almanya, o zamanki
adıyla Weimar Cumhuriyeti ile

Mustafa Kemal Atatürk ve arkadaşlarının
kurduğu Türkiye Cumhuriyeti arasında dip-
lomatik ve ekonomik ilişkileri tesis eden bir
dostluk antlaşması imzalandı. O günden
bugüne Türk-Alman dostluğunda zaman
zaman gerilimler yaşansa da ilişkiler
zaman içinde gittikçe daha da yakınlaştı.

Almanya, Türkiye'nin kendisi için birçok
konuda kilit ülke konumunda olduğunu bil-
mesine rağmen pek çok zaman buna uygun
davranmadı ve reel bir politika izlemedi.
Almanya eski Başbakanı Angela Merkel
döneminde Türkiye ile ikili ilişkiler prag-
matik bir zeminde yürüyordu. 2021 seçim-
lerinde kazanan Sosyal Demokrat Parti
(SPD) ve Yeşiller ve Hür Demokrat Par-
ti'den (FDP) oluşan koalisyon hükümetinin
Türkiye ile ilişkilerinde böyle bir politika
benimsediği pek söylenemez. Bunda özel-
likle Yeşiller partisindeki Türkiye karşıtı
oluşumun da etkisi büyüktür.

Almanya Başbakanı Olaf Scholz Türki-
ye'ye ilk resmi ziyaretini 14 Mart 2022'de
yaparak, özellikle Rusya Ukrayna sava-
şında arabuluculuk yapabilecek konumda
ve kabiliyette olan Türkiye ile ilişkilerine

önem verdiğini gösterdi. Türkiye Cumhuri-
yeti Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan
bu ziyarete karşılık olarak 17 Kasım
2023'te Berlin'e resmi bir ziyarette bu-
lundu. Ardından 22 Nisan'da bu sefer Al-
manya Cumhurbaşkanı Frank Walter
Steinmeier Türkiye'ye 3 gün süren bir
resmi ziyaret gerçekleştirdi.

İkili ilişkileri etkileyen konular

Dış politikada her ülke kendi çıkarlarını
gözetir ve her ülkenin buna göre hareket et-
mesi beklenir. Türkiye, Avrupa Birliği (AB)
ve Almanya ile bu hususta belirli gerginlik-
ler yaşasa da artık bu anlayışın değişmeye
başladığına dair güçlü emareler var. Al-

manya'nın Türkiye ile yavaş seyreden ilişki-
leri hızlandırmak ve daha da derinleştirmek
istemesinin altında yatan sebeplerin ba-
şında göç ve mülteci meselesi geliyor. Buna
ek olarak, Rusya Ukrayna savaşının başta
Almanya olmak üzere diğer dünya ülkele-
rine getirdiği yük ve Orta Doğu'daki çatış-
malar da Almanya'yı Türkiye'ye yaklaştıran
diğer sebeplerdir. Almanya'da 28 Eylül
2025'te yapılacak genel seçimler ise Al-
manya'nın dış politikasını şekillendirirken
göz önünde tuttuğu önemli durumlardan bi-
ridir. Almanya'da yapılan seçim anketle-
rinde SPD şu anda, Hristiyan Birlik
Partileri (CDU-CSU) ve aşırı sağcı Al-
manya için Alternatif Partisi'nin (AfD) ar-
dından üçüncü sırada gözüküyor. Mevcut
konjonktürde, Almanya’nın Türkiye gibi
sağlam müttefiklere ihtiyacı bulunuyor.
Scholz'un Türkiye ziyareti, Almanya Başba-

kanı'nın Türkiye-Almanya ilişkilerinde geç-
mişte zaman zaman güven kaybına yol açan
politikaları bir kenara bırakarak, güvene
dayalı bir politika sürdürmek istediğini gös-
teren önemli bir gelişmedir. Türkiye, Al-
manya ile ticaretine her zaman ayrı bir
önem verdi. Almanya ile olan ilişkilerinde
bu ülkede yaşayan 3,5 milyon Türkün varlı-
ğını her zaman göz önünde tuttu. Türki-
ye'nin Almanya ile ilişkilerinde bugüne
kadar ön plana çıkan konular vize serbes-
tisi, terör örgütleri PKK ve FETÖ'nün Al-
manya'daki faaliyetlerine son verilmesi,
Gümrük Birliği'nin güncellenmesi için Al-
manya'nın desteğinin sağlanması ve ekono-
mik ilişkilerin daha da artırılması şeklinde
sıralanabilir. Ancak son ziyaret öncesi buna
bir de savunma sanayi ürünleri eklendi. Al-
manya 2011'den bu yana Türkiye'ye sa-
vunma sanayi ürünlerinin teslimatı
konusunda farklı gerekçeler sunarak bun-
dan kaçınıyordu.

İlişkilerde yeni bir dönem beklentisi

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın Scholz ile
Dolmabahçe'de olumlu bir havada geçen gö-
rüşmesi ve basın toplantısında iki liderin de
sıcak bir tutum sergilemeleri Türk Alman
ilişkilerinin yeni bir döneme girmesi husu-
sunda beklentileri artırdı. Basın toplantı-
sında Türkiye'ye Eurofighter uçağı verilmesi
hususu ön plana çıktı. Özellikle Alman med-
yası da bu konuya geniş yer ayırdı. Türki-
ye'nin Almanya'dan 700 kalemin üzerinde
savunma sanayi ürün talebi bulunuyor. Bu

talepler daha çok Deniz Kuvvetleri'nin ihti-
yaçları olarak belirlendi. Bunlardan bir
kısmı Scholz daha İstanbul'a gelmeden
onaylandı. Türkiye'nin talep ettiği savunma
sanayi ürünlerinin bir kısmının daha onayla-
nacağı sözünü bizzat Scholz basın toplantı-
sında kendisi teyit etti. Tabii bu sözü
verirken de Türkiye'nin NATO müttefiki ol-
duğunun altını çizdi. Rusya Devlet Başkanı
Vladimir Putin ile sağlam iletişim kanalı
olan tek NATO ülkesinin Türkiye olması do-
layısıyla, Scholz'un Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan'dan arabuluculuk isteyip istemediği
bilinmiyor, ancak Scholz'un yaklaşık 2 yıldır
Putin'le telefonda dahi görüşmemesi Türkiye
üzerinden bir iletişim kurmak istemesi ihti-
malini de akıllara getiriyor. Türkiye, diplo-
matik kanalları güçlü ve iletişime açık bir
ülke. Özellikle Ukrayna’da, Rusya’nın ma-
saya oturtulması için Batı’nın ve Alman-
ya’nın Türkiye’ye ihtiyacı var. Almanya dış
politika yapıcıları da bunun farkında. Her
ne kadar Yeşiller partisine mensup Ekonomi
Bakanı Robert Habeck ve Dışişleri Bakanı
Annalena Baerbock bu durumu geç görseler
de, Türkiye ile ilişkilerde olumlu yönde bir
değişiklik olması gerektiğini düşünüyorlar.

Scholz'un İstanbul ziyaretinden sonra
Türk Alman ilişkilerinde yeni bir ivmelenme
beklemek mümkün, ancak bunu zaman gös-
terecek. Gerekli adımların atılması halinde
ilişkilerin daha da ilerlemesi mümkün. Bu-
rada gidişatı, Almanya'nın Türkiye'ye yöne-
lik atacağı adımlar belirleyecek.

(Kaynak: AA)

**CÜNEYT KARADAĞ

YENİ BİR DÖNEM BAŞLIYOR 

Kralım değilsin! 
İngiltere Kralı III. Charles, Avustralya ziyaretinin ikinci gününde
parlamentodaki konuşması sırasında protesto edildi. Aborjin
yerlisi senatör Lidia Thorpe “Sen benim kralım değilsin. Burası
senin toprağın değil’’ diye bağırarak krala tepki gösterdi

İngİltere Kralı 3.
Charles, resmi Avus-
tralya ziyaretinin

ikinci gününde parlamentodaki
konuşmasının hemen ardından
bağımsız bir senatörün “Benim
kralım değilsin" protestosuyla
karşılaştı. Parlamentoda ko-
nuşma yaptığı sırada Aborjin
yerlisi bir senatör ‘’Sen benim
kralım değilsin. Burası senin
toprağın değil’’ diye bağırarak
tepki gösterdi. Lidia Thorpe
isimli senator, Kral Charles’ın
yüzüne ‘’Sen bir soykırımcısın,
topraklarımızı yok ettiniz’’ diye
bağırdı. Kral Charles’ın hüküm-

dar olarak Avustralya’ya yaptığı
ilk ziyaretin bu şekilde protesto
edilmesi dikkat çekti. Güvenlik
görevlileri tarafından salondan
çıkarılan senatör törenin baş-
langıcı esnasında milli marş ve
karşılama görüntülerinin veril-
diği ekrana da arkasını dönm-
üştü.

Anlaşma isteği var 

Avustralya yerlisi bağımsız bir
senatör olan Thorpe, uzun za-
mandır hükümet ile yerliler ara-
sında bir anlaşma yapılması için
çaba gösteriyor. Avustralya
böyle bir anlaşmaya sahip ol-

mayan tek eski Britanya kolonisi
olarak dikkat çekiyor. Yerli halk
hiçbir zaman topraklarını ve
egemenliklerini Britanya Krali-
yetine devretmediklerini savu-
nuyor. Avustralya, Kralın devlet
başkanı olduğu Milletler Toplu-
luğu üyesi bir ülke. Yerli senatör
toplantı öncesi "Avustralya’nın
cumhuriyet olması" gerektiği
yönünde bir bildiri yayınlamıştı.
Tören daha sonra olayla ilgili
herhangi bir atıfta bulunulma-
dan sona erdi ve İngiltere Kralı
ve Kraliçesi, binanın dışında
kendilerini bekleyen halkla bu-
luşmak için dışarı çıktı. 
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HAZIRLAYAN: 

AYNUR CİHAN / NEŞE MERT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü

02:20 Baba Ocağı
04:30 Söz
07:00 Güne Başlarken
09:45 Sana Değer
13:00 Zahide Yetiş ile Yeniden
Başlasak
16:15 Söz
19:00 Star Haber
20:00 Hababam Sınıfı Dokuz
Doğuruyor
22:00 Beni Satan Casus

06:00 Haber Bülteni
07:00 Günaydın Türkiye
10:00 Bilmedikleriniz
11:30 Gündem Ekonomi
11:58 Dijital Para
12:00 Gün Ortası
12:45 Haberin İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Gündem 
19:45 Ana Haber
21:00 Çözen Kazanır
21:30 Medya Kritik
23:00 Bugünden Yarına

02:30 Güllerin 
Savaşı
04:15 Poyraz Karayel
07:00 Yabancı Damat
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Ayazın Sonu Güneş
17:15 Bizi Birleştiren Hayat
19:00 Kanal D Ana Haber

03:00 Ateş Kuşları
05:50 Kalp Yarası
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Sen Anlat Karadeniz
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Kuruluş Osman

07:30 İlk Bakış
08:00 İlker Karagöz 
İle Çalar Saat
10:45 Çağla ile Yeni Bir Gün
12:30 Leyla: Hayat, Aşk,
Adalet...
13:30 En Hamarat Benim
16:30 Fatih Ürek ile Gelin
Görümce
19:00 Selçuk Tepeli ile NOW Ana
Haber
20:00 Leyla: Hayat, Aşk,
Adalet...

02:30 Aramızda 
Kalmasın
04:30 Gazete Magazin
06:00 Dizi
07:15 Ebru ile 8'de Sağlık
08:30 Aramızda Kalmasın
11:00 MasterChef Türkiye
13:45 Gazete Magazin
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 MasterChef Türkiye

04:00 Haber Bülteni
05:00 Haber Bülteni
07:00 Gün Başlıyor
10:00 Para Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Haber Hattı
15:00 Habertürk Manşet
16:00 HT 360
17:00 Akşam Haberleri
19:00 Ana Haber Bülteni
20:45 Olaylar ve Görüşler

06:00 Gün Uyanıyor
07:00 Cansu Canan 
ile Hayata Dair
09:00 Günün Rotası
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Haberin İçinden
16:00 Osman Kenan Çapoğlu
ile Başlıklar
18:00 Kübra Par ile Ana
Haber Bülteni
19:30 Alfapetek
20:30 Kübra Par'la Farklı
Açılar

02:30 Siyah Kalp
05:00 Sandık Kokusu
08:00 Ebru & Murat 
ile Bu Sabah
10:00 Kalpazan
12:00 Gelin Evi
12:30 Ezgi Sertel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Sandık Kokusu

03:15 Gönül Dağı
05:50 Kalk Gidelim
08:55 Kod Adı Kırlangıç
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Gönül Dağı
16:40 İddiaların Aksine
16:45 Ana Haber
17:30 Galatasaray - Elfsborg
19:45 Atalanta - Celtic
22:00 Young Boys - Inter

07:00 Güne Başlarken
09:30 Geri Sayım
11:00 Haber Merkezi
11:35 Piyasalar
11:40 Laf Aramızda
11:45 Spor
12:00 Haber Merkezi
12:30 Piyasalar
12:35 Piyasa Ekranı
12:50 Paranın Nabzı
13:00 Öğle Bülteni
13:50 Piyasalar
13:55 Hava Durumu
14:00 Öğle Bülteni

ESRA Dermancıoğlu’nun baş-
rolünü üstlendiği “Muskat”
adlı tiyatro oyunu yarın Zorlu
PSM’de perde açacak. Aksel
Bonfil’in yazıp yönettiği, ya-
pımcılığını Begüm Ertuğrul’un
üstlendiği oyun, yıllardır bakı-
mını üstlendiği annesinin ölü-
münden sonra Yaşar’ın (Esra
Dermancıoğlu) zihninin derin-
liklerinde yaşananları sahneye
taşıyacak. Hayatı ile ilgili artık
ne yapacağına dair en ufak bir
fikri olmayan Yaşar’ın zihni
Paris sokaklarında savrulurken
İstanbul’un gölgesi onu sürekli
gerçekliğe döndürecek. Dizi
projesi için Kapadokya’da
sette bulunan Esra Dermancı-
oğlu oyunun provalarını çevri-
miçi olarak gerçekleştirdi.
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K anadalı şarkıcı ve söz yazarı Bryan
Adams, NEO Events & Stellar Co. orga-
nizasyonuyla ‘So Happy It Hurts’ dünya

turnesi kapsamında Ülker Spor ve Etkinlik Sa-
lonu’nda 8 bini aşkın kişiye iki buçuk saat
aralıksız süren unutulmaz bir müzik şöleni ya-
şattı. Saatler öncesinden etkinlik alanına akın
eden Adams hayranları salon girişinde uzun
kuyruklar oluşturdu. Kariyerine Oscar,
Grammy, MTV gibi birçok prestijli ödül aday-

lığı ve sayısız ödülü sığdıran, 100 milyonun
üzerinde albüm satışına ulaşan rock’n roll
devi Bryan Adams, 5 yıl sonra yeniden İstan-
bullu sevenleriyle buluştu. 

Unutulmaz bir gece

Sanatçının 2023 Grammy Ödülleri’nde En İyi
Rock Performansı dalında aday gösterilen
15’inci stüdyo albümü ‘So Happy It Hurts’ ile
aynı adı taşıyan turnesinin İstanbul ayağı

kapsamında Ülker Spor ve Etkinlik Salonu’nda
sahne alan Adams 8 bini aşkın İstanbullu hay-
ranına unutulmaz bir gece yaşattı. Pekçok
imza parçasıyla rock sahnesinin efsane isim-
leri arasına adını yazdıran ve müzik otoritele-
rince Billboard tarafından dünya müzik
tarihinde tüm zamanların en başarılı 30’uncu
sanatçısı olarak seçilen Bryan Adams, “Haydi
rock yapalım!” diyerek uzun süre hafızalardan
silinmeyecek bir geceye imza attı. 

ROCK RuZGARI

Muskat
perde

açıyor

Sanatçı Bryan Adams, İstanbul'da 8 bin kişiye verdiği konserle dinleyicilere unutlmaz bir gece yaşattı 

ADAMS ıLE 

BUGÜNE kadar ‘Kalbim Tatilde’, ‘Bana da
Söyle’, ‘Ağlar mıyım? Ağlamam’ gibi şarkıla-
rıyla milyonların gönlünde taht kuran sanatçı,
yeni çalışmasıyla da yine listelerin zirvesini
zorlayacak. Ziynet Sali’nin her şarkısında aşık-
ların diline dolanan duygusal sözler ve aşk te-
ması yeni parçasında da güçlü bir şekilde
kendini gösteriyor. Bu defa Mabel Matiz’in

söz ve müziğini üstlendiği şarkıda, iki önemli
ismin güç birliği dikkat çekiyor. Sali’nin etki-
leyici yorumu ve Matiz’in eşsiz müzikal do-
kunuşları bir araya gelerek dinleyicileri
derinden etkilemeye hazırlanıyor. Mabel
Matiz’in her detayıyla yakından ilgilendiği
şarkının prodüksiyonunu da üstlenmesi,
bu çalışmanın müzikal kalitesini bir üst se-
viyeye taşıyor. Stüdyoda yoğun bir tem-
poyla hazırlanan yeni şarkı, müzikseverler

tarafından heyecanla bekleniyor. Ziynet Sali
henüz şarkının adını çıkış tarihini açıklama-

dığı için bu yeni hit gizemini koruyor. 

TÜRKpop müziğinin sevilen
isimlerinden Simge, başarıla-
rına bir yenisini daha ekleyerek
kendi rekorunu kırdı. Sanatçı-
nın hit parçası 'Önümüz Yaz',
Türkiye çapında radyo ve tel-
evizyon kanallarında en çok ça-
lınan şarkı oldu. 'Önümüz Yaz’
radyo ve TV verilerine göre ha-

zırlanan RadyoTvMetre ve Rtv Takip listelerinde
15 haftadır zirvedeki yerini koruyor. Bu başarısı
ile Simge, hem şarkısı hem de kendisi adına yeni
bir rekorun daha sahibi oldu. Simge’nin daha ön-
ceki hit şarkısı 'Yakışıklı', aynı listelerde 14 hafta
boyunca 1 numarada kalarak büyük bir başarı
elde etmişti. 'Yakışıklı'nın hemen ardından hızla
yükselen 'Önümüz Yaz', Simge’nin liste başındaki
yerini devralarak arka arkaya 29 hafta boyunca
zirveyi kimseye kaptırmadı. Böylece Simge, liste-
lerde en uzun süre 1 numarada kalan sanatçı ol-
mayı başardı. Türk pop müziğine damga vuran
bu iki şarkı, radyo ve televizyonlarda en çok çalı-
nan eserler arasında yer alıyor. Simge'nin bu ba-
şarısı, müzik dünyasında adından sıkça söz
ettirirken, kariyerinde de önemli bir dönüm nok-
tası olarak dikkat çekiyor.

YENI HIT
GELIYOR

Türkçe pop müziğin güçlü ve zarif sesi
Ziynet Sali, kariyerinde bir kilometre
taşı daha eklemeye hazırlanıyor.
Müzik dünyasında yıllardır hit şarkı-
larla adından söz ettiren Sali, şimdi de
Mabel Matiz imzalı yeni bir şarkıyla
dinleyicileriyle buluşmaya hazırlanıyor

Zirveyi 
kaptırmıyor
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G alatasaray, UEFA Avrupa
Ligi 3’üncü hafta maçında
bugün sahasında İsveç

temsilcisi Elfsborg’u konuk edecek.
RAMS Park’ta saat 17.30’da oyna-
nacak mücadelede Slovenyalı
hakem Matej Jug düdük çalacak.
Karşılaşma öncesi Florya Metin
Oktay Tesisleri’nde düzenlenen
basın toplantısında Galatasaray
Teknik Direktörü Okan Buruk ve fut-
bolculardan Günay Güvenç açıkla-
malarda bulundu.
Motivasyonlarının çok yüksek oldu-
ğunu dile getiren Buruk, “Avru-
pa’daki hedefimiz için tabii ki çok
önemli. İlk maçı kendi sahamızda
kazandık. İkinci maç istemediğimiz
bir sonuç aldık. yarın kazanarak
oradaki istemediğimiz sonucu telafi
etmemiz gerekiyor. Hedefimiz belli
Avrupa’da ilk 8’e girmek, oradan da
son 16’ya kalabilmek. Bunun için
oyuncularımızla motivasyonumuz
yüksek. Ligdeki durumumuz, oyna-
dığımız maçlar, oynadığımız oyun,
içerideki hava, arkadaşlık, dostluk,
hepsi bu anlamda bizi bir sonraki
maça daha güçlü bir şekilde taşı-
yor. Ne kadar çok maç oynarsak
oynayalım moralli olduğunuzda bir
sonraki maça da sizi hazırlıyor. Ra-
kibimizi de biliyoruz.

Kendi sahamızdayız 

Galatasaray Teknik Direktörü Okan
Buruk, sözlerine şöyle devam
etti:“Kendi sahamızda oynadığımız
bir Avrupa maçı. Favorisi olduğu-
muz ve çok iyi bir kadroyla maça
çıkma potansiyelimiz var. Bütün
hepsine baktığımızda bunların hep-
sinin bir motivasyon olduğunu dü-
şünüyorum. Sezon başında
yaşadığımız şansızlıklar olabilir.
Bazen maçlarda bunu yaşayabiliyo-
ruz ama ben ve oyuncularım maç
için hazırız, motiveyiz. Son maçı ka-
zandığımız için ligdeki durumumuz,
gidişatımız bizim lehimize. Av-
rupa’da da çıkıp oynayacağız. So-

nuçta karşınızda da bir rakip var.
Onların da planları var. Savunma
yapmaya çalışacak. Geçiş hücu-
munu etkili yapan bir takım. Bu şe-
kilde skor bulmaya çalışacaklar.
Onların da planları olacak. En
büyük avantajımız kendi sahamızda
oynamamız. Stada girerken bile o
havayı yaşıyoruz. Galatasaray ta-
kımı benim dönemimde oynadığı iç
saha maçlarında motive olmadığı
belki 1-2 tane maç sayabiliriz. Kon-
santre olmadığımız maçlar tabii ki
oluyor. Oyun içerisinde stada girdi-
ğimiz anda o motivasyonu en güçlü
şekilde ortaya çıkaracağız” diye ko-
nuştu.

Zafer kazanacağız 

Sadece Elfsborg maçına odaklan-
dıklarını belirten 51 yaşındaki tec-
rübeli teknik adam, “Biz geçmişe
bakmıyoruz, geleceğe bakıyoruz.
yarın çok önemli bir maç var. 1-2-3
senede ne olmuşa bakmıyoruz.
yarın Elfsborg’a karşı kazanıp
grupta yolumuza devam edeceğiz.
Kadrolar değişiyor, oyuncular deği-
şiyor, bunların üzerine rakiplerin
oyunları değişebiliyor. Biz sadece
Elfsborg maçına odaklandık. Bizim
bir oyunumuz var. Bu oyunun dı-
şında da zaten bir şey oynamıyo-
ruz. Kendi oyunumuzu da yarın en
etkili şekilde sahaya yansıtmaya
çalışacağız” yorumlarında bulundu.

İyi olan sahada olacak

Bütün oyuncuları hazır tut-
maya çalıştıklarını
ifade eden
Buruk,
“yedek
ve ilk

11 oyuncusu gibi futbolda bir terim
yok. Bizde de yok. En iyi olan hep
sahada olacak. En iyi durumda
olan, formda olan, Galatasaray ta-
kımını galibiyete taşıyacak oyuncu-
lar yarışacak ve en iyi olanlar
sahada olacak. Maçlara başladığı-
mız 11 var, değişiklikler var. 5 deği-
şiklik yapabiliyorsunuz, bazen
kulübede de çok önemi isimleriniz
oluyor ama oyuna sokamıyorsunuz.
Bazen genç oyuncularımızı sokamı-
yoruz. Ona da üzülüyoruz tabii ki.
Bizim için değerli oyuncular. Forma
şansı geldiğinde hep hazır olacak-
lar. Ama asıl hedef Galatasaray’ı
şampiyonluğa taşımak. Avrupa’da
büyük başa-
rılara
taşı-

mak. O yüzden bütün oyuncuları-
mızı hazır tutmaya çalışacağız.
Bazen doğal olarak rotasyon oluyor.
Sakatlık oluyor, ceza oluyor, farklı
şeyler oluyor. Geçen ay mesela 7
tane maç oynamıştık. Orada 5’inci
maçta bir değişiklik yapmıştık.
Daha az oynayan oyuncuları kullan-
mıştık. yine bunu hafta hafta yapa-
cağız. Bu ay ki programımız biraz
daha rahat. Önceki aya göre bu ay
daha az maç oynayacağız. yine de-
ğişiklikler yapacağız ama tabii ki ilk
başta en önemli şey kazanmamız
gerekiyor” dedi.

Hazırlıklar tamam 

Galatasaray, UEFA Avrupa Ligi’nde
yarın Elfsborg ile oynayacağı maçın

hazırlıklarını Florya Metin Oktay
Tesisleri’nde yaptığı an-

trenmanla tamamladı.
Teknik direktör Okan
Buruk yönetiminde ilk
15 dakikası basına açık
olarak gerçekleştirilen

antrenman ısınma ha-
reketleriyle başladı.

Top kapma çalış-
masıyla devam
antrenmanın ba-

sına kapalı bölü-
münde ise Elfsborg

maçının taktiği üze-
rinde duruldu. DHA 

AVRUPA’DA 
HEDEF ILK 8

İTALyA Serie A takımlarından Inter,
Roma ile oynanan maçta sakatlanarak
oyundan çıkmak zorunda kalan milli
futbolcu Hakan Çalhanoğlu'nun sol
uyluk adduktor kasında sakatlık tespit
edildiğini açıkladı.İtalya Serie A'nın 8.
haftasında Inter, Roma'yı deplas-
manda 1-0 mağlup etti. Roma
Olimpiyat Stadı'nda

oynanan mücadelenin 12. dakikasında
Inter forması giyen Hakan Çalhanoğlu,
sakatlanarak oyundan çıkmak zorunda
kalmıştı. İtalyan ekibinden yapılan
açıklamada, milli futbolcunun MR'ının
çekildiği ve sol uyluk bölgesinde sa-
katlık tespit edildiği duyuruldu. Ayrıca
tecrübeli futbolcunun durumunun gün
gün takip edileceği de belirtildi.  

Galatasaray, UEFA Avrupa Ligi 3’üncü hafta maçında bugün sahasında
İsveç temsilcisi Elfsborg’u konuk edecek. Galatasaray Teknik Dirfektörü
Okan Buruk, maçtan zaferle çıkacaklarının altını çizdi ve “Hedefimiz
belli Avrupa’da ilk 8’e girmek, oradan da son 16’ya kalabilmek” dedi

Takımdaki ikinci sezonunda Real Madrid'de
henüz 90 dakikayı tamamlayamayan Arda
Güler, önünde 4 kritik maç olan Real Madrid'de
oynama şansının düşük olduğu öğrenildi
Ancelotti'nin geçen sene boyunca sa-
katlıktan dönen Arda Güler için 'maç
ritm eksikliği' bahanesini kullandığını her-
kes bilirken 1,5 aydır top oynamayan Ce-
ballos'un sakatlıktan döner dönmez Celta
Vigo maçında sahaya sürülmesi başka
iddialara yol açıyor. Mundo Deportivo'ya
göre Carlo Ancelotti, Arda Güler'i oynat-
mayı düşünmüyor. Real Madrid'in 15
numarası, Betis, Atletico ve Celta maçla-
rında 1 dakika bile oynayamadı. Toplam

10 maçta 291 dakika süre aldı. Bu da oy-
nadığı maç başına yarım saat anlamına
geliyor. Milli oyuncu, Real Madrid for-
masıyla henüz gol atamadı, asist yapa-
madı. İki kez penaltı kazandırdı. Gazete,
Ancelotti'nin Arda'yı oynatmama gerek-
çesinin oyuncunun savunma yönündeki
eksiklikleri olduğunu yazdı. Önünde 4
kritik maç olan Real Madrid'de Ancelot-
ti'nin bu maçlarda Arda'ya şans verme ih-
timalinin çok düşük olduğu belirtildi.

OSIMHEN ÇOK MUTLU 
Nijeryalı santrfor Victor Osim-
hen’in Galatasaray’da çok mutlu
olduğunu söyleyen Buruk, “Kad-
romuz katacağımız oyuncularla
görüntülü görüşme gerçekleştiri-
yoruz. Orada onun size vereceği
enerji ve sizin ona vereceğiniz
enerji çok önemli. Onun yanında

oynadığı takıma, çalıştığı hoca-
lara ve futbolculara hep soruyo-
ruz. Oyuncularla ilgili bilgi de
alıyoruz. Aslında aldığımız bilgi-
ler, onunla yaptığım yüz yüze gö-
rüşmeler, buraya gelmeden önceki
düşündüklerimi şu an yaşıyoruz.
Bir kere çok iyi bir profesyonel.

Galatasaray’ı çok seviyor. Galata-
saray’da çok mutlu. Geldiğinde
de öyle, şu anda da öyle. So-
yunma odası için de iyi bir figür.
Yaşına göre çok oturaklı. Bütün
konuşmaları ve davranışları o da
çok önemli. Çok iyi bir futbolcu
aldık” diyerek sözlerini noktaladı.

Önemli bir figürüm!
Galatasaray kalecisi Günay Güvenç, UEFA Avrupa Ligi'nde oynanacak Elfsborg maçı öncesi önemli açıklamalarda
bulundu. Tecrübeli kaleci Güvenç, maksimum puana ulaşarak yollarına devam etmek istediklerini dile getirerek,
“Oynasam da oynamasam da benim takımda misyonum var. Kendimi çok önemli bir figür olarak görüyorum” dedi 
Her maça kazanmak için çıktıkla-
rını aktaran Günay, "Ne yazık ki
son maçtan beraberlikle döndük.
Kazanmak istediğimiz bir maçtı.
Toplamda 8 maçımız var. Yarın
üçüncüsüne çıkacağız. Maksi-
mum puana ulaşıp Avrupa Li-
gi'nde yolumuza devam etmek
istiyoruz." şeklinde görüş belirtti.
Günay, takım içinde kendisinin
çok önemli bir yeri olduğunu söy-
ledi.Kulübün efsanesi Fernando
Muslera'nın arkasında bekleme-
siyle ilgili Günay, şöyle konuştu:
“Oynasam da oynamasam da
benim takımda misyonum var.
Hocamızın her yere yetişemeyece-
ğini, her şeye dikkat edemeyece-
ğini biliyoruz. Özellikle soyunma
odasında, takımdaki arkadaşlık,
beraberlikte oyuncuların misyonu
başlıyor. Burada da kendimi çok
önemli bir figür olarak görüyo-
rum. Bunu sadece burada değil
geçmiş kulüplerimde de yaptım.

Özellikle yeni gelen oyunculara
kulübün değerlerini ve tarihini an-
latmak benim görevlerimden biri.
Hocam şans verdiğinde sahada da
elimden geleni yapacağım. Benim
misyonum sadece oynayıp para
kazanmak değil. Görevim genç
kalecilerimize, futbolcularımıza
yardımcı olmak, takımdaki arka-
daşlığı üst seviyeye çıkarmak.
Yedek oturup da dinlenecek halde
değilim. Çalışmayı seven bir kale-
ciyim. Tecrübelerimi takıma yan-
sıtmak istiyorum."

Oynamamak zor 

Günay, yedek beklemenin kendisi
için çok zor olduğunu belirtti.
Muslera'nın çok önemli bir kaleci
olduğunu anlatan 33 yaşındaki
file bekçisi, şu ifadeleri kullandı:
"Oynamamak zor. Geçmiş yıllarda
hep sahada olan bir kaleci oldu-
ğum için zorlanıyorum. Evde bile
eşimle tartışmalar yaşıyorum.

Eşime oynamayı özlediğimi söylü-
yorum. Kendisi bana, 'Artık bu ka-
fadan çık. Kendini hep hazır tut.'
diyor. Kendimi hep hazır tutuyo-
rum. Çok özlüyorum. Takıma
katkı vermek istiyorum. Çok hırslı
biriyim. Ancak önümdeki ismin
değerini de tüm Türkiye ve Av-
rupa biliyor. Buradaki görevlerim-
den biri de Muslera'ya baskı
yapmak. Kendisine arkasında ol-
duğumu hissettirmem gerek.
Muslera'nın performansının da
düştüğünü hiç görmüyoruz.
Bunun benden kaynaklı olduğunu
söyleyebiliriz. Bu da beni gurur-
landırıyor. Beni ensesinde hissedi-
yor. Bu beni biraz da olsa mutlu
ediyor. Hocam ne zaman görev
verse hazırım. Kendisi de bunu bi-
liyor."

Osimhen yorumu 

Günay, Süper Lig'deki Onvo An-
talyaspor maçında röveşata go-

lünden sonra Victor Osimhen'in
kendisine koşmasıyla ilgili, "Osim-
hen ile yedek kulübesinde yan
yana oturuyorduk. Osimhen bana
çok soru sordu. Özellikle son so-
rusu Atatürk resmiyle ilgiliydi.
Çok açık biri. İstiklal Marşı'mızı
sordu. Taraftarların tezahüratla-
rını sordu. Buraya zaman geçir-
mek için değil, benimsemiş bir
şekilde geldi. Bunu da takıma his-
settiriyor. Maça girdi, güzel bir gol
attı. Bize doğru koşarken önce ho-
camıza sarılacağını zannettim.
Geldi bana sarıldı. Galiba yedek
kulübesinde benden güzel bir
enerji aldı ki böyle bir şey gelişti.
Golün kendisi ve sonrası güzel bir
resim oldu." diye konuştu. Gü-
nay'ın "Bize doğru koşarken önce
hocamıza sarılacağını zannettim."
demesi üzerine araya giren Okan
Buruk, "Doğum günüm olduğu
için ben de bana sarılacağını zan-
nettim." diye espri yaptı.

Kulübün efsanesi Fernando Muslera'nın arkasında beklemesiyle ilgili Günay,
şöyle konuştu: “Oynasam da oynamasam da benim takımda misyonum var.
Hocamızın her yere yetişemeyeceğini, her şeye dikkat edemeyeceğini biliyoruz.
Özellikle soyunma odasında, takımdaki arkadaşlık, beraberlikte oyuncuların
misyonu başlıyor. Burada da kendimi çok önemli bir figür olarak görüyorum. 
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G alatasaray'ın Arjantinli yıldızı Mauro
Icardi, sarı-kırmızılı kulübün tarihindeki
en golcü yabancı oyuncu olmaya çok

yakın. İspanya'nın dünyaca ünlü kulübü Barce-
lona'nın altyapısından yetiştikten sonra Samp-
doria, Inter ve Paris Saint-Germain formaları
giyen Icardi, 2022-2023 sezonu öncesinde Gala-
tasaray'a transfer oldu.Sarı-kırmızılılara transfer
olmadan önce 344 resmi maça çıkan Icardi, 173
kez fileleri havalandırdı. Yıldız santrfor, Inter
formasıyla 2014-2015 ve 2017-2018 sezonla-
rında İtalya Ligi gol krallığı yaşadı.PSG'de dü-
şüşe geçen kariyerinde yolu Galatasaray ile
kesişen Mauro Icardi, sarı-kırmızılı takımda
adeta küllerinden yeniden doğdu. Galatasa-
ray'daki ilk sezonunda 24 Süper Lig maçında 22
gol atan Arjantinli santrfor, 2 Türkiye Kupası
müsabakasında da 1 kez fileleri havalandırdı.İlk
sezonundaki performansıyla şampiyonluktaki en
büyük paylardan birine sahip olan Icardi, taraf-
tarın da en çok sevgi duyduğu futbolcu haline
geldi.

Gol krallığı yaşadı

Mauro Icardi, sarı-kırmızılı takımdaki ikinci se-
zonunda gol kralı oldu.İlk sezon kiralık olarak
forma giyen Icardi, özellikle Arap yarımadasın-
dan aldığı yüksek tekliflere rağmen Galatasa-
ray'da kalmayı tercih etti. Sarı-kırmızılı kulüp, 31
yaşındaki oyuncunun bonservisini 10 milyon

avro karşılığında PSG'den aldı. Icardi, ikinci se-
zonunda uzun süre fedakarlıkta bulunarak sa-
katlığına rağmen sahaya çıktı. Süper Lig,
Türkiye Kupası, UEFA Şampiyonlar Ligi ve
UEFA Avrupa Ligi'nde toplam 47 müsabakada
forma giyen Icardi, 32 kez fileleri havalandırdı.
Süper Lig'de 34 mücadelede 25 kez gol sevinci
yaşayan tecrübeli golcü, sezonu gol kralı olarak
tamamladı. mİki sezonda toplam 55 gole ulaşan
Icardi, Galatasaray formasıyla en fazla gol atan
yabancı oyuncu sıralamasında 51 gollü Bafe-
timbi Gomis'i geride bırakarak 3. sıraya yerleşti.

Baros'u yakalamaya 1 gol kaldı

Mauro Icardi, 1 kez daha fileleri havalandırması
durumunda sarı-kırmızılı formayla en fazla gol
atan ikinci yabancı oyuncu olan Milan Baros'u
yakalayacak. İlk 2 sezonunda 55 gol atan Icardi,
bu sezona da iyi başladı. Çıktığı 11 resmi müsa-
bakada 5 kez ağları havalandıran yıldız santrfor,
sarı-kırmızılı takımdaki toplam gol sayısını 60'a
yükseltti. Icardi'nin Galatasaray'da resmi maç-
larda en fazla gol atan yabancı oyuncu listesinde
61 golle ikinci sırada bulunan Çek santrfor
Milan Baros'u yakalamasına 1, geçmesine ise 2
gol kaldı.

Hagi'nin 72 golü var

Icardi, Baros'u geçmesi durumunda gözünü
sarı-kırmızılı kulübün efsanesi Gheorghe Ha-

gi'nin rekoruna dikecek. Rumen yıldız, 192 mü-
sabakada attığı 72 golle Galatasaray'ın en golcü
yabancı oyuncusu konumunda. Yaklaşık 3
maçın 1'inde gol sevinci yaşayan Icardi, sezon
bitmeden Hagi'nin rekorunu kırarak zirveye
oturmayı hedefleyecek.

Galatasaray tarihinin en 
golcüleri arasına girdi

Mauro Icardi, 60 golle Galatasaray tarihindeki
en golcü 10. futbolcu oldu.
Kısa sürede kulüp tarihinin unutulmazları ara-
sına giren Icardi, Trenyol Süper Lig'in 9. hafta-
sında deplasmanda Onvo Antalyaspor ağlarına
2 gol birden gönderdi.
Galatasaray formasıyla 60. kez ağları havalandı-
ran 31 yaşındaki yıldız, 59 golü bulunan Selçuk
İnan'ı geride bırakarak kulüp tarihinin en golcü
futbolcular sıralamasında 10. basamağa yerleşti.
Sarı-kırmızılı ekipteki 2 sezonunda da 20 gol ba-
rajını geçen Icardi, benzer performansı sergile-
mesi halinde bu sezon sonunda ilk 5'e girmeyi
zorlayacak.  AA
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Zor maç olacak!
Sivasspor Teknik Direktörü Bülent Uygun, cuma günü Adana
Demirspor ile oynayacakları maç öncesi açıklamalarda bulunarak
“Zor bir maç bizi bekliyor. Kazanan taraf biz olacağız” dedi
HAftA sonu oynadığı Hatayspor ma-
çını 3-2 kazanarak haftalar sonra yeni-
den 3 puan ile tanışan Sivasspor, cuma
günü deplasmanda Adana Demirspor
ile oynayacağı maçın hazırlıklarına
başladı. Ayrıca Selçuk Anadolu Lisesi
öğrencileri de antrenmanı ziyaret etti.
Sivasspor Teknik Direktörü Bülent
Uygun, antrenman öncesi basın men-
suplarına açıklamalarda bulundu.

Rey aramıza döndü

Ligde geçen hafta 3-2 kazandıkları Ha-
tayspor maçını değerlendiren Uygun,
"Milli maçtan sonra kazanacak tarafın
kendini daha da iyi yerlere getireceği ve
Hatayspor'un ise yaklaşık 8 haftadır
galibiyet hasreti çekmiş olması bu
maçın daha da zor geçmesine neden
oldu. Maçtan önce santrfor sıkıntısı ya-
şıyorduk. Rey Manaj uzun bir aradan
sonra aramıza döndü ve yüzde 70 sevi-
yelerinde. Attığı gollerle galibiyette baş-
rol oynadı. Takımı motive etme ve öz
güven kazandırma adına bize çok
büyük katkı yaptı. Diğer futbolcuları-
mız da galibiyete güzel bir katkı yapa-
rak, taraftarımızın desteğiyle zorlu
maçtan galip gelmeyi bildik, mutluyuz"
diye konuştu. 

Sıkıntı yaşıyoruz 

Ligin 10'uncu haftasının açılış maçında
deplasmanda karşılaşacakları Adana
Demirspor maçını da değerlendiren
Uygun, "Adana Demirspor kaliteli
oyunculara sahip. Fakat 4-5 aydır ya-
şadığı sıkıntılar var. Murat Sancak'ın
verdiği desteğe rağmen ekonomik sı-
kıntı yaşıyorlar. Takımın kalitesi çok
yüksek. Zor bir maç bizi bekliyor. Fut-
bolcu kardeşlerimle kazanan taraf in-
şallah biz oluruz. Aldığımız galibiyet
serisini devam ettirip, önümüzdeki
günlere daha güzel bakmak adına ka-
zanmak istiyoruz" dedi.  DHA

Trabzonspor 
gol yemiyor!
Trendyol Süper Lig'de haftayı 1-0'lık RAMS Başakşehir 
galibiyetiyle kapatan Trabzonspor, bu sezon savunma
performansıyla dikkati çekti. Ligde ilk 8 maçında 6 gol
yiyen bordo-mavililer, son 11 sezon içinde en az gol yediği
dönemi yaşararak maç başına 0,75 ortalama elde etti

KArAdeniz ekibi, en son 2013-2014
sezonunda yine kalesinde 6 gol görm-
üştü. Bordo-mavililer, bu sezon 5 gol
yiyen Beşiktaş'ın ardından ligde en az
gol yiyen ikinci takım konumunda da
bulunuyor. diğer sezonlar Trabzons-
por, ilk 8 haftalara bakıldığında 2014-
2015 sezonunda 11, 2015-2016
sezonunda 12, 2016-2017 sezonunda
10, 2017-2018 sezonunda 21, 2018-
2019 sezonunda 11, 2019-2020 sezo-
nunda 10, 2020-2020 sezonunda 15
gol yedi. Bordo-mavililer, 2021-2022
sezonunda 8, 2022-2023 sezonu ile
geçen sezon kalesinde 11'er gol
gördü. 

Performansları yüksek 

Trabzonspor, bu sezon oynadığı 8 lig
maçının 4'ünde gol yemezken, 2
maçta 1'er, 2 maçta da 2'şer kez topu
filelerinden çıkardı. Bordo-mavililer;
0-0 tamamlanan net Global Sivass-
por, ikas eyüpspor ve Gaziantep FK
maçları ile 1-0 kazandığı rAMS Ba-
şakşehir karşılaşmasında rakiplerine
gol şansı tanımadı. Karadeniz ekibi,
kalesini gole kapatamadığı maçlarda,
Beşiktaş ve Atakaş Hatayspor'la 1-1,
Bellona Kayserispor'la ise 2-2 bera-
bere kalırken, TÜMOSAn Konyaspor'u
3-2 yendi. AA

Genç Milli Takımlar Teknik Ko-
ordinatörü Hami Mandıralı, ta-
kımların antrenörleri ile bir araya
geldi. Toplantıda yeni dönem uy-
gulamaları ve Genç Milli Takım
kamp çalışmaları detaylıca ma-
saya yatırıldı. Toplantıya Genç
Milli Takımlar Teknik Koordina-
törü Hami Mandıralı, Ümit Milli
Takım Teknik Direktörü Gökhan
Gönül, U20 Milli Takım Teknik
Direktörü Soykan Başar, U19
Milli Takım Teknik Direktörü
Sabri Sarıoğlu, U18 Milli Takım
Teknik Direktörü Uğur İnceman,
U17 Milli Takım Teknik Direktörü
Orhan Şam, U16 Milli Takım
Teknik Direktörü Selçuk Erdoğan,
U15 Milli Takım Teknik Direktörü
Erdal Güneş, U14 Milli Takım
Teknik Direktörü ve Ümit Milli
Takım Yardımcı Antrenörü Volkan
Arslan, Genç Milli Takımlar An-
trenörleri Çağatay Şalap, Çağlar
Birinci, Eren Güngör, Ömür Al-
tunsöz, Ozan Solak, Genç Milli
Takımlar Kaleci Antrenörü Oğuz
Dağlaroğlu, Milli Takımlar Atletik
Performans Departmanı Sorum-
lusu Mert Başoğlu, Genç Milli
Takımlar Psikolojik Performans
Departmanı Sorumlusu Metin
Aksu, Milli Takımlar Analiz De-

partmanı Sorumlusu Okan Aydı-
ner, Genç Milli Takımlar Analiz
Antrenörleri Ahmet Buğlar, Ege
Mirza, Çağrı Ayca ve Emre Bay-
sazan katıldı.

Hepsini kucaklayacağız 

Yeni yol haritası hakkında toplan-
tıda konuşan Hami Mandıralı,
"Genç Milli Takımlara aday oyun-
cuların titizlikle araştırılarak tes-
pitlerinin yapılması için son
derece konsantre bir şekilde çalış-
malarımızı gerçekleştireceğiz. A
Milli Takım başta olmak üzere
tüm yaş gruplarımıza yeni isimler,
yetenekli oyuncular kazandırma
noktasında çalışmalarımızı hız-
landıracağız. Gönlü bizimle olan
tüm oyunculara kapımız açık. Ay-
yıldızlı forma altında mücadele
etmek isteyen genç oyuncuları sis-
teme dahil etmek ve üst yaş grup-
larına aday oyuncu statüsüne
çıkarmak en birinci vazifemiz ola-
cak. Ortak amaç doğrultusunda
Türk futboluna değer katma he-
defindeyiz. Genç Milli Takımları-
mızın oyuncu havuzunu
genişletmek adına detaylı ve ku-
caklayıcı bir şekilde çalışmaları-
mızı sürdüreceğiz" diye konuştu.
DHA 

Genç Milli Takımlar değerlendirme toplantısı Türkiye Futbol Federasyonu'nun
(TFF) Riva'daki Hasan Doğan Milli Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri'nde

gerçekleştirildi. Toplantıda konuşan Hami Mandıralı “Ortak amaç
doğrultusunda Türk futboluna değer katma hedefindeyiz” dedi 

Futbola değer katacağız

Şengün'den 
tarihi anlaşma
AmerikAn Basketbol Ligi'nde (NBA)
Houston Rockets forması giyen 22 yaşın-
daki milli oyuncu Alperen Şengün, 185
milyon dolar kazanacağı 5 yıllık yeni bir
sözleşmeyle Türk spor tarihinde en fazla
kazanan sporcu ünvanına sahip oldu.
NBA'den yapılan açıklamaya göre, Şen-
gün, son sezonu oyuncu opsiyonlu 185
milyon dolarlık 5 yıllık sözleşme uzatma
anlaşmasına vardı.Alperen Şengün yaptığı
yeni sözleşmeyle NBA tarihine de geçti.
Milli oyuncunun, Luka Doncic ve Trae
Young'dan sonra 5 yıllık çaylak sözleşmesi
imzalayan ve bir yıl oyuncu opsiyonuna
sahip olan ilk oyuncu oldu. Şengün, per-
formansıyla all-star seçilme noktasına gel-
diği geçen sezon
maç başına
21,1 sayı, 9,3
ribaunt, 5
asist ve 1,2
top çalma
ile oynadı.

AA
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Bakırköy'de 
spor başlıyor 
Bakırköy Belediyesi’nin düzenlediği ve
14 farklı branşta eğitimlerin verildiği ‘Kış
Spor Okulları’nda kayıtlar devam ediyor
Bakırköy Belediyesi’nin ilçede yaşayan çocuk ve genç-
lere yönelik düzenlediği “Kış Spor Okulları” kayıtları
devam ediyor.14 farklı spor branşında eğitimlerin veril-
diği Kış Spor Okulları’ndan;ilçede yaşayan 5 yaş üstü
tüm çocuk ve gençler faydalanabiliyor. Atatürk Spor ve

Yaşam Köyü’nde veri-
lecek eğitimlerde;
yüzme, tenis, masa te-
nisi, futbol, voleybol,
basketbol, hentbol,
cimnastik, karate,
kadın güreş, dans,
badminton, halk oyun-
ları ve pickleballkate-
gorileri yer alıyor. 
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izmir Konak Belediyesi'nin 29 ekim Cumhuriyet Bayramı kutlamaları kapsa-
mında planladığı Şevval Sam konserine 5 milyon 300 bin TL'lik bütçe ayır-
ması gündem olmuştu. Tepkilerin ardından açıklama yapan Şevval Sam,
“Sosyal medyada dolaşan belge standart bir teklif belgesidir; bu belge bir
fatura ya da ödeme belgesi değildir. Söz konusu rakam, toplam organizas-
yon bütçesini içermektedir ve ses, ışık sahne, ulaşım, konaklama, ağır-
lama gibi tüm prodüksiyon giderlerini kapsamaktadır. Her türlü bilgi
kirliliğini önlemek amacıyla kamuoyuna duyurulur” dedi. 

Ü sküdar Üniversitesi Sağlık Hiz-
metleri Meslek Yüksekokulu İş
Sağlığı ve Güvenliği Program Baş-

kanı Dr. Öğr. Üyesi Gamze Kağan, İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi tarafından
ticari taksilere yerleştirilen panik butonla-
rının güvenlik ve psikolojik etkilerini de-
ğerlendirdi. Bu sistemin, taksi şoförleri ve
yolcular için güvenlik açısından önemli bir
adım olduğunu belirten Dr. Kağan, “Ticari
taksilere yakın zamanda İBB tarafından yay-
gınlaştırılan ‘panik butonu’ taksicilik sektö-
ründe iş güvenliği için önemli bir adım
olmuştur. Böylelikle taksilerde her-
hangi bir olumsuz olayda panik
butonunun çalıştırılması taksi
şoförünün ya da yolcunun sağ-
lığı veya güvenliğine yönelik
herhangi bir risk durumunda
en yakın yardım ekiplerinin
müdahale etmesi hem taksici
hem de yolcu güvenliği açı-
sından önem arz ediyor” dedi. 

Güvende hissettirir

Panik butonu uygulamasının tak-
sicilere yönelik saldırıları önlemede

ne kadar etkili olabileceği konusunu de-
ğerlendiren Kağan, “Belirtildiğine göre
panik butonuna basıldığı zaman
'TAKSİ S.O.S' yanmasıyla, emniyet bi-
rimlerine ve 153 İstanbul Büyükşehir
Belediyesi'ne ihbar ediliyor. İhbar edildi-
ğinde de en yakındaki ekipler polis ise

polis, jandarma ise jandarma olay yerine
gelip müdahale ediyor. En yakın güvenlik
güçlerinin en kısa zamanda müdahale et-
mesi saldırılar açısından çok etkili bir

durum olabilir” diye konuştu. Bu
tür önlemlerin güven

duygusu üzerindeki
etkisine de işaret

eden Kağan,
“Bu uygula-
manın tak-
siciler ve
yolcular
üzerinde
psikolojik
etkilerine

baktığı-
mızda her iki-

sini de güvende
hissettirir. Ancak

eğer taksici ya da yolcu da bu botunun işe
yaramaz ya da etkili olmadığı düşüncesi
varsa nötr bir etkisi olacağını söyleyebiliriz.
Bu noktada bu butonun çalıştığında her-
hangi bir müdahalenin olmadığına dair tec-
rübesi olan yolcu ya da taksi şoförü olursa
bu kez bu durum psikolojik olarak olumsuz
bir etkisi olacaktır” şeklinde konuştu.

Ekstra önlem alınabilir

Panik butonuna olası yanlışlıkla basılması
durumuna da değinen Dr. Öğr. Üyesi
Gamze Kağan, “Panik butonu yanlışlıkla
basılsa bile polis ekibi olayı yerine gönde-
rilecek şekilde bir sistem kurulmuş du-
rumda. Gerçekten sıkıntıdaysa panik
butonuna bastığında polis ya da jan-
darma olay yerine müdahale edecektir.
Ancak polis ya da jandarmanın sürekli
yanlış butona yanlışlıkla basılması sebe-
biyle müdahale etmesi güvenlik güçlerinin
boş yere meşgul edilmesine sebebiyet ve-
recek. Bu sebeple yanlış basım olduğuna
dair ikinci bir bildirim gönderilmesi ya da
olay yerinin uzaktan kontrol edilmesi gibi
bir takım ekstra güvenlik önlemleri alına-
bilir” dedi. 

Taksi sürücülerine yönelik hırsızlık, gasp, yaralama ve ölüm olaylarının artması üzerine hayata geçirilen panik butonu uygulaması,
Haziran 2024 itibarıyla taksilerde kapsamlı şekilde kullanılmaya başlandı. Dr. Öğr. Üyesi Gamze Kağan, “Taksilerde herhangi bir
olumsuz olayda panik butonunun çalıştırılması taksi şoförünün ya da yolcunun güvenliği açısından önem arz ediyor” dedi

PANiK BUTONU 
COK ÖNEMLİCOK ÖNEMLİCOK ÖNEMLİCOK ÖNEMLİCOK ÖNEMLİCOK ÖNEMLİCOK ÖNEMLİCOK ÖNEMLİCOK ÖNEMLİ

ORÇUN
ERMİŞ

HABER Hazan benim ilk teklim!
“Beni Çok Sev” filminde seslendirdiği “Mühür Gözlüm”
yorumuyla ve “Atatürk 1881-1919” filmindeki “Hey On-
beşli” ile “Asker Yolu Beklerim” türkülerine getirdiği
özgün yorumla dikkatleri üzerine çeken Aysun Öztekin,
bu kez Sezen Aksu külliyatının en nadide eserlerinden
“Hazan”a yepyeni bir soluk getiriyor. Söz ve bestesi
Sezen Aksu; aranjesi Ahmet Semih erdoğan imzası ta-
şıyan bu yepyeni yorum, melodik zenginliği ve duygu
yüklü sözleriyle dinleyicilerin kalbinde özel bir yer edin-
meye aday. Öztekin, “Müziğe gönül vermiş her 90’lar
genci gibi, onun sözlerinin kucağında, nefesinin sıca-
ğında büyüdüm. 1998 yılında rahmetli babamdan ıs-
rarla istediğim “Adı Bende Saklı” albümünün
nadidelerinden birini bir gün seslendirmek, haya-
lini bile kurmadığım bir şeydi, gerçek oldu.
Müziğe verdiğim uzun aranın ardından, içim-
deki ateşle, yeni heyecanlara, yeni şarkılara
doğru yola çıktım. ilk göz ağrım, ilk teklim
“Hazan” artık sizlerin” ifadelerini kullandı. 

UÇUK ÜCRET
AÇIKLAMASI!
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